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Zápisnica 

z 28.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 17. februára 2017 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

 

Ing. Pavel Zajac: Dobrý večer, ak dovolíte, vitajte na zasadnutí obecného zastupiteľstva, dnes 

sa stretávame na 28 zasadnutí obecného zastupiteľstva, kde je navrhnutý tento program: 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola uznesení 

5. Majetok obce, rekonštrukcia WC, podrezanie budovy OcÚ, projekt zateplenia 

kultúrneho domu, nákup kukavozu z Brusna, R.k. cirkev, Fellner, Kubečková, 

pribudla tam ešte jedna žiadosť Kubečková a pani Debnárová 

6. Rôzne - správa o činnosti HK, zníženie poplatkov za komunálny odpad, Ľubietovské 

noviny a pribudla tam škola,  

7. Diskusia 

8. Záver 

Má niekto na doplnenie?  

Ing. Peter Sedláček – do rôzneho by som chcel kompostéri. 

Ing. Pavel Zajac – kompostéri dobre, má ešte niekto niečo, kto je za, aby sme sa riadili týmto 

programom? 

 

Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

 

UZNESENIE  OcZ 28-1/2017 zo dňa 17.2.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

                 schvaľuje program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva      

Chebeňová, Radoslav Sedlák, Proti : -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

 

Ing. Pavel Zajac – všetci, ďakujem, ospravedlnila sa Miša zo zdravotných dôvodov. 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

UZNESENIE OcZ 28-2/2017 zo dňa 17.2.2017 

                 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

určuje a)p. Renátu Boldišovú za zapisovateľku zápisnice b) Ing. Petra Sedláčeka a Pavla 

Šimuna za overovateľov zápisnice 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,  

      Radoslav Sedlák 
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Proti : - ,Zdržal sa : -,Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Voľba návrhovej komisie 

 

UZNESENIE OcZ 28-3/2017 zo dňa 17.2.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

Volí návrhovú komisiu v zložení: 

Pavol Šimun                                                                  predseda 

Ing. Peter Sedláček                                                        člen 

Ivan Kováč                                                                   člen 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 

Proti : -,Zdržal sa : -,Nehlasoval:-   

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Kontrola uznesení 

 

Ing. Pavel Zajac – poprosím hlavného kontrolóra o uznesenia z predchádzajúceho 

zastupiteľstva 

Ing. Pavel Kútny – prečítam tie podstatné, uznesenie č. 5 OcZ schvaľuje prenájom obecného 

bytu pre rodinu Majerovú  

Ing. Pavel Zajac – zmluva bola spravená – zverejnená. 

Ing. Pavel Kútny -  uznesenie č. 6 – OcZ schvaľuje zmluvu na nájom bytu v budove č. 2 pre 

rodinu Majerovú  

Ing. Pavel Zajac – tam vyšlo 40 € tie poplatky za bývanie, elektrika 23 € a dali sme tam 

nejakú vodu a stočné, nič viac sme tam nedali, čiže ja som s pani Majerovou o tom hovoril, 

mesačne majú zaplatiť 40 € za energie. 

Ing. Pavel Kútny – uznesenie č. 7 – OcZ schvaľuje vyhlásenie dobrovoľnej finančnej zbierky 

pre rodinu Majerovú 

Ing. Pavel Zajac -  bol som to konzultovať na okresnom úrade – všeobecnej vnútornej správy, 

skrátka, tá dobrovoľná zbierka, nemôže to byť verejná zbierka, musí to byť zbierka 

dobrovoľná a musí dva týždne predtým, ako je odsúhlasená visieť, čiže ten návrh sme 

zverejnili, vybavil som účet, visí to na tabuli a asi to visí aj na internetovej stránke a dnes 

potrebujeme k tomu prijať uznesenie, ešte poviem, čo sa týka, ale to vás budem informovať 

potom, čiže ja som komunikoval s poisťovňou ohľadom Majerovcov, čiže tam povedali, dal 

som spraviť cenovú ponuku p. Skladanému na opravu strechy a ona má poškodené dva 

komíny, komunikoval som s chlapom z poisťovne a on povedal, že bez 5 % sú ochotní 

akceptovať ponuku p. Skladaného a opravu jedného komína, z ktorého sa chytil ten požiar, 

takto to asi vyzerá, hej. Tak ďalej. 

Ing. Peter Sedláček -  k tomuto uzneseniu by som sa chcel spýtať – k dobrovoľnej zbierke, že 

podľa mňa to nestačí vylepiť len na tabuľu a na webovom sídle, lebo podľa mňa veľa ľudí 

nečíta obecnú tabuľu a veľa ľudí nemá internet, to znamená, že by bolo dobré, to vyhlásiť aj 

rozhlasom 

Ing. Pavel Zajac – Peter, všetko bude v poriadku, keď to dneska schválime, lebo schválením 

to potom môžeme propagovať, hej, a ďalšia vec, účet som dal zriadiť asi len na tri mesiace, je 

tam lehota obmedzená asi len do konca júna. 
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Ing. Pavel Kútny – uznesenie č. 8 – OcZ schvaľuje odpredaj parcely pre Petra Blatnického 

s manželkou 

Ing. Pavel Zajac -  zmluva je podpísaná, ale nebola daná na kataster, lebo ja tam musím 

napísať asi 3 čestné prehlásenia, Blatnický zaplatil na účet. 

Ing. Pavel Kútny -  to je všetko 

Ing. Pavel Zajac – má niekto nejaké otázky, ak nie, poprosím uznesenie 

 

UZNESENIE OcZ 28-4/2017 zo dňa 17.2.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

berie na vedomie správu o plnení uznesení prednesenú Ing. Pavlom Kútnym, hlavným 

kontrolórom obce 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,                  

Radoslav Sedlák 

Proti : -,Zdržal sa : -,Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

 

Majetok obce 

Ing. Pavel Zajac – sme v majetku obce, rekonštrukcia WC, skôr ako začneme všetci 

rozprávať, ja len v stručnosti poviem, aby nám to všetkým bolo jasné. Viete všetci, že som 

minulý rok dal vypracovať projekt na rekonštrukciu troch WC, horného, dolného a toho, ktoré 

je v prístavku, s tým, že sme sa dohodli, že by bolo dobré, keby murári, keď nemajú čo robiť, 

hlavne ľubietovskí, aby to urobili oni. Spravili sme verejnú súťaž, kde sa prihlásili štyri firmy 

– EUROSTAVING – 51 864 € s DPH, komplet za tie tri záchody,  VALS Bratislava 62 114 € 

s DPH, VAVA LOGISTIC Banská Bystrica 56 076,20 € s DPH a BAUTRADE-IN Ľubietová 

49 702,44 € s DPH. Na základe tohto bolo jednané 16.1.2017 stretnutie s poslancami 

a dodávateľom BAUTRADE – IN Ľubietová, kde, skrátka sa vyškrtli veci, ktoré išli 

vonkajškom, čiže vonkajšky sa vyškrtli s tým, že sa suma ponížila na 44 763 € z toho 22 899 

€ je materiál a 14 720,?? je montáž, hej, plus DPH. Ja som 18.1. na základe stretnutia 

s poslancami, vlastne 18.1. prišiel pán Kanďár s návrhom zmluvy a s novým rozpočtom, čiže 

ja som vám posielal sms-ku, že som podpísal zmluvu a že som tam dal pána Ivana Kováča 

ako technický stavebný dozor, tú sms-ku ja ešte stále mám. Dobre, 20.1. sa pán Ivan Kováč 

s Mikim dohodli, prišli sem a vyriešili to, čo vyriešili, momentálne sa zbúrali záchody dolu 

a hore a pri tom búraní poviem ešte aj to, že sa zistili celkom vážne poruchy, odpadmi sme si 

vytápali budovy obecného úradu, v odpadoch neboli guličky, takže celé to zatekalo do stien. 

Čiže, týmto to vlastne skončili, ja som vám vlastne potom posielal tú zálohovú faktúru, 

s ktorou ste nesúhlasili, čiže do dnešného dňa nebolo firme BAUTRADE – IN vyplatené ani 

koruna, čo som dneska deklaroval aj kontrole z úradu vládneho auditu, hej, čiže do dnešného 

dňa BAUTRADE – IN nezaplatili ani korunu, čiže nech sa páči, otváram k tomuto diskusiu. 

Ivan Kováč – bol som menovaný ako dozor, zato sa hlásim, za jedno som sa tu s Mikim 

Kanďárom nestretol, ani sme tu neriešili zmeny, stretli sme sa, keď sme ho požiadali my traja 

u nás doma pred garážou, to len na margo veci, čo si povedal 

Ing. Pavel Zajac – ten piatok toho 21.1. si tu nebol? 

Ivan Kováč – s Mikim Kanďárom som nič neriešil tu, len pred našou garážou a to už bola táto 

zmluva 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ja som len 

Ivan Kováč – možno ste sa nerozumeli, to nie je podstatné, len, aby boli veci na pravej miere 

a tam boli iné okolnosti, dohodli sme sa, čo sme všetci sedeli poslanci s Mikim, za týmto 
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stolom, dohodli sme sa, že spravili sme tam nejaké úpravy, pretože v podstate, on prišiel na to 

riešenie, okrem iných, pretože sme mu vyčítali, zdalo sa nám to veľmi drahé, ja som si to 

overoval, ja poznám ľudí, ktorí majú za 30 tisíc dom, nie za 40 tisíc toto a s Mikim sme sa 

dohodli, že sa nejaké úpravy spravia, dokonca, on prišiel s tým riešením, že v tom projekte nie 

je riešené tá kuchynka vaša, to bol dobrý nápad a aj dobrý postreh, to sa aj tak robí, no 

a rozišli sme sa vlastne s tým, že v podstate nemáme problém s jeho firmou ani s ním, ako 

staviteľom, ale s tým, že nám pošle ten upravený rozpočet so zmenami, ktoré sme navrhli, 

lebo sme všetci dúfali, že to bude menej, ale ten rozpočet sme nedostali, kedy sme ho dostali 

Peťo? 

Ing. Peter Sedláček – minulý týždeň, v pondelok 

Ivan Kováč – takže napriek tomu sa začalo stavať a táto zmluva vznikla. A k tej zmluve, 

neviem ako si to myslel, že ja som o tom vedel,  

Ing. Pavel Zajac – ja som vám poslal sms-ku, všetkým 

Ivan Kováč – no dobre, ale ja som si zmluvu našiel na internete asi pred troma týždňami, to je 

jedno, a k tej zmluve mám riadne výhrady, pretože, keď sa o tom bavíme, pretože v tejto 

zmluve, teda, tuto na záver, začnem možno odzadu, tuto na záver sa píše, ako v každej 

zmluve, že všetci pri plnom vedomí ste si ju prečítali a súhlasíte s podmienkami a nemáte 

žiadne zábrany, aby ste ju nepochopili, no, predmet zmluvy – prestavba hygienických 

zariadení podľa plánovanej projekcie ATELIER s. r. o; to nie je pravda, to sa zmenilo, 

hovorím o zmluve, ktorá je právny dokument, zmluvy nepotrebujeme, kým všetko funguje, 

kým je všetko v poriadku, a keď je problém, tak potom sa zmluvy vyťahujú, čiže hneď prvý 

bod je zlý  

Ing. Pavel Zajac – no mne bolo povedané  

Ivan Kováč – ty si ju podpísal, Miki ju podpísal, ja som mu to aj povedal 

Ing. Pavel Zajac – ale mne bolo povedané, že zmeny, ako je tá kuchynka, sa riešia dodatkom 

v stavebnom denníku, hotovo, zápisom v stavebnom denníku 

Ivan Kováč – ale máme zmluvu, tak načo je taká zmluva, kde sa tvrdí, stavebný denník bude 

potom problém, ale nie, tak môžeme ísť ďalej. Poslal si nám zálohovú faktúru, návrh 

zálohovej faktúry 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Ivan Kováč – ale v zmluve máte napísané, ktorú ste spolu podpísali, že žiadna záloha sa 

nebude dávať  

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, však my sme, ako hovorím, ani nič sme nevyplatili 

Ivan Kováč – žiadal si nás, aby sme ti to dodatočne podpísali, všetci máme tie emaily,  

Ing. Pavel Zajac – ja sa o tomto s vami ani nehádam, hovorím, mali ste s tou zálohovou 

problém, mne Miki povedal, že vzhľadom na to, že materiál je 22 889 €, že tá zálohová 

faktúra je bežná vec, dobre, povedali ste, že s tým nesúhlasíte, Miki to akceptoval a tým je to 

vyriešené 

Ivan Kováč – za prvé, tak dobre, náš rozhovor s Mikim sa niesol v tom duchu, že zmluva je 

dokument, ktorý schvaľuje obecné zastupiteľstvo, v prvom rade, čiže táto zmluva je vlastne 

neplatná, to sme mu vysvetľovali, povedal, že on sa nevyzná v zákonoch, no dobre 

v poriadku, a potom sme pokračovali s tým, že čo je v tej zmluve, číže to bolo v hlavných 

bodoch to, že nemá zmluvu, že robí zadarmo, aj keď samozrejme nechceme to, ja nevravím, 

že je tu zatiaľ nejaký problém, len aby sme sa rozumeli. Zasa tu sa v ďalšom bode opakuje 

záloha na konci diela, píše, je to Mikiho zmluva, ja to poznám, to sú zmluvy, ktoré máš 

v počítači a opravujú sa len údaje, mená a neviem čo, to všetci podnikatelia tak robia, raz to 

vypracuje nejaký právnika. No, tých nedostatkov je tu viacej a potom napríklad, že zabezpečí 
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si odvoz odpadu, ktorý sa bude – zhotoviteľ to bude kontrolovať podľa zákonu o odpadoch. 

Ten odpad skončil tu na Flóse 

Ing. Pavel Zajac – áno, áno 

Ivan Kováč – no a Miki si to platil? A je to podľa zákonu o odpadoch? Prečo dáme, 

sľubujeme, podpisujeme niečo také, čo sa vlastne neplní? Toto nie je verejné smetisko alebo 

miesto, kde sa môže legálne  

Ing. Pavel Zajac – sú tam len tehly, čo tam vybúral 

Ivan Kováč – dobre, takže to no, ale v tej zmluve, tá zmluva je ako keby  

Bc. Jana Majerová – tam kde sú financie je písané, že na vlastné náklady  

Ivan Kováč – je to asi skenované, mne sa to tak javí, ja som to tlačil z počítača, nechal som si 

to len pre seba, tí, čo ste si to čítali, viete, čo je tam napísané a okrem toho sa tu píše, že 

prílohou sú cenové ponuky a kde sú?  

Ing. Pavel Zajac – hovoríte, že vám ich teraz poslal 

Ivan Kováč – ale to sú iné, zmluvu ste písali dva alebo tri týždne predtým a to nám len 

náhodou poslal, Peťo sa ho dobýjal, aby nám to poslal, povedal, že na druhý týždeň. 

Ing. Peter Sedláček – 29.1.  

Ivan Kováč – proste, ako ja sa čudujem, tú zmluvu, že ty ako starosta a štatutár podpíšeš 

takúto zmluvu, veď to je  

Ing. Pavel Zajac – ale Ivan pozri sa, o čo vám išlo, veď sme tu sedeli, 16.1., sme tu všetci 

sedeli a išlo vám o to, aby domáci mali čo robiť, ako ja hovorím, veď dobre, mali sme čakať 

na ďalšie zastupiteľstvo? 

Ivan Kováč – prepáč budem pokračovať v tej zmluve, - vypracuje časový, finančný, vecný 

harmonogram postupu prác, tiež nemáme. Máme? Nemáme, myslím si. A tu je to, že budú 

sankcie, ak si sám odpad nevyvezie podľa zákona, dobre, no a môžeme sa dostať k Ivanovi 

Kováčovi. Dohodli sme sa, že budem robiť stavebný dozor?  

Ing. Pavel Zajac – nie, technický dozor zhotoviteľa 

Ivan Kováč – a okrem toho, tuto Miki cituje všetky možné zákony a nariadenia, čo všetko 

stavebný dozor, musí mať, vedieť a mať tieto certifikáty. Ja nič také nemám. Ak takto 

podpisuješ iné zmluvy, tak, no, Boh uchovaj Slovensko. 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pán Sedláček 

Ing. Peter Sedláček - no, ja by som chcel povedať  

Ivan Kováč – prepáč Peťo, ja ešte dokončím, mal som tendenciu, že pôjdem za ekonómkou, 

že nech mi na to vystaví platobný výmer alebo čo, keď som zamestnancom obce, ako ja 

nechcem, aby sa niekde písalo v nejakej zmluve, aj keď ju podpíšeš ty, že som zamestnanec 

obce, keďže nie som 

Ing. Pavel Zajac – jasne 

Ing. Peter Sedláček – ja by som to skrátil, asi v tom zmysle, že si myslím, že by sme sa nemali 

baviť o žiadnej zmluve, pretože tam dakde v Ľubietovej, zmluvy obecné zastupiteľstvo 

neschvaľuje, pretože ty im zmluvy schvaľovať nedávaš, je to jednou zo základných 

podmienok platnosti tej zmluvy, to znamená, že sme sa dohodli ústne, ako to bude a čo to 

bude, aj sme povedali, že to budú robiť naši chlapi, pretože tá ponuka bola najnižšia, ale 

odrážali sme sa od ceny 44 tisíc, pretože tá prvá ponuka Mikiho Kanďára, najlacnejšia, a tu, 

toho 16, keď sme sedeli, urobili sme určité úpravy, kde sme si povedali nebude  4 tisíc, ale 

bude dve atď. hej, že tá cena bude o niečo nižšia a dohodli sme sa na tom, že nám dá novú 

cenovú kalkuláciu a až potom sa začne konať. Na druhý deň, hneď, na webovom sídle, to 

znamená na www stránke Ľubietovej, sa objavila suma nie na 44 tisíc, ale na 47 tisíc. Tá, 

ktorú teraz citoval, čiže namiesto poníženia je ešte o niekoľko tisíc vyššia. S týmto sme 100 % 

nesúhlasili a o tej smske ti poviem, napísal si nám 16.1., stretneme sa všetci v zasadačke 
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obecného úradu, čo sa aj stalo a príde aj Miki Kanďár a potom si nám napísal mail, mali sme 

sa 4 podpísať na zálohovú faktúru. O zálohovej faktúre tu nepadlo ani mäkké f; Miki s tým 

ani nepočítal, takže z mojej strany zatiaľ toľko 

Ing. Pavel Zajac -dohľad nad stavbou som dal Ivana Kováča, to som vám poslal 18.1. o 11,46 

hod;  

Ivan Kováč – to som rád, že som sa to dozvedel v smske 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pokračujte, Paľo Šimun 

Pavel Šimun – ja by som na to išiel celkom ináč, na septembrovom zastupiteľstve si povedal, 

že by bolo dobré zrekonštruovať záchody v mestskom dome, povedali sme, že áno, že dobre, 

že v poriadku, povedal si, že dáš vypracovať projekt, dal si, potom ma Monika zabila, keď mi 

zavolala, že treba podpísať faktúru za 5 400 € za projekt na záchod, vravím – koľko? Ale za 

to vám projektujú dom, a celkom slušný a so všetkými profesiami, dobre, dohodli sme sa, 

faktúru som podpísal, uhradila sa, bol  október, november, celý december sme pripravovali 

rozpočet, ani pol slova si nepovedal, čo s tým ideme robiť, aká je cena, neviem, či dakto 

z poslancov vedel skorej ako v januári, keď už išlo k realizácii, keď sa to už začalo tlačiť, že 

toto bude cena, že je to 50 tisíc a že Kanďár dal najnižšiu cenu a toto si nevedel, povedz Paľo, 

čo tým sleduješ, keď takýmto spôsobom s nami jednáš a tlačíš nás poslancov do polohy, že 

sme blbci, ktorí nechcú niečo dovoliť, prečo si to ty, keď si to vedel, nemohol predložiť do 

toho obecného rozpočtu, aby sa to zahrnulo a aby si nám to ukázal a aby sme sa dohodli, 

súhlasíte s tým, alebo chceme niečo iné? To sa už malo stať, keď sme išli ten projekt vyroniť  

Ing. Pavel Zajac – Paľo, ak si dobre spomínaš, ja neviem presne na ktorom zastupiteľstve, ale 

asi na poslednom decembrovom, skrátka, bol tam návrh, že 42 tisíc, ty si na to reagoval – 42 

tisíc zaplatíte za hajzle, takto si reagoval a tým to skončilo. A za ďalšie, vyprosím si to, že to 

teda vyzerá, že ja som tlačil na tie záchody, ale ja som spravil jednu jedinú vec, že som vás 

zavolal, ale ja som nebol ten, ktorý inicioval to stretnutie. 

Pavol Šimun – kedy si nám to povedal, 16. januára? A čo tie tri mesiace predtým 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, však hovorím, ja som sa to pokúsil dať na zastupiteľstvo 

a skončilo to tak, ako som ti to teraz povedal. A poviem ti, že pre mňa nebol absolútne 

podstatný vrch, ja som celý ten projekt robil pre spodné záchody, lebo tam bol smrad, teraz, 

keď to zbúrali, tak prišli nato, že sme si vytápali obecný úrad, to ti chcem povedať, ja v tomto, 

ja som sa pokúsil dať to normálne do zastupiteľstva a vtedy sme to nijako nedokončili. 

Pavol Šimun – ale 28? 

Ing. Pavel Zajac – ja neviem, na ktorom to bolo, vypočuj si, bolo to na konci 

Pavol Šimun – tak to bolo posledné zastupiteľstvo, to, čo bolo v decembri. 

Ing. Pavel Zajac – no a potom vlastne hovorím, však ja ti poviem, podľa mňa, ja som to 

nepotreboval tie záchody robiť a už vôbec nie v tom čase, ale ja zasa chápem to, že potom to 

už chlapi robiť nebudú a potom už nebudeme mať čas 

Pavol Šimun – prečo sa teraz skrývaš za nich 

Ing. Pavel Zajac – a za koho sa skrývam 

Pavol Šimun – toto je presne scenár z ihriska 

Ing. Pavel Zajac – presne súhlasím, presne scenár z ihriska, len teraz je otázka, kto je 

poškodený? Či ja či vy. 

Pavol Šimun – v prvom rade bude poškodená obec 

Ing. Pavel Zajac – v čom 

Pavol Šimun – no nehnevaj sa, záchody za 44 tisíc  

Ing. Pavel Zajac – troje záchodov 

Pavol Šimun – ale ešte raz, táto obec potrebuje pre 5 zamestnancov záchody za 44 tisíc?  
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Ing. Pavel Zajac – a kto ti povedal, že je to pre zamestnancov? Však predsa tie dolné záchody 

vôbec zamestnanci nepoužívajú, to je prvá vec, za ďalšie, chceme spraviť vonkajší záchod, 

ktorý tu poviem bez mihnutia oka chýba, lebo tu hocikto príde v lete na námestie a skrátka, 

nemá kde ísť na toaletu, ide tamto za bránu k Miške Černáčke, hej, hovorím, ja neviem, 

dobre, ak povieme, že nepotrebujeme, tak postavme latríny tuto na dvore, viete čo, ja už 

poviem, kľudne postavme latríny, a hovorím to bolo posledný raz, kedy som sa ja dal 

nahovoriť, že sa stretávame mimo riadneho zastupiteľstva, hovorím, neexistuje, bude tam 

záznam a pokiaľ nebude uznesenie, nebudem robiť nič. 

Pavol Šimun – lebo ty si, vezmi si ďalšiu vec, nemáš to v rozpočte, je to 44 tisíc, keď sa 

robilo výberové konanie, kto bol v komisii, kto to odsúhlasil a kto vyhodnotil tie cenové 

ponuky  

Ing. Pavel Zajac – videli ich Ivan aj Peter, boli skontrolovať 

Pavol Šimun – je to zapisované? Je o tom niekde spravený zápis? Nie je, no vidíš. 

Ing. Pavel Zajac – hovorím, ja mám ponuky  

Pavol Šimun – ďalšia vec, ty na to, koľko rokov si starostom, by si zákon 369 o obecnom 

zriadení mohol poznať a čo hovorí zákon? Zmluvu najskôr musí odsúhlasiť obecné 

zastupiteľstvo a potom ju môžeš podpísať.  

Ing. Pavel Zajac -  dobre Paľo, čiže som mal čakať do dnešného dňa, do 17.2. a potom sa 

malo začať robiť. 

Pavol Šimun – kedy si mal projekt? Kedy sme zaplatili za projekt? 

Ing. Pavel Zajac -  ešte raz Paľo, ja som to dal na zastupiteľstvo, ja som ti to teraz hovoril, že 

som to dal na zastupiteľstvo, zastupiteľstvo s tým neurobilo absolútne nič, potom, hovorím sa 

iniciovalo stretnutie a ja tvrdím, že to stretnutie som ja neinicioval, ja som ho síce zvolal, ale 

neinicioval, a skrátka, tu ide o to, že sme sa dohodli, aby sa chytilo, aby sa chlapom pomohlo, 

tak sa ide začať robiť a hovorím, dneska hovorím, to bolo posledný raz, čo sme sa stretli bez 

zápisu a bez nahrávania a bez všetkého. 

Pavol Šimun – ja ešte k tomu stretnutiu, keď sa naň tak veľmi odvolávaš, ja si myslím, že na 

tom stretnutí sme sa dohodli, že urobia sa úpravy, ktoré, predpokladalo sa, že ponížia tú cenu, 

Miki nám povie, dá ponuku o koľko sa poníži, potom sa zídeme a dohodneme sa, či to ideme 

robiť za také peniaze alebo ináč. 

Ing. Pavel Zajac -  Paľo, ale veď tie úpravy sa spravili, veď celý ten vonkajšok sa škrtol, čo 

bolo asi v hodnote, ja neviem asi 5 tisíc, skrátka, celú tú výmenu potrubia do žumpy vlastne 

škrtol. 

Pavol Šimun – ale veď dobre, ale ak je to takto, ako vravíš, tak potom tí, čo majú, čo dali 

ponuku, keby škrtli ten vonkajšok, toto by bola cena  

Ing. Pavel Zajac -  tak nižšia by určite nebola  

Pavol Šimun – akože by nebola, ako to môžeš povedať, potom tí traja – podľa akých 

podmienok 

Ing. Pavel Zajac -  dobre, nejdeme sa hádať. 

Bc. Jana Majerová – dala by som starostovi za pravdu v tom, že dal to na zastupiteľstvo, ale 

my sme sa vtedy, vrátane mňa, postavili k tomu tak, že tá suma sa nám zdala vysoká a naozaj 

sme sa s tým nezaoberali v tom momente, zrejme sme to nechali na neskôr a čakali, čo s tým 

ďalej bude, ale naozaj to stretnutie s Mikim prebehlo, ja som bola rada, že to stretnutie bolo, 

nie je pravda Paľko, že to bolo posledné, to tak nehovor, lebo to stretnutie malo význam 

a naozaj sme sa dohodli na tých veciach, čo hovorí Paľo Šimun. Ešte Miki povedal, neviem, 

či sa zmestím do tých 42 tisíc, budem sa snažiť, 42 tisíc. Preto mňa prekvapila suma 47 tisíc 

v tej zmluve, nevedela som skadiaľ sa taká suma nabrala, neviem, ako si vy pamätáte, ale ja si 

pamätám 42 tisíc. 
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Pavol Šimun – rozprávali sme bez DPH 37 tisíc.  

Ing. Pavel Zajac -  a plus DPH je 44 tisíc. 

Pavol Šimun – ale faktúra nebola ponížená. 

Bc. Jana Majerová – s tým, že bude sa snažiť, dobre uvidíme, koľko ušetríme, ale asi 

neušetríme veľa, s tým, že kľudne dáme, mohli sme sa stretnúť, malo to význam, prišli sme na 

aj dobré veci a v pohode, ja nevidím v tom problém a nemám ani dôvod klamať. 

Mgr. Eva Chebeňová – ešte, ak môžem aj ja, Miška ešte povedala, že keď robíš záchody je 

norma do akej výšky musíš dať obklad, hej, to tiež viem 

Bc. Jana Majerová – všetko sme prebrali, čo bolo treba 

Ing. Pavel Zajac -  nech sa páči Ivan 

Ivan Kováč – ja chcem povedať, že zbytočne hovoríš, že sa viac nestretneme, to stretnutie, 

ktoré si zorganizoval, bola jedna téma, je to jedna pozitívna vec, pretože si myslím, že ak 

chceme niečo, čo máme v pláne aj s tým podrezávaním, dohodli sme sa, že ak chceme niečo 

rekonštruovať v obci, tak najprv by sme mali riešiť hydroizolácie, na tom sme sa našli, 

k tomuto môžem povedať, že to, čo si nám poslal tú ponuku, je presne tá firma, ktorú aj mne 

odporučili, ako s tým som v podstate na poriadku a zasa to môžem zopakovať aj pred ľuďmi, 

že sme sa dohodli, že veľa obecných budov, vrátane školy, treba opraviť a tak, a prvá vec, 

ktorú musíme spraviť, lebo v tejto dedine nám tečie z každej strany voda, teda v prvom rade 

musíme vyriešiť hydroizoláciu predtým, ako sa budú rekonštruovať stavby. No na tom sme sa 

zhodli a aby som pokračoval ďalej, ja si predstavujem takéto veci, stavby alebo rekonštrukcie, 

aj keď sa dá urobiť projekt, ale musí to byť skôr, je dobre mať projekt, ale najprv si dajme 

urobiť štúdiu, toto je typický príklad, dajme spraviť 3 varianty tých záchodov, potom si 

k tomu sadnime, keby sme to mali nechať na zastupiteľstvo, tak budeme stavať 10 rokov, ale 

sa tam sa dohodnem na veciach, ktoré sa nám najviac pozdávajú, môže sa pridať nejaký 

nápad, presne, ako sa to tu stalo, že Miki mal nápad s tou kuchynkou, čiže vlastne to je to 

pozitívum tej nejakej štúdie, nie že to len nakreslia rukou, keď si k tomu sadne, tak nemá 

problém a potom sa dohodneme, nemusíme takto sedieť a mať toľko problémov, podľa mňa 

zbytočných, ale ešte sa vrátim k tej cene, Miki to obhajoval a teraz ste všetci určite sledovali, 

čo sa teraz robí v Prešove či kde, v Poprade, dobre, nechcem o tom hovoriť, ja som sa stretol, 

ja mám dosť kamarátov v Bratislave a dali si robiť jednu administratívnu budovu, čo kúpili 

novú a tam sa opravovala strecha, nie oni, ale dali si to spraviť a stála 42 tisíc a tá firma im, 

v rámci tej strechy, spravila na troch poschodiach záchody v tej istej cene, čo im spravila 

strechu, hovorím, 42 tisíc stála strecha a z tých peňazí a určite to nerobili z vlastných, takže si 

myslím, že ako 42 tisíc je naozaj veľa, ja osobne nemám problém, ako budem rád, keď sa to 

spraví, len ako toto treba oveľa skôr robiť, pripravovať, tá príprava je u nás nula bodov, tam  

Bc. Jana Majerová – a na tom stretnutí aj to odznelo, celkom rozumne, že keď sa to celé 

otvorí a vyberie sa z tej podlahy, tak budeme vidieť, že skadiaľ tá vlhkosť ide, že naozaj sme 

nad tým premýšľali, že nešli sme do tej veci bezhlavo, bez rozmýšľania, ukáže sa, či to 

nevytápa tá kanalizácia, či tam udiera nejaká voda alebo, či je to z nejakého iného dôvodu, tak 

akože potom sa uvidí, čím a ako sa bude pokračovať.  

Ivan Kováč – nechcem mať ja hlavné slovo, ale keď sme s Mikim u nás pri tom dome stáli, 

hádam dve hodiny, tak povedal, že tam sa viac vecí ukázalo, ukázalo sa, že je zle urobené 

kúrenie, že keď sa  niečo opravuje na pošte, musí sa celé kúrenie vypustiť, tam sú závady, čo 

to montovali, je úplne zle, žiadne ventily, odstaviť jednu vetvu, tak isto hydrant na vodu nebol 

napojený, proste závažné veci sa ukázali, ale to pri takýchto stavbách je 

Ing. Pavel Zajac -  ja som si to užil 

Ivan Kováč – veď vieš, veď tam bývaš, sú to chyby, čo sa stali 
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Ing. Pavel Zajac -  dobre, poďme nejako konštruktívne, čo s tým ďalej, nech sa páči pán 

Jančík 

Mgr. Ján Jančík -  pán inžinier, ja viem, že v Ľubietovej sa zákony nedodržujú to akože 

štandardne a zákon 583 o rozpočtových pravidlách samosprávy hovorí, že skôr, než sa niečo 

začne, sa dá na zastupiteľstvo schváliť úprava rozpočtu a to rozpočtovým opatrením. 

Rozpočet bol schválený v decembri, bola podpísaná zmluva, práce sa realizujú, rozpočtové 

opatrenie som nijaké nevidel tu. Čiže porušujete zákon 583 o rozpočtových pravidlách, 

navyše položka 638, alebo tak nejako, to je rutinná štandardná údržba, máte na tento rok vy 

37 tisíc euro, a robíte akciu za 45 tisíc, nepoviete odkiaľ z príjmovej časti idete presunúť na 

výdavkovú časť a navyše už aj z tých sa minulo 3 tisíc na údržbu ciest, lebo sa čistili tam 

cesty podľa faktúr, ktoré sú zverejnené. Ja neviem, oznámili ste poslancom, z akej kapitoly 

príjmu idete pokrývať toto, však to sa nedá. 

Ing. Pavel Zajac -  ja som im to do uznesenia prichystal všetko  

Mgr. Ján Jančík – aké uznesenie, ja som tu žiadne nevidel, rozpočtové opatrenie schválené 

poslancami, z čoho to, zo svojich vlastných prostriedkov, vtedy by to bolo v poriadku, to 

nepotrebujete žiadne rozpočtové opatrenie alebo to ide z mimo rozpočtových čiernych 

peňazí? 

Ing. Pavel Zajac -  z akých čiernych peňazí 

Mgr. Ján Jančík – ja neviem, z akých čiernych peňazí, ja sa pýtam na to, či je to v rozpočte, 

ako ste mohli podpísať zmluvu na niečo, čo nie je kryté vo výdavkovej časti rozpočtu, ako 

toto môžete robiť? 

Ing. Pavel Zajac -  pán Jančík, už som vám to tu teraz povedal a hotovo, to bolo posledný raz, 

čo som sa dal nahovoriť na takéto stretnutie, skrátka pokým nebudem mať uznesenie, 

nebudem podpisovať nič, a hotovo 

Pavol Šimun – ale zmluva už bola podpísaná 

Ing. Pavel Zajac -  kedy, po stretnutí 

Ivan Kováč – ale kdeže 

Ing. Pavel Zajac -18.1.bola podpísaná zmluva, 16.1.sme tu sedeli a 18.1. bola podpísaná 

zmluva 

Mgr. Ján Jančík – ale nech by bola podpísaná kedykoľvek  

Ing. Pavel Zajac -  pán Jančík, ja si to plne uvedomujem, preto hovorím, že skrátka týmto som 

skončil s takýmto 

Mgr. Ján Jančík – dobre, tak povedzte teraz na zastupiteľstve, z akej položky príjmu idete 

vykrývať výdavky, z ktorej položky to idete zobrať 

Ing. Pavel Zajac -  je to úplne jednoduché, z fondu rozvoja a opráv 

Mgr. Ján Jančík – no dobre, ale  

Ing. Peter Sedláček – ale to musia schváliť poslanci  

Mgr. Ján Jančík – ale musíte povedať, ako doplníte tú čiastku, ktorú dáte sem, pretože 

rozpočet je vyrovnaný, ak z príjmu zoberiete, tak výdavky, položku, ktorá ide byť 

rozpočtovaná, tak túto musíte doplniť 

Ing. Pavel Zajac - ale pán Jančík, ako ten rozpočet sa určite doplní, lebo ten rozpočet 

absolútne neráta s financiami, ktoré máme na účtoch 

Mgr. Ján Jančík – ale to sa nemôže doplniť vašim pričinením to sa musí doplniť rozpočtovým 

opatrením 

Ing. Pavel Zajac -  veď samozrejme a? 

Mgr. Ján Jančík – a to rozpočtové opatrenie už bolo urobené 

Ing. Pavel Zajac -  nebolo 

Mgr. Ján Jančík – čiže, vy robíte čiernu čiernotu tuná  
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Ing. Pavel Zajac -  akú čiernu čiernotu, skrátka, pán Jančík, ak by sme toto všetko riešili, čo 

vy tu chcete, tak tí chlapi môžu naozaj nastúpiť v apríli 

Pavol Šimun – čo sme robili október, november , december 

Mgr. Ján Jančík -  predsa z porušovania zákona nemôžete obviňovať ich 

Ing. Pavel Zajac -  v decembri som sa pokúsil prebrať záchody, hovorím, skončilo to, ako, 

úplným fiaskom, hovorím, však ako dobre, tak keď sme to nechceli robiť, tak načo sme sa 

16.1 stretávali? 

Pavol Šimun – teraz asi celkom dobre si nerozumieme a myslím, že asi hovoríme inou rečou 

alebo jeden druhého nechceme počúvať. Sme sedeli tuná na začiatku decembra nad 

rozpočtom s finančnou komisiou, poslanci, a bol si tu aj ty, povedal si pol slova, nie, vykašľal 

si sa na to, a keď sme sa ťa spýtali, prečo nie je spravený chodník na Podlipu, na ktorý už 

bolo naplánované 2 tisíc euro, takto si sa zmrskal a povedal som, že ak takto sa máme 

rozprávať, tak som navrhol komisiu ukončiť. 

Ing. Pavel Zajac -  však, no a ja som sa na to zdvihol a odišiel som 

Pavol Šimun - a rozišli sme sa všetci preč a prečo si to tam vtedy nepovedal, poďme riešiť 

tento problém  

Ing. Pavel Zajac -  kedy vtedy?  

Pavol Šimun – keď sme zostavovali rozpočet 

Ing. Pavel Zajac -  ty si spravil rozpočet, hovorím, rozpočet je ponížený oproti reálnemu stavu 

financií na tejto obci o 300 tisíc eur, o 300 tisíc je iný rozpočet, dobre, v poriadku, chápem to, 

ako dobre, máme fond rozvoja a opráv, máme tam 80 tisíc, máme svojim spôsobom rezervný 

fond, kde môžeme riešiť havarijné situácie, čo je otázne, či toto je havarijná situácia alebo nie, 

vieme vykryť veci, ktoré chceme, ale je to presne o tom, chceme vôbec? Ja sa pýtam, chceme 

vôbec, a ak nechceme, dobre, ja hovorím, ja som sa poučil z krízového vývoja, zo 16.1. som 

sa poučil. Dobre, keďže, kým nebudem mať uznesenie z obecného zastupiteľstva, nebudem 

riešiť absolútne nič. A preto hovorím, som vám dneska prichystal zmluvu na podrezávanie 

budovy a všetko, čo ste chceli som prichystal, či ideme ďalej pokračovať alebo nie. Akonáhle 

to uznesenie mať nebudem, tak tie hajzle budú takto rozbité, dokedy bude treba, hotovo, 

vybavené, ja už nemám s tým čo iné spraviť. 

Bc. Jana Majerová – prečo si nám Paľko neposlal tú zmluvu mailom najskôr? 

Pavol Šimun – potom nakoniec, ja to dokončím, na tej finančnej komisii ekonómka aj 

s Marikou Paličkovou povedali, že ak neodsúhlasíme rozpočet, pôjdeme v provizóriu, 

povedali, že je to nezmysel, nakoniec sme tu zostali, rozpočet sme pripravili tak, ako sme ho 

pripravili, presne som sa spýtal na tie peniaze, ktoré sú tam, 300 tisíc euro približne, že prečo 

tie nemôžme rozdeliť, vidíš to  

Ing. Pavel Zajac -  ja viem prečo 

Pavol Šimun  - tak prečo to nepovieš? prečo tu tvrdíš, že by som to ja nerozdelil 

Ing. Pavel Zajac -  dobre, ale vy ste s tým absolútne nerátali v tom rozpočte 

Pavol Šimun – nemôžeme rátať s peniazmi, ktoré zatiaľ síce fyzicky máme, ale účtovne 

Ing. Pavel Zajac - ale máte financie, ktoré sú na fonde rozvoja a opráv, nehovorte, že 

nemôžete nič robiť 

Pavol Šimun – účtovne predsa musíme peniaze uzavrieť, uzavrieť rok, urobiť uzávierku 

Ing. Pavel Zajac - 80 tisíc máte na fonde rozvoja a opráv, hej, nemôžete tvrdiť, že pokiaľ 

nespravíme záverečný účet, nemôžete robiť nič 

Pavol Šimun – to sme nepovedali, ale povedali, že z 300 tisíc, ktoré máme, ktoré budú 

prebytok z minulého roku, budeme môcť použiť po uzavretí roku 2015 a odsúhlasení 

záverečného účtu 2016, preto sme ani ďalej nerozpočtovali, ani sme nenavrhovali, ja som 
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hneď Monike, keď som videl, že tam je zmluva zverejnená na 44 tisíc, z čoho to ideme 

zaplatiť, ona  o ničom nevien no bác. 

Ivan Kováč – a prečo nemôžeme robiť tak, ako sa má 

Ing. Pavel Zajac -  ako, tak ako sa má 

Ivan Kováč – počkaj, Paľo, zopakujem ti to, spraví sa štúdia, dohodneme sa, niečo sa 

odsúhlasí, vylepší sa, potom spravíme výberové konanie 

Ing. Pavel Zajac -  dobre Ivan  

Ivan Kováč – prepáč, dokončím, kým budeme pracovať na rozpočte, spravíme opatrenia dáme 

to do rozpočtu, schválime si a pripravíme si peniaze, prečo takto nemôžeme robiť? 

Ing. Pavel Zajac – Ivan, zoberme si teraz ďalší príklad, ku ktorému sa dostaneme v tomto 

programe, kultúrny dom, ja som vám predsa oznámil, že pán Balko sekol s tým a takto to 

nechal, teraz dobre, je nejaký, je nejaká výzva a potrebujeme to stihnúť do 15. marca, ak 

chceme, čiže pán Lichý, ktorý tu bol s pánom Ernekom, hovorím, sme sa stretli, dohodli, 

dneska mi Peter Lichý poslal konečne cenu, za koľko to je ochotný spraviť, hej, dneska mi to 

konečne poslal a to isté, potrebujeme súdno- znalecký posudok, teraz mi povedzte, dobre, pán 

Balko sa na to vykašľal, čo som mal, keď nebolo zastupiteľstvo, čo som mal akože urobiť, 

zvolať k tomu stretnutie a teraz povedať, tak dobre, môže to pán Lichý robiť. 

Ivan Kováč – a prečo nie? 

Bc. Jana Majerová – ale to je v poriadku  

Ivan Kováč – a prečo nie, prečo sme sa nestretli, prečo nie? Veď, keby sme mali mať každý 

týždeň stretnutie 

Ing. Pavel Zajac – Ivan, zober si, ako stavebná komisia, dohľad nad všetkými týmito akciami, 

nemám s tým absolútne žiadny problém 

Ivan Kováč – ale ja chodím aj do roboty, ak si si nevšimol, bude to trvať dlhšie, podstatne 

dlhšie 

Ing. Pavel Zajac – no však, tak dobre, tak to bude trvať dlhšie, ale Ivan, keď ja niečo urobím, 

tak už ste zásadne proti 

Ivan Kováč – ale, keď sa dohodneme, tak prečo nie, veď treba argumentovať,  

Ing. Pavel Zajac – veď vám to zdôvodňujem, mám termín 15. marca a čo som mal urobiť 

Ivan Kováč – nemusíš kričať, čo som ti prvé povedal, keď si ma zavolal, že sú dve ponuky  

Ing. Pavel Zajac – ohľadom 

Ivan Kováč – ohľadne toho, či sa robila len jedna štúdia, jeden projekt, to bolo prvé, čo som 

sa ťa spýtal, mal si dve ponuky,  Mikiho si vtedy nemal, len sme sa zhodli, že by to malo byť 

nejakých 40 tisíc, sme sa dohodli, že zhruba 20% pod cenou, ale ja som sa ťa prvé opýtal, či 

toto je jediné riešenie a o tom hovorím, o tom riešení, o ktorom sme sa mali rozprávať 

predtým 

Ing. Pavel Zajac – ale riešenie bolo iné, mohli ste povedať, vrchných záchodov sa nedotknete 

a bolo by to tak 

Ivan Kováč – ty ma nechceš chápať, zaplatíme za projekt, ktorý dáš spraviť, zaplatíme 

peniaze a potom prídeme na lepšie riešenia, naschvál hovorím lepšie, tak čo, potom si 

zaplatíme ďalší projekt, nebolo by lepšie sa najprv dohodnúť, napríklad na tom usporiadaní 

záchodov, hovorím teraz konkrétne, to isté je aj s kultúrnym domom, so všetkým, čo tu 

robíme, tak isto, ako to bolo so školou, tečie tam, mal som pravdu, prečo sa nerozpráva, keď 

aj bez peňazí, môžeme si kresliť, nie je ťažké štvorčeky nakresliť alebo si dáme urobiť štúdiu, 

dve, tri, to je jedno a potom dáme projekt spraviť, keď sa dohodneme na niečom, o tom 

hovorím a to sa môžeme kľudne stretnúť. Tak sa dohodnime, že to tak budeme robiť. 

Ing. Pavel Zajac – ja som za  

Ivan Kováč – len aby sa to dodržiavalo. 
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Ing. Pavel Zajac – potom nerozprávaj, že som zamestnaný, toto rieši stavebná komisia, potom 

zavoláme poslancov, toto sme vyriešili, no, veď to máte v názve, mne to tu teraz tak pripadá, 

akože ja si tu niečo riešim 

Ivan Kováč – ja ťa poprosím, neber to osobne, ja sa len snažím navrhnúť nejaké riešenie, ako 

by sme mohli postupovať do budúcnosti, však nekončíme, nekončí táto obec, tak také silné 

slová zbytočne používaš,  

Ing. Pavel Zajac – dneska som vám prichystal do zastupiteľstva všetky informácie, ktoré som 

ja mal, tak som vám ich posunul a čo urobíte s tými informáciami, ja počkám a budem riešiť 

Ivan Kováč – teraz sa tu budeme dohadovať, ako budeme robiť ten kultúrny dom? Budeme 

hľadať lepšie riešenia? 

Ing. Pavel Zajac – ja som zatiaľ nič iné neurobil, len spravili zateplenie  

Ivan Kováč – ja to teraz ako príklad hovorím, neber ma za slovo, ja si myslím, že ten postup 

by mohol byť logickejší a lepší, keď si to v kľude preberieme, pouvažujeme nad ním, musíme 

zvážiť nejaké riešenie, ja neviem, najlepšiu cestu, aby sme našli, lebo, keď to budeme robiť na 

zastupiteľstvách, tak to naozaj bude večnosť, o mesiac, o dva máme ďalšie 

Pavol Šimun – povedzme si tak, zmluva, ktorá je síce zverejnená, nebola odsúhlasená 

obecným zastupiteľstvom, čiže nie je platná, a ak aj vyplatíš z tej sumy akúkoľvek čiastku, je 

to na podanie trestného oznámenia o zneužití právomoci verejného činiteľa, je ti to jasné 

Ing. Pavel Zajac – samozrejme 

Pavol Šimun – ja navrhujem nasledovné riešenie, ja som to navrhol aj Mikimu na tom 

stretnutí pred Kováčovou garážou, zmluvu stiahnuť, zrušiť, aj tak nie je platná, nech sa 

vyčíslia práce na horných záchodoch a búracích prácach dole, koľko to je, suma, uzavrieť 

zmluvu nanovo, predtým sa dohodnúť so zastupiteľstvom, poslancami, lebo podľa môjho 

názoru, na to peniaze máme, nepotrebujeme nič meniť, znikadiaľ peniaze brať. Za druhé, 

uvidíme, čo sa stane, keď sa to celé podreže a potom ten spodok dokončiť, uvidíme v akom 

rozsahu a čo všetko a na to potom uzavrieť druhú zmluvu. Problém je vyriešený. Dneska, čo 

odsúhlasíme, keď nevieme ako sumu, zasa odsúhlasíme zmluvu bez sumy bez všetkého,  

Ing. Pavel Zajac – tak to bol návrh, bude mimoriadne zastupiteľstvo  

Pavol Šimun – ja nemám problém, kľudne o týždeň v piatok, bude s jedným bodom, nech to 

Miki pripraví a pošle nám to mailom, hotovo, pozrieme sa, môžeme sa dohodnúť, je to veľa, 

je to málo, môžeme zjednávať cenu, myslím si, že budúci týždeň vyriešime, môžeme sa 

v piatok na polhodinu, na hodinu zísť, odsúhlasiť a problém je vyriešený.  

Stanislav Sedláček – len chcem povedať, tým, že sa podreže obecný úrad, že to poslanci 

schválite, tak s tým vznikajú ďalšie problémy, s celou podlahou spodnej časti, čiže ďalšie 

problémy a náklady, len, aby ste o tom vedeli, keď sa odizolujú múry. 

Pavol Šimun – ja, keď som toto navrhol, aby sa to spravilo, ja som to videl, ako to robia, 

napríklad včera som bol v jednej firme, kde si to pred 5 rokmi dali spraviť, parádne to vyzerá, 

a sú spokojní, ja som si vedomý toho, že tam budú aj iné náklady, ja sa ťa ale spýtam inú vec, 

stojí nám táto budova obecného úradu za to, aby sme ju opravili?  

Stanislav Sedláček – a chceš ju zbúrať? 

Pavol Šimun – ja sa len pýtam, ideme ju opraviť len tak, aby bola čačaná a zase, tak toto nie 

Stanislav Sedláček – musíš ísť od základov, to je problém každej stavby  

Ivan Kováč – toto som prekvapený, veď toto už dávno riešime 

Stanislav Sedláček – keď nie je dobrý základ, tak potom tie múry 60 – 80 cm budú stále 

vlhnúť, to pôjde len dnu, o tom sme sa rozprávali, že budú ďalšie finančné náklady na to, že 

budú musieť ísť podlahy preč, zárubne by sa museli prerábať, všetko by sa muselo prerábať 

Pavol Šimun – a neviem sa rozprávať? Ak  nastane problém, tak sa budeme o tom rozprávať. 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 
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Bc. Jana Majerová – ja by som len takú malú pripomienku, že nerozprávame sa o päť tisíc 

euro, ale bude to veľa peňazí a nezabudnime, sú to verejné financie, a tak aj s tým musíme 

nakladať, rozumne, prehľadne a opatrne 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, nech sa páči 

Bohumír Chládek – len stručne sa chcem opýtať, či tá zmluva bola zverejnená na internete 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Bohumír Chládek – a ešte sa chcem spýtať, že pán poslanec Sedláček, ste nás informoval, že 

prebiehalo jednanie, ktoré bolo len ústne, hej, že či je to bežný spôsob, ak nejaké jednanie 

prebehlo o takýchto veciach, prečo sa nerobí zápis s nejakými konkrétnymi bodmi? 

Ing. Pavel Zajac – nerobil sa zápis 

Bohumír Chládek – ale prečo sa nerobí, keď je to potrebné? To sa musí robiť zápis aj 

prezenčka, o čom sa jednalo, prečo sa to nerobí?  

Pavol Šimun – nemusí sa robiť, to bolo neformálne stretnutie, aby sme sa oboznámili 

s vecami, aby sa pripravili veci na zastupiteľstvo tak, ako majú byť, aby sme tam nesedeli tak 

ako teraz, hodinu 

Bohumír Chládek – keby ste sa na niečom predbežne dohodli, tak by tu teraz neboli tieto 

problémy  

Pavol Šimun – tak pozri sa, mysleli sme si, že si môžeme dôverovať, ale bohužiaľ, vidíš to, 

sklamali sme sa 

Bohumír Chládek – nabudúce navrhujem aby ste robili zápis vždy 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči pán Jančík 

Mgr. Ján Jančík – ja sa vrátim späť, k tomu dodržiavaniu finančnej disciplíny, podľa toho, čo 

Paľo hovoril, aj keby sme mali tridsaťsedem tisíc, už je tri tisíc vyčerpané, lebo to je tá 

položka 655 006 je rozpočtovaná, tri tisíc je minuté, už pán starosta už mal prísť 

s rozpočtovým opatrením, lebo už sa určite prekročí tá položka, dodržiavanie finančnej 

disciplíny je tu nulové. V tomto je ešte zahrnuté napríklad rekonštrukcia verejného osvetlenia 

– výmena lámp, čiže starosta nepríde so žiadnym návrhom na zastupiteľstvo, že sledujeme 

čerpanie rozpočtu a keďže nám to ukladá zákon, tak vám predkladá návrh, toto je vaša 

povinnosť v zmysle zákona, predkladať návrh na rozpočtové opatrenie, ja toto všetko chápem, 

že to treba urobiť, ale musí sa to urobiť právnou formou, to sa nemôže robiť tak, ja som si to 

vymyslel, podpíšem zmluvu a zaplatím, však čo, máme tristotisíc, tak čo, to sa nedá takto 

robiť. 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, hovorím, pre mňa je toto poučenie z krízového vývoja, hovorím, 

ako ja si teraz dám sakramentský pozor, čo kde podpíšem. 

Bohumír Chládek – pán starosta, keď je to pre vás poučenie, chcem sa spýtať, keď budete  

s poslancami jednať, či sa bude robiť záznam 

Ing. Pavel Zajac – ja by som skôr povedal, že zvukový je zbytočné, aby sme vypisovali, 

prepisovať dve hodiny zvukového záznamu, je veľký problém 

Bohumír Chládek – tak budete robiť do budúcna 

Ing. Pavel Zajac – zvukový záznam určite, nech sa páči, poďme to nejako uzavrieť 

Pavol Šimun – ja som predložil návrh,  

Ing. Pavel Zajac – čiže hlasujeme o?  

Pavol Šimun – o tom, aby zmluva bola stiahnutá, zrušená, Miki nech vypracuje zmluvu na 

práce, ktoré boli vykonané, aby sa to tu ukončilo, aj tak sa to nebude môcť robiť skôr, kým to 

nepodrežú,  

Ing. Pavel Zajac – treba to napísať do uznesenia nejako 

Ing. Peter Sedláček – ale údajne ty si povedal, že to netreba deliť na dve časti, keď sme sa 

rozprávali s Mikim pred tou bránou, tak sme sa dohodli, rozdelíme to na dve časti  
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Ing. Pavel Zajac – ale podľa mňa, Peter pozri sa, sú dve možnosti, hovorím, stále sú dve 

možnosti, ak čakáte, že to bude nejaké lacnejšie, alebo ako, keď sa to rozdelí na dve časti  

Ing. Peter Sedláček – ja nehovorím, že to bude lacnejšie, ale tu už sa robilo viac oproti tomu 

čo sme plánovali 

Bc. Jana Majerová – jasné  

Ing. Pavel Zajac – konkrétne v čom 

Pavol Šimun – zníženie stropu na chodbe a dlažba na chodbe, tá v projekte nebola 

Ing. Pavel Zajac – ja ti poviem, že keď robili búracie práce, tak tú dlažbu vyhádzali lopatou, 

tá dlažba nebola prilepená vôbec 

Ing. Peter Sedláček – nemeditujem o tom, že sa to nemalo urobiť, ale že to stálo hore viacej 

ako sme plánovali, ale ty musíš povedať, že určite tie záchody potrebujem, hlavne ten 

vonkajší a tie dolné prispôsobíme tak, že na tie dve akcie, ktoré tu za rok bývajú, budeme 

riešiť tými TOI-TOI záchodmi, takže o tomto treba, Miki súhlasil, nemá problém, že 

vyfakturuje to, čo zatiaľ urobili, ale s tým sme nesúhlasili, však áno, takže ty si mu povedal, 

že je blbosť to robiť na dvoje, že je jedna zmluva a hotovo 

Ing. Pavel Zajac – tak a čo 

Pavol Šimun – ja ešte jednu vec poviem, aké uznesenie chceš k tomuto teraz, že čo, ideme 

zrušiť to, čo nie je ani odsúhlasené,  

Ivan Kováč – napíšeme, že zrušme nezákonnú zmluvu 

Ing. Peter Sedláček – schvaľujeme to, čo sme neschválili, aké uznesenie 

Pavol Šimun – nemáme ani návrh 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže nemáme k tomu prijať uznesenie a máme to spraviť takto, ako 

ste  povedali 

Pavol Šimun – ja si osobne myslím, že s tým nebude problém, záchody vyzerajú, že už sú 

ukončené, on svoje náklady už bude poznať 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Ivan Kováč – mali by sme to spraviť do nejakého zákonného stavu 

Pavol Šimun – no dobre, ale to ostatné, čo treba dorobiť, to už, Stano si budete vedieť spraviť 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, nech sa páči 

Bohumír Chládek – pán starosta, ja sa chcem spýtať, tá cena celkom je 47 tisíc euro, ak som 

dobre rozumel poslancov, či to je vrchná časť alebo len spodná 

Ing. Pavel Zajac – všetky tri 

Bohumír Chládek – a ešte sa chcem spýtať, v podstate, kedy boli tie pôvodné sociálne 

zariadenia vybudované, v ktorých rokoch 

Ing. Pavel Zajac – netuším 

Pavol Šimun -1988 alebo 89, 90, vtedy sa sťahoval obecný úrad  

Bohumír Chládek – chcem sa spýtať, čo sa udialo s tou pôvodnou sanitou, umývadlá, záchody  

Ing. Pavel Zajac – odložili to do obchodného domu 

Bohumír Chládek – aha, tam máme sklad, ďakujem a ešte sa chcem spýtať, ten rozpočet, 

materiál je 22 tisíc a práca vychádza na 25 tisíc, čiže práca je drahšia  

Ing. Pavel Zajac – musíte brať do úvahy DPH, práca je 14 tisíc  

Bohumír Chládek – vychádza 47 tisíc, materiál 22 a práca automaticky vychádza 25 tisíc aj 

s DPH, pán Kanďár tu robil nejaký rozpočet, búracie práce po čom má, či to je na hodinu 

alebo ako 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, tu je výpis rozpočtu a rekapitulácia rozpočtu 

Pavol Šimun – dostali sme to predvčerom 

Bohumír Chládek – čiže vopred on na tieto práce urobil rozpočet, tak to takto vyjde, práca 

Ing. Pavel Zajac – áno 



Strana 15 z 58 
 

Bohumír Chládek – môžete ma informovať, koľko vyšli búracie prácej?  

/Ing. Peter Sedláček dal k nahliadnutiu rozpočet pánovi Chládekovi/ 

Ing. Pavel Zajac – dobre, môžeme ísť ďalej 

Mgr. Ján Jančík – pán inžinier, nemôžete ísť ďalej, musíte vytvoriť položku, rekonštrukcia 

záchodov, v rozpočte ju nemáte a musíte ju prijať, dajte tam 10–20 tisíc, nemáte to 

v rozpočte, čo chcete teraz prijať, aké uznesenie?  

Ing. Pavel Zajac – pán Jančík, teraz ste vlastne povedali, že máme v rozpočte na opravu 

budov 37 tisíc 

Mgr. Ján Jančík – ale tie sú presne špecifikované 

Ing. Pavel Zajac – sú presne špecifikované, máme február a tá položka sa dá hocikedy 

navýšiť, dá sa na najbližšom zastupiteľstve navýšiť, momentálne, keď vyplatíme tú faktúru 

pána Kanďára, tak ten rozpočet neprekročíme 

Mgr. Ján Jančík – ale nebude vykrytá položkou rekonštrukcia záchodov, tu máte verejné 

osvetlenie, výmena okien a cintorín, miestna komunikácia ,Podlipa, hydroizolácie, ale nemáte 

tu žiadne záchody, povedzte, z čoho to presuniete 

Ing. Pavel Zajac – ja navrhujem, aby sa to zobralo z fondu rozvoja a opráv 

Mgr. Ján Jančík – zoberiete napríklad z údržba miestnej komunikácie, ktorá je už aj tak 

vyčerpaná, hovoríte, že to vezmete z tých 37 tisíc, ale z ktorej položky – z cintorína, povedzte, 

z ktorej 

Ing. Pavel Zajac –pán Jančík, ako pripraví sa to, bude sa vedieť, koľko je tam financií 

a skrátka sa upraví rozpočet na najbližšom zastupiteľstve, aj tak sa rozpočtové opatrenie musí 

vyvesiť na dva týždne na nástenku 

Mgr. Ján Jančík – keď sa rekonštruujú záchody, tak ste to už mali urobiť 

Ing. Pavel Zajac – pán Jančík, ešte raz, hovorím, musí sa to vyvesiť na nástenku  

Mgr. Ján Jančík – to ja chápem, za dva mesiace sa to už mohlo stokrát vyvesiť, lebo to 

mimoriadne zasadnutie mohlo zasadnúť len k rozpočtovému opatreniu, vlani ste prijali 2 

rozpočtové opatrenia a predpokladám, že tento rok bude vyzerať tak isto, obe rozpočtové 

opatrenia boli formálne a neboli zverejnené na internetovej stránke. Na jednom ste zrušili 

právne služby, ktoré boli už aj tak vyčerpané a na druhej ste obnovili, ktoré sa potom ešte 

navýšili, tak načo také rozpočtové opatrenie 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, nech sa páči, takže nemôžeme ísť ďalej, tak, čo ideme robiť 

teraz, čiže sme dohodnutí, že sa to spraví tak, ako sme sa teraz dohodli 

Pavol Šimun – nie je problém, v pondelok, utorok nech to Miki vypracuje, pošle a zíďme sa 

a vyriešime aj ten problém, ktorý Jano povedal a potom to rozpočtové opatrenie, ktoré sa týka 

formálne školy, kvôli preneseným kompetenciám, tak to potom vyvesme na 2 týždne a potom 

bude všetko vyriešené 

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ivan Kováč – smažme sa robiť veci dopredu a nie dozadu 

Ing. Pavel Zajac – ideme na podrezávanie budovy, poslal som vám to, nech sa páči, otváram 

k tomu diskusiu 

Pavol Šimun – ja k tomu rovno môžem povedať, že zasa ten problém, čo sa týka toho, tých 

peňazí, môžeme si to odsúhlasiť, aj si myslím, že by to mala robiť tá firma Grizzly, to je už na 

nás, ako sa rozhodneme, ale zasa, môžeme to spraviť až potom, keď povieme dobre, 

presunieme 80 tisíc, ktoré máme vo fonde rozvoja a opráv, presunieme do obecného rozpočtu 

rozpočtovým opatrením a spraví sa to z toho 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, ja sa spýtam takto, keby ste prijali to uznesenie, čo som ja 

napísal, myslíte, bol by to problém?  
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Pavol Šimun – skúsim ho prečítať, uznesenie č. 28-6/2017 zo dňa 17.2.2017 OcZ schvaľuje 

predbežne, podrezanie budovy obecného úradu pre firmu Grizly v zmysle cenovej ponuky 29 

tisíc euro s DPH. K tejto sume rovno poviem, to by sme nemali takto odsúhlasiť, keď to 

nemáme v rozpočte 

Ing. Pavel Zajac – čítaj ďalej, skús to dočítať 

Pavol Šimun – OcZ schvaľuje predloženú zmluvu o dielo s firmou Grizly s.r.o., zasa, 

odsúhlasíme a nemáme to kryté rozpočtom 

Ing. Pavel Zajac – ešte ďalej, prosím 

Pavol Šimun – OcZ obce Ľubietová schvaľuje prefinancovanie podrezania budovy z fondu 

rozvoja, rezerv a opráv, áno, toto môžeme spraviť, ale nie je nám to nič platné, pretože to 

môžeme spraviť len rozpočtovým opatrením, kde zmeníme rozpočet a spravíme a upravíme 

položku, povieme, toto je na toto a peniaze sa zoberú z fondu rozvoja a opráv 

Ing. Pavel Zajac – teraz pred chvíľou Peter povedal, že použitie fondu rozvoja schvaľuje 

obecné zastupiteľstvo  

Ing. Peter Sedláček – áno, ale rozpočtovým opatrením  

Ing. Pavel Zajac – dobre, nemôžeme spraviť vlastne nič, môžeme ísť ďalej 

Ivan Kováč – dobre, je to, ale finančné veci majú prejsť, tak ako majú, ale ja súhlasím 

s podrezaním 

Pavol Šimun – podľa mňa sa poslanci môžu vyjadriť, ale toto môžeš kľudne firme Grizzly, 

aspoň ja som toho názoru, že áno, ich ponuku akceptujeme, ale musia prebehnúť procesy, aby 

sme mohli odsúhlasiť peniaze a môže sa robiť 

Ing. Pavel Zajac – čiže, aký im mám dať časový horizont 

Ing. Peter Sedláček – 2 týždne to musí visieť  

Pavol Šimun – tak sa zíďme v stredu  

Ing. Pavel Zajac – rozpočtové opatrenie musí visieť dva týždne,  

Pavol Šimun – ale kvôli tej sume a dohodneme sa, ako upravíme to rozpočtové opatrenie, 

Monika vypracuje, vyvesí sa a ako ubehne 14 dní, môžeme mať zastupiteľstvo a odsúhlasíme 

to, je to otázka troch týždňov 

Ing. Pavel Zajac – dobre, urobíme rozpočtové opatrenie 

Ivan Kováč – momentálne to visí na Mikim, Miki pripraví na pondelok, môže visieť 

rozpočtové opatrenie  

Pavol Šimun – ak to spraví cez víkend, rozpošle to a môžeme sa zísť v pondelok 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže toto pôjde do rozpočtového opatrenia 

Ing. Peter Sedláček – aj záchody aj toto 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čo s kultúrnym domom, mám projekty AGROING Lichý – 4800 € 

s DPH a plus Peter  Lačný technické hodnotenie budovy za 500 €, čo s týmto?  

Pavol Šimun – ja sa spýtam takto, ako vyriešil, povedal si, že sa na to pozrie, aké sú možnosti, 

je to z fondu a tam sú nejaké podmienky. Jedna z podmienok je, že ušetríme polovicu energií 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Pavol Šimun – vieme to preukázateľne dokázať? 

Ing. Pavel Zajac – to energetické hodnotenie budovy, tak je skrátka, musíme urobiť to, to 

a toto a potom ušetríme 50 % energií 

Pavel Šimun – nebude problém so splnením podmienok 

Ing. Pavel Zajac – nie, nemal by s tým byť problém 

Pavol Šimun – dobre, potom sa spýtam druhú vec, nebolo by dobre, keď bude tá firma 

Grizzly tuná, keby sme podrezali aj ten kulturák 

Ing. Pavel Zajac – ja vám poviem to, že projektanti to prechádzali a povedali, že treba to 

podrezať a firma bola pozerať aj kulturák, ale bolo povedané, že majú zvážiť, či je to 
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potrebné, tým, že je na druhej strane 2 metrový múr, podlaha je vysoko 2 metre a tam je 

jediný problém – šatne, ktoré sú dole a v kultúrnom dome vidno, že je tam izolácia, nejaká 

lepenka alebo čo, iba povedali, že treba to zvážiť. 

Ivan Kováč – a čo so šatňami 

Ing. Pavel Zajac – treba to obkopať  a skrátka stiahnuť vodu do odpadu, nech sa páči 

Stanislav Sedláček – chcem len povedať, že, ak by boli na to peniaze, treba ten kultúrny 

spraviť tiež, ja tomu neverím, lebo, keď sa zvonku na to pozrieš, tak tam ide omietka preč  

Ing. Pavel Zajac – ja vám ešte raz hovorím, čo mne bolo povedané, ja som nepovedal, že sa to 

nejde robiť a za ďalšie, druhá vec je tá, čo si povedal, že čo s parketami, či sa idú vyhodiť, 

podreže sa a vrátia sa späť, tieto veci nám treba 

Stanislav Sedláček – či sú peniaze, s tým by sa spájalo všetko  

Ing. Pavel Zajac – povedali, že to bude zhruba toľko, ako obecný úrad 

Stanislav Sedláček – keď to máme vykurovať, tak teraz to kúrime zbytočne 

Ing. Pavel Zajac – ja vám poviem toľko, že v tých silných mrazoch sa to vykúriť nedalo, keď 

si zoberiete, medzi dverami a závesom zamrzla voda v pohári 

Pavol Šimun – takto sa spýtam, súčasťou projektu je zateplenie, povedzme si úprimne, ak sa 

to nepodreže a zateplíme to,  je to zbytočné, tá vlhkosť nám pôjde dovnútra, teraz vystupuje 

von, opadáva omietka, ale ak to zavrieme 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, ešte raz, ja som povedal, že projektanti povedali, že to treba zvážiť, 

ak poviete, že nejdeme podrezávať, je to vybavené 

Ivan Kováč – škoda, že som to skôr nevedel  

Pavol Šimun – je tu druhá vec, ja sa spýtam, musí byť to zateplenie? Keby sa vymenili okná, 

dvere, ten vrch by sa urobil 

Ing. Pavel Zajac – nebude 50 % úspora, nebude, tam je ten problém, vyrátali na strop, 

neznižujú ho, asi 30 cm vaty a 20 cm na steny, ale treba si uvedomiť, že zadná stena ako je 

javisko, je 15 centimetrová, tam presvitá  

Ing. Peter Sedláček – ja sa k tomuto neviem vyjadriť, povedal si, že si nám poslal cenovú 

ponuku, ale neposlal si 

Ing. Pavel Zajac – hovorím, mne prišla teraz, asi pred hodinou a ďalšia vec, Peter Lichý mi ju 

doniesol, mám ju v rukách, môžem vám ju dať 

Pavol Šimun – to je tých 4800 euro, ja poviem ináč, keď si spomenul tú zadnú stenu, predsa 

sme sa bavili o tom, žeby sme, že to ideme prestavovať, je to v tom projekte, ale to bude 

druhá etapa. 

Ing. Pavel Zajac – teraz by sa to vlastne zbúralo a zateplilo, jeden projekt by bolo zbúranie 

a zateplenie 

Pavol Šimun – a zbúrali by sme to ako aj kulisáreň? A kulisy kde? 

Ing. Pavel Zajac – niekde ich preložíme, čo s tým mám robiť, projekt by riešil zateplenie 

súčasného stavu, dokonca navrhujú tie výstupy, ktoré sú, tie betónové striešky, všetko by sa 

osekalo a celé by to prekryli , toto navrhujú, nad dverami by sa urobili striešky  

Pavol Šimun – a keby sme sa rozhodli, že chceme riešiť ten zadok, tak vlastne nebude 

problém 

Ing. Pavel Zajac – no nie, tým, že sa do toho zateplenia nezasiahne iba sa to pristavia  

Pavol Šimun – ale chceme to prepojiť  

Ing. Pavel Zajac – musia vyriešiť, ako na to napoja druhú budovu, vedia o tom 

Pavol Šimun – bavili sme sa aj o tom riešení, že dozadu  by sa pristavili šatne a tie dolu by sa 

upravili a využívali na skladovanie  

Ing. Pavel Zajac – ešte raz hovorím, ako vedia o tom, keď sa toto zbúra, tá zadná časť 

a potom by sa tam malo niečo pristaviť  
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Pavol Šimun – dobre, ja sa spýtam, bol by problém, keby on mal nejakú predstavu ako to 

spraví, keby nám to poslal,  

Ing. Pavel Zajac – on nejakú víziu má, len tu ide o to, že teraz potrebujú stihnúť termín  

Pavol Šimun – ja viem, bol som na tom sedení, ale len nejakú skicu, keby nám poslal 

Ing. Pavel Zajac – ale momentálne som ja s Lichým žiadnu prístavbu neriešil, dneska riešime 

zateplenie, jeden projekt, zateplenie aj to hovorím, že je to dvojkolové, ide to najprv na 

posúdenia na ministerstvo, či to splní podmienky a až potom sa bude riešiť a ďalšia vec je tá, 

ja som, lebo som to odkonzultoval so Sokolovou a musím na to spraviť stavebné povolenie, 

musím vybaviť vyjadrovačky, musím vybaviť všetko, to znamená, že ja musím mať čím skôr 

ten projekt, aby som čím skôr mohol začať niečo robiť, lebo potom to už dostane rýchly spád  

Pavol Šimun – ja tomu rozumiem, ja som tam bol, ale neodpovedal si na otázku  

Ing. Pavel Zajac – zatiaľ sa neriešila žiadna skica ani nič  

Pavol Šimun – ale povedal si, že sa uvažuje so zvalením šatní a kulisárne a že sa celá tá stena 

zakryje 

Ing. Pavel Zajac – jasné tam žiadne zateplenie nebude  

Pavol Šimun – v poriadku, ale teraz sa rozhodneme, že nám zostanú peniaze z predminulého 

roku, tak naložíme s nimi, že toto a toto chceme vyriešiť, hej, rozhodneme sa a chceme, aby 

sa urobil projekt a môžeme to realizovať, nebude problém, že do tej, do toho zateplenia, ktoré 

teraz spravíme,  

Ing. Pavel Zajac – nebude sa do neho zasahovať 

Pavol Šimun – mňa by strašne zaujímalo, lebo naša predstava je, ako sme sa tam vtedy 

rozprávali, že bude vstup z kulisárne zo šatní na javisko  

Ing. Pavel Zajac – Paľo, ešte raz, teraz oteplíme celý plášť, ale musia vyriešiť, ako k tomu 

pristavajú tú budovu, ale nesmú zasiahnuť do toho zateplenia, musia to spojiť a zároveň 

nezasiahnuť do plášťa 

Pavol Šimun – lebo naša predstava, tam sme sa bavili, toho 2. januára, bola o tom, že v úrovni 

javiska by sa dozadu potiahli nejaké dvojité dvere 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, dobre, sú tam tie dvojité dvere, ktorými sa ide do kulisárne, tak tie 

pôjdu, vymenia ich a hotovo 

Bc. Jana Majerová  -  a ja sa vôbec nečudujem, že tam zamrzla tá voda v pohári, lebo dvere 

a okná sú storočné, dvere zospodu hnijú a rozoberajú sa, takže je to dôležité 

Ing. Pavel Zajac – druhá vec je, že, to vám ešte poviem, lebo volal Lichý, že, či môže trochu 

zmenšiť tie okná, lebo že potom mu tam žiadna prístavba nevojde, lebo, ak tam má ísť trebárs 

pultová strecha, tak potrebuje mať nejakú výšku, povedal, že tie okná by zmenšil asi o 50 

alebo 60 cm, odspodu by zdvihol stenu, aby tam bola plná stena, aby tam pristavili, to je 

zatiaľ jediná zmena takáto, aby sa dalo do budúcna robiť 

Igor Filadelfi – keď o tomto hovoríte, bol som na divadle v kultúrnom dome, zima tam bola 

a takto vám poviem, stačí, ak tie vykurovacie telesá, ktoré tam sú, na taký objem miestnosti, 

stačí to tam, vyhovuje to, málo je, veľa je aj to treba vziať do úvahy, lebo nemôžeme, že 

zateplíme dačo a budeme kúriť jedným radiátorom takú veľkú miestnosť 

Ing. Pavel Zajac – pán Filadelfi, tam to niekto prerátal, teraz ja poviem aj k tomu divadlu, 

just, to je ako zákon mastného chleba, sa v nedeľu poobede pokazil kotol, tak sa skrátka vtedy 

nekúrilo, hej, ale ja som sa to dozvedel v pondelok ráno, hej, takže nemám, čo iné k tomu 

povedať, tie radiátory boli prerátané na kultúrny dom, ale hovorím, boli prerátané tak, že 

v budúcnosti sa niečo s kultúrnym domom bude robiť, lebo skrátka, tie dvere sú tak zlé, že 

ako sa dá niečo vykúriť, keď tam cez dvere fúka 

Pavol Šimun – ja sa spýtam, keď sme sa bavili, žeby sa zateplilo a potom by sa podrezalo, či 

to bude problém?  
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Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, akonáhle bude výzva a budeme úspešní, budeme toto  musieť do 

určitého termínu zrealizovať, lebo sú tam skrátka termíny, a ak chceme robiť to podrezanie, 

tak ho musíme urobiť v tomto termíne, ako nemáme s tým čo iné urobiť 

Bohumír Chládek – pán starosta, ja si myslím, že v tom kultúrnom dome sú správne tie telesá, 

počet a samozrejme, je to aj o tej výške, lebo teplo ide hore a dole sa bude zdržiavať len ten 

chladný vzduch, teplo ide hore, čiže pokiaľ sa tam aj ten strop nezníži, tak tam darmo okná 

nové, dvere nové  

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, existuje na to riešenie 

Bohumír Chládek – keď som sa na verejných hovoroch zúčastňoval aj ja, vždy sme museli 

byť v bundách, bola tam zima 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, môžem ja, pozrite sa, bolo povedané, že ten strop je vysoký, 

ale dneska sa to bez problémov rieši obehom, vrtuľami, ktoré stláčajú ten teplý vzduch dole, 

hej, akože sa to rieši takýmto spôsobom a za ďalšie, tým, že sa dokáže vykúriť niečo, čo je 

zateplené, tá spotreba tepla bude podstatne nižšia, ako je v súčasnosti,  

Bohumír Chládek – vymenia sa dvere aj okná, ale pokiaľ je tam vysoký strop, tak tam bude 

vždy zima 

/prekrikovanie/ 

Pavol Šimun – k tomu vykúreniu, ja poviem jednu vec, problém je v tom, keď sa kultúrny 

dom temperoval a nebol vychladnutý, tak nie je problém 2 – 3 dni predtým pustiť kúrenie, 

keby sa pred akciou týždeň predtým pustilo kúrenie, nie je problém 

Bohumír Chládek – ja s tým súhlasím, lebo ja sa pamätám aj na časy, keď tam bývalo kino, 

boli tam staré okná, staré dvere, bola tam jedna piecka, druhá piecka a žena, ktorá to 

obsluhovala a dovolili sme si tie bundy dať aj cez zimu dolu, bolo tam skutočne teplo a to boli 

obyčajné piecky na uhlie a drevo 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, teraz vám poviem jednu vec, stále sa tam temperuje, lebo je 

to dneska napojené na jeden systém, tým pádom to musí byť na hviezdičku alebo na jednotku 

tie radiátory, nehovorím, že tam je 10 stupňov, ale 5 stupňov je tam stále 

Ing. Peter Sedláček – ja by som odporučil, aby sme sa držali programu, aby sme sa pohli 

ďalej 

Pavol Šimun – tak dobre, pozrite sa ja prečítam uznesenie a rozhodnite sa, či áno alebo nie  

 

UZNESENIE OcZ 28-5/2017 zo dňa 17.2.2017 

                 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje vypracovanie projektovej dokumentácie na zateplenie budovy kultúrneho domu 

Ľubietová projektantom Agroing – Lichý s.r.o. Partizánska 71, Banská Bystrica v hodnote 

4800 .- € s DPH  

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo jednomyseľne  prijaté 

 

Ing. Pavel Zajac – kto je za – všetci, ďakujem, skúsme aj to ďalšie – energetické hodnotenie 

budovy  
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UZNESENIE OcZ 28-6/2017 zo dňa 17.2.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje vypracovanie Energetického hodnotenia budovy kultúrneho domu Ľubietová, Ing. 

Petrom Lačným – PEEL CONS, Chabenecká 7, Banská Bystrica v hodnote 500 .- €. 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo jednomyseľne  prijaté 

 

Ing. Pavel Zajac – kto je za – všetci, ďakujem, ďalšia vec, bol tu pán Kováč, tak ako si 

odporučil, chlapa, ktorý nám robí opravy lámp, aby sme sa spýtali, že za čo by nám spravil 

výmenu svietidiel za letkové, povedal, že nejakú novú cenovú ponuku, ktorú som vám poslal. 

Prišiel sem v stredu a tam som vám dopísal všetko, čo nám on odporučil, čiže, on z tých lámp, 

hovorím o hlavnej ceste, pozor, o hlavnej ceste hovorím, v prvom rade sa ma spýtal otázku, či 

chceme šetriť alebo svietiť, povedal som mu, že chceme svietiť minimálne tak, ako svietime 

teraz, hej, povedal, že minimálne lampa by mala byť šestka, čiže spotreba 48 wattov, dnes 

máme 80 wattov, hej, budeme potrebovať, aby aspoň o 30 % išla dole, cena svietidla bez 

DPH je 203 euro, cena montáže 25 euro za lampu s tým, že výložníky tam zostávajú z tých 

starých lámp, hej, čiže nám to vyčíslil – hlavná cesta jedno svietidlo s montážou 270 euro, 

čiže 62 lámp vychádza na hlavnej ceste – 16 416 euro, čiže toto som vám poslal. Otváram 

k tomu diskusiu. 

Pavol Šimun – máme tu jeden problém, chceme to odsúhlasiť a nemáme na to určené peniaze. 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, ja som vám poslal cenovú ponuku, aby sme to nejako riešili, 

nehovorím, že ideme to, keď poviete, že dneska to nejdeme odsúhlasiť, ideme s tým urobiť 

toto, urobíme 

Pavol Šimun – nie, ja navrhujem, aby sme sa o tom porozprávali, ak s tým budú poslanci 

súhlasiť, dáme to do toho rozpočtového opatrenia a môže sa to po tých dvoch týždňoch 

odsúhlasiť, ja s tým súhlasím, len vravím ti, že tu je zasa ten problém peňazí, aby sme 

dodržali regulu,  

Bc. Jana Majerová – nech je dodržaný postup 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďalšie je vlastne to isté, hej, skrátka zavolala mi pani starostka 

z Brusna, ktorá nám ponúka ten kuka voz, ktorý vyvážal plasty desať rokov pre náš 

mikroregión a momentálne ho predáva za 16.200 euro, za zostatkovú hodnotu. Hovorím, ja 

som spravil taký prieskum, Šajba platí za zvoz ročne 8000 eur, Ľubietová podľa mňa okolo 18 

– 20 tisíc euro, to platí len za zvoz, za to, že teda niekto prebehne kuka vozom po dedine, 

Povrazník zhruba 1000 euro, čiže presne to, čo som vám tam napísal, zvážte, či by sa to 

neoplatilo kúpiť, lebo návratnosť predpokladám maximálne dva roky. To je otázka toho, 

hovorím, samozrejme, vystanú tam ďalšie problémy, kto na ňom bude jazdiť, prevádzkové 

náklady a ďalšie veci, hovorím, ja vám to momentálne dávam iba do pozornosti, takáto 

možnosť tu je, čo s tým urobíte, ja len chcem, aby ste to zvážili, nič iné. 

Pavol Šimun – ja sa ťa spýtam ináč, aká je tvoja predstava, lebo v tom momente potrebuješ 

minimálne troch ľudí zamestnať 

Ing. Pavel Zajac – moja predstava bola asi taká, že zatiaľ pokiaľ máme Duška, má cečko, 

zatiaľ by na tom jazdil Dušan, hej, lebo aj tak musel Dušan cez zimu chodiť so smeťami, 

takto by si to zviezli sami, založili by si reťaze a zviezli by to, druhá vec je tá, že minimálne 

máme chlapov na dvanástku, čiže 64 hodín mesačne, vyčlenil by som niekoho, kto by robil 

posádku toho vozu 
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Pavol Šimun – tam je dosť nebezpečné, to si musíme uvedomiť, že chodia po ceste 

a čokoľvek sa môže stať, musia to byť zodpovední ľudia 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, toto sú všetko ďalšie veci, keby sme do toho išli, musíme vybaviť 

povolenia na odvoz odpadu a takéto veci, skrátka všetky povolenia, ja len dávam momentálne 

možnosť, lebo sa zdá, že tá cena toho kuka vozu, ja som ho nevidel, nemá na ňom čo byť, 

zase, ja ho neviem oceniť, ja nie som motorista,  

Pavol Šimun – je to Liazka 

Ing. Pavel Zajac – nie nie je, je to niečo zahraničné, ja som to nebol pozrieť, toto je 

informácia z tohto týždňa 

Pavol Šimun – ďalšia vec je potom, vyzeralo by to tak,  že by sme si zberali smeti a platili len 

za uloženie? 

Ing. Pavel Zajac – platili by sme len za uloženie, ktorá skládka by nám dala lepšie 

Pavol Šimun – nebol by s tým problém 

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa nie, samozrejme to dobre preveríme, predtým ako by sme to 

kúpili, tak to celé samozrejme preverím včetne cenových ponúk od skládok 

Pavol Šimun – spýtam sa, ako rýchlo to chcú v Brusne predať? 

Ing. Pavel Zajac – no, predávajú to 

Pavol Šimun – no, zasa to nemáme  

Ing. Pavel Zajac – zavolám Krakovskej, aby nám to zo dva týždne podržala, to by som vedel 

spraviť 

Bc. Jana Majerová – bavme sa tak, že to chceme 

Ing. Peter Sedláček – chcem sa opýtať len jednu vec, povedal si, že je to v podstate kuka voz 

na odvoz separovaného odpadu a povedal si tiež, že poriešime si v podstate komunálny odpad 

tam, kde chodí peugeot 

Ing. Pavel Zajac – nie, všetko, celú dedinu 

Ing. Peter Sedláček – lebo, ak sa tam nedostal teraz, minulý rok, predminulý rok, tak teraz sa 

tam tiež nedostane 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja to poviem tak, že ako ja sa chlapom, čo to zvážajú, 

nečudujem, keď rozbijú zrkadlo, zaplatia to zo svojho, pozrie na cestu a povie, že sa mu to 

nepozdáva a nejde tam, naši si založia reťaze a idú. Dobre pán Chládek nech sa páči 

Bohumír Chládek – osobne si myslím, že nákup toho vozidla nie je zlý nápad, plánuje sa zvoz 

aj pre iné obce  

Ing. Pavel Zajac – iba Strelníky a Povrazník, Strelníky majú iba dvojtýždňový zber 

a Povrazník len raz za mesiac 

Bohumír Chládek – cena 16000 euro nie je až taká vysoká a dôvod prečo pani Krakovská ho 

odpredáva 

Ing. Pavel Zajac – kúpila si nový, dobre mám povedať v Brusne, že do dvoch týždňov sa 

dohodneme? 

Pavol Šimun – treba to brať aj z druhej strany  

Ing. Pavel Zajac – druhá vec, ak viete o niekom, kto by to šiel pozrieť, ja to pozerať nepôjdem 

Bohumír Chládek – chcem sa ešte popýtať, lebo ten automobil musel byť servisovaný, aby 

tam bola nejaká záruka, servisné prehliadky  

Ing. Pavel Zajac – toto všetko treba ísť zistiť 

Bohumír Chládek – pani Krakovská nám toto všetko môže poskytnúť, nejaký automechanik 

môže  

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, presne toto chcem, aby tam išiel niekto, kto tomu rozumie, 

Štullera tam mám zobrať, pošleme tam Joža Murgaša? Dušan nie je mechanik strojov, ja 

Krakovskej poviem, že do dvoch týždňov sa vyjadríme, dobre 
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Pavol Šimun – z týchto chlapov niekoho oslovte, a ak bude ochotný to isť s tebou pozrieť 

a uvidíš, čo ti povedia a potom budeme musieť nájsť zdroj, skade vezmeme peniaze 

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči pán Jančík 

Mgr. Ján Jančík – mám takú otázku, je v súčasnosti zber odpadu v obci v zisku alebo v strate 

Ing. Pavel Zajac – v strate 

Mgr. Ján Jančík – nákupom kuka vozu sa straty znížia? 

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa znížia 

Mgr. Ján Jančík – dá sa urobiť nejaký prepočet, aby poslanci mali predstavu, aby sme 

nekúpili osemročné auto a náklady budú zvýšené  

/prekrikovanie, nerozumieť/ 

Ing. Pavel Zajac – ja rátam s tým, že by sme kvôli tomuto autu nezamestnávali nového 

človeka 

Ivan Kováč – no ja by som skôr rátal, že áno, veď sú len dvaja 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, nech sa páči 

Bohumír Chládek – chcem sa len popýtať, ak máte prehľad, tá firma, čo nám robí teraz zvoz 

ročne, koľko nám fakturuje 

Ing. Pavel Zajac – ja som to tu hovoril, okolo 18 – 20 tisíc euro 

Bohumír Chládek – to je ročne? 

Ing. Pavel Zajac – áno, dobre, môžeme ísť ďalej?  

Pavol Šimun – ja si myslím, že toľko budú aj náklady 

Ing. Pavel Zajac –však hovorím, ja vám to dávam na zváženie, keď poviete, že nie, tak nie 

Pavol Šimun – osemročné auto bude vyžadovať údržbu a nejaký servis a tým pádom, nebudú 

tie náklady také ružové a vezmite si, že také auto má aj svoju spotrebu 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, toto podľa mňa je všetko, čo by sa malo týkať ......Igor Švec tam 

podľa mňa bude a povie, pri zbere to malo takúto spotrebu, lebo s tým chodili, podľa mňa 

tieto veci vedia, treba sa opýtať, či tie financie sú reálne, svojim spôsobom, ja som rátal asi 

tak, že keby sme Ľubietovou dokázali pokryť náklady toho auta / 18 – 20 tisíc/, tých 8000, čo 

by sme dostali od Strelník, zasa si to musíme poistiť, že teda budú mať o to záujem, hej, že 

tým pádom, keby sme 8000 zo Strelník zarobili, boli by sme v pluse 

Milan Hiadlovský – čo by to stálo, keby sa kúpil takýto nový voz, keď už do toho chceme ísť, 

tak s novým, Brusno si za 8 rokov kúpi nový voz  

Ing. Pavel Zajac – ale pozor, je to z fondov 

Mgr. Ján Jančík – teraz to robí vonkajší dodávateľ, ale potom nás tie starosti budú zaujímať, 

neprejde tam a tam a tie starosti, ktoré teraz znáša on budeme musieť znášať my. Či nám to 

stojí za to, že potom budeme musieť riešiť niečo, čo, na Šajbe rozbijeme zrkadielko, teraz nás 

to nezaujíma, ale potom 

Ing. Pavel Zajac – ja akože toto všetko chápem,  

Ivan Kováč – je tam veľa neznámeho 

Stanislav Sedláček – keď sa bojíš roboty, tak do toho nepôjdeš, ja si myslím tak, že  

Pavol Šimun – jedna vec je fyzická práca ale podľa mňa, to jedna vec je vybaviť povolenie, 

len potom následne tá legislatíva prikazuje nejaké úkony, čiže niekto to bude musieť 

administratívne ovládať, čo je ďalší človek, a kto to tu bude zvládať, keď tieto dve ženy 

nezvládajú to, čo majú zvládať 

Ing. Pavel Zajac – tak momentálne odpady riešim ja, celé odpady, robím aj hlásenia aj všetko 

Pavol Šimun – lebo to všetko k tomu pribudne 

Ing. Pavel Zajac- mne je toto všetko jasné, ale skôr by som to videl tak, že ako to je otázka do 

budúcna, že by sme mali rozšíriť jednu ženu do úradu, to k tomu príde 
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Bohumír Chládek – že keby do toho nešli Strelníky a Povrazník, len Ľubietová, aj tak by sa to 

oplatilo? Druhá vec, ak by sa to administratívne nezvládalo, tak ako voľakedy za pána Kolaja 

tu bola ešte iná funkcia, neviem presne ako sa volala, starosta a plus prednosta, ak sa nezvláda 

administratíva tak treba ešte prednostu 

Pavol Šimun – mňa v tejto súvislosti ešte napadá jedna myšlienka, mali sme valnú hromadu 

a otvorili sme otázku riešenia štiepky, bioenergii končí tento rok, otázka prevedenia TTP do 

lesných porastov a všetkých týchto vecí, či by nebolo dobré, keby sme na lesy, to sme 

povedali aj konateľovi, že by ste to spolu prešli a vyrátali by si, či by sa ten človek dokázal 

zaplatiť na obecných lesoch a napríklad, či by ten kuka voz kúpili obecné lesy a perspektívne 

by sa tento človek staral o to administratívne aj fyzicky, že by to a prevádzkové náklady máte 

hneď o 20 % nižšie 

Ing. Pavel Zajac – tak ako aj to je riešenie, ale len to celé presunieme a neviem, či naše lesy 

toto v tomto zložení momentálne dokážu 

Pavol Šimun – to už bolo povedané, že v tomto zložení nie, a preto sme im povedali, aby 

porozmýšľali,  nejako to vyrátali zobrať tam jedného človeka, aby sa starali aj o tie zarastené 

lúky a rozhodlo sa, lebo ste povedali, že to je problém, všetci vieme, že nám to tam zarastá, ak 

nám to tu niekto vytýka, štiepkuje kto s kade príde, a čo, koho to trápi, nikoho. A ten človek 

vytne, čo treba, štiepka nech sa predá a nech má obec z toho osoh. 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja momentálne som v štádiu, že potrebujem nájsť a to akože 

tento rok by som nezvládol, ale na budúci rok by sme dodávali štiepku aj na Šajbu, je to 300 

ton štiepky, ktorú ja musím skrátka vyriešiť a vyriešim ju, neni problém 

Pavol Šimun – ale prečo toto všetko by si mal ty, nech to robí jeden človek  

Ing. Pavel Zajac – momentálne funguje ešte bioenergia  

Pavol Šimun – ale dneska je už február, bioenergia budúci rok končí, dovtedy sa môžeme 

pripraviť, môžeme to premyslieť a porozprávať sa o tom, nieže príde december a zasa sa 

neurobí nič 

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa, toto je presne to, čo si povedal, že teda sme sa bavili na valnom 

zhromaždení, že či by to teda nebolo dobré, tak by som čakal, že konateľ by mal prísť 

s nejakým návrhom, takto by sa to malo vyriešiť 

Pavol Šimun – preto vravím, že by to bolo dobre premyslieť 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, momentálne 16200 je bez DPH, lebo obec nie je platcom DPH, 

neviem, že či, keby to kúpili lesy, za či je tam tá DPH, či sa odrazu zjaví či nie 

Ivan Kováč – nemôžu to 

Ing. Pavel Zajac- súhlasím, že s prevádzkou – pneumatiky, nafta a všetko ostatné, druhá vec 

je tá, tak isto aj lesy majú živnostenský list, takže by si rozšírili živnosť a bolo by to 

vybavené, ako, ešte raz, toto bol impulz, aby sa o tomto rozprúdila diskusia, o ničom inom to 

nie je a myslím, že o kuka voze bolo dosť. Dobre, ideme na pozemky. Opäť som vám poslal 

mail, zvážiť lesný pozemok tej cirkvi, ja som chcel vyčísliť, čo teda sme tam dali – vypílili 

sme ho, vzali sme si guľatinu, 240 € sme dali za uhádzanie a vysadenie nebolo realizované, 

lebo je tam robené zmladenie a ocenenie zmladenia je na 200 €, keď som vychádzal zo 

znaleckého posudku, ktorý lesy dávajú na dane, celková cena je 680,76 €, keď zoberiem, že 

teda cirkev nám núka 3696 m2, vychádza to zhruba na 20 centov za m2 . Ja len chcem, aby sa 

to opätovne zvážilo, že či by sme to nevymenili za tento lesný pozemok, pán farár chce robiť 

nejaké znalecké posudky a chce skrátka ísť inde, ja skrátka sa chcem vrátiť sem, aby sme to 

uzavreli, o nič iné nejde, len aby sme to uzavreli 

Pavol Šimun – pán farár povedal, že si dali vypracovať na tri lokality súdnoznalecké posudky 

a vraj porovnajú, či sa im to oplatí alebo neoplatí, že porovnajú a dajú nám vedieť.  
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Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, raz nám ponúkli, že chcú tento pozemok, osobne si myslím, že 

keby sme schválili, že súhlasíme s výmenou, jedna vec je tá, že majú tam porast, koniec 

porastu a máme v ich poraste takéto slepé črevo, hovorím zocelilo by sa to a mali by sme 

pokoj, momentálne tam žiadny porast nie je, okrem toho zmladenia, ktoré tam je, chcem len, 

aby ste to zvážili a mali by sme ihrisko vyriešené  

Mgr. Eva Chebeňová -  to je pod Veprom 

Ing. Pavel Zajac – nie, nad Klinom 

Ivan Kováč – keď to zhrniem, čiže vlastne cirkev o tom nevie 

Ing. Pavel Zajac – ja som s ním o tom hovoril, pán Benka povedal, aby sme to už uzavreli, 

naháňajú náklady a všetko bude stáť peniaze  

Ivan Kováč – pozerali sme to s Peťom a ja s tým súhlasím, keď teda lesy už s tým nemajú 

problém 

Ing. Pavel Zajac – každým jednaním sa problém len zhoršuje, buď cirkev vezme 2 € alebo sa 

to vymení 

Pavol Šimun – predávať nebudú nič 

Ing. Pavel Zajac – ja vám iba hovorím, to chcem povedať, že keď porovnávam dane, ktoré 

platí cirkev oproti obecným lesom, tak cirkev pletí 4 násobne vyššie dane, hovorím, treba to 

zvážiť, osobne si myslím, že by to všetko vyriešilo. 

Ing. Peter Sedláček – ja chcem povedať, že to, že je to nejaké slepé črevo alebo prívesok 

v pôde cirkvi, to celkom nie je pravda, ale napriek tomu, čo dva roky zastupiteľstvo rieši 

s ihriskom, prikláňam sa k názoru, žeby sme už konečne tomuto mali urobiť bodku a ja 

osobne za seba súhlasím, pokiaľ je to tak, ja som sa s Jožom tiež rozprával, tie náklady, ktoré 

si pred chvíľou povedal, povedal aj Jožo a som za, aby sa to vymenilo – ihrisko za tento 

pozemok 

Zora Garajová - chcem sa opýtať, za aký pozemok sa ihrisko vymieňa? 

Ing. Pavel Zajac – za KN E 3476 lesný pozemok to vám musím ísť ukázať na mape 

Zora Garajová – ale povedalo sa, že za les sa to nevymení, posledne sa povedalo, že za TTP 

Ing. Peter Sedláček – teta Zora, neni to les, je to vyrúbaný les, ktorý sa bude vymladzovať, 

naši ľudia spílili stromy, guľatina sa použila, štiepka sa použila a dá sa im v podstate holá 

parcela, ktorá sa vymladzuje sama, nezasadilo sa tam nič, to znamená, že je to holých 3000 

štvorcov 

Bohumír Chládek – ak je to vyrúbané, že to bola holina, do troch rokov je potrebné ju 

vysadiť, neviem, môžeme sa poinformovať u pána Kostúra 

Ing. Pavel Zajac – je to naplánované na tento rok vysadiť 

Bohumír  Chládek – je treba urobiť výsadbu do troch rokov 

Ing. Pavel Zajac – áno  

Bohumír Chládek – budú tam náklady na prácu a za stromčeky v podstate  

Pavol Šimun – potom aj na udržiavanie budú náklady, to tam do siedmich rokov treba dosadiť 

všetko 

Bohumír Chládek – ešte, ak môžem, chcem sa popýtať, tým istým spôsobom ako cirkev sa 

bude meniť pozemok, či bude sa aj iný vlastník, čo tam má vlastníctvo pozemok na ihrisku 

jednať výmenu pozemku za pozemok – to znamená pán Škultéty a pani Garajová a kto tam 

ešte je, či sa tým istým spôsobom vymení TTP za lesný pozemok 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, ak o to požiadajú tak musíme nájsť taký pozemok 

Bohumír Chládek – za lesnú pôdu 

Ing. Pavel Zajac – nie za lesnú pôdu,  

Bohumír Chládek – ja hovorím za lesnú pôdu, ktoré je cenovo inak, ohodnocovaná ako TTP 
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Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, sme v hypotetickej polohe, čo by sme urobili, v prvom rade 

potrebujem vedieť, čo vlastne chcú majitelia, či vymieňať, či predať, či čo chcú vlastne s tým 

urobiť, ale toto neriešte, lebo tu budeme do tmy. 

Bohumír Chládek – je tu napríklad pani Garajová  

Zora Garajová – ja k tomu chcem, pán starosta, v prvom rade by ste nás majiteľov mali 

osloviť, ak máte záujem to odkúpiť, do tejto sekundy ste nás neoslovili, že chcete odkúpiť 

pozemky od nás, od našej rodiny a počkajte, ešte som neskončila, argumentovali ste s tým, že 

lebo viem, že nechcete predať, ale vašou povinnosťou je nás osloviť a už, či predáme alebo 

nie, bolo treba sa dohodnúť, a čo ste mali urobiť, to sa hovorilo tiež na minulom 

zastupiteľstve, keby ste fér jednali, nemuselo k tejto situácii dôjsť a preto je to vyhrotené, aj 

pán Škultéty to dal na súd, mali ste zvolať majiteľov pozemkov na ihrisku, nie, čo ste urobili, 

určili ste si 2 € a bodka, tvrdohlavo a za 10 € ste predali pred Vôdkou, lebo argumentujete, že 

je to zosuvné pásmo a pred Vôdkou ste predali zosuvné pásmo za 10 €, neviete férovo jednať, 

neviete, do tejto sekundy ste našu rodinu neoslovili, lebo ste počuli, že nechceme predať 

Ing. Pavel Zajac –vašu rodinu, to akože Vás?  

Zora Garajová – čo ste urobili, bez nášho vedomia ste 15.8. nám zaplombovali, vecné 

bremeno ste nám na pozemky naše dali 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Zora Garajová – áno, bez nášho vedomia s naším pozemkom manipulujete? Ja nechcem lesy, 

ja nechcem TTP, ale dáte nám finančnú náhradu za to, že ste to zaplombovali 

Ing. Pavel Zajac – dobre, pani Garajová, dobre, tá náhrada je určená, ja dám vypracovať 

znalecký posudok aj na vaše pozemky  

Zora Garajová – finančnú náhradu za zablokovanie  

Ing. Pavel Zajac – veď vám hovorím, že tam skrátka tú finančnú náhradu určuje súdny znalec, 

pánovi Škultétymu vyšla jednorazová náhrada 80 €, ja dám vypracovať znalecké posudky 

a túto finančnú náhradu vám pošleme 

Zora Garajová – vy neviete jednať 

Ing. Pavel Zajac – a ako mám s vami jednať, v pondelok vám napíšem, že chceme od vás 

odkúpiť za 2 € pozemok 

Zora Garajová – tak potom to odplombujte  

Ing. Pavel Zajac – prečo? 

Zora Garajová – neoslovili ste nás, či chceme predať a nečestne, neférovo ste to 

zaplombovali, starosta by nemal takto jednať 

Ing. Pavel Zajac – neodplombujem to, aj keď sa vám to nepáči, vráťme sa k výmene pozemku 

s katolíckou cirkvou  

Pavol Šimun – k tomu, oslovme všetkých, čo nie sú vysporiadaní, aby to ihrisko bolo 

vysporiadané ako celok, kto tam vlastne ostáva 

Ing. Pavel Zajac – ostáva pani Garajová, rodina pani Garajovej, pán Lacika, pani Mintálová, 

tá už mi napísala, požiadala o náhradu, už to riešim a pán Škultéty 

Pavol Šimun – oslov ich písomne, nech sa to vyrieši a bude pokoj 

Zora Garajová – nebude, lebo to nepredáme 

Ing. Pavel Zajac – pán Škultéty stiahol žalobu 

Ing. Peter Sedláček – treba to teraz vyriešiť, zlegalizujeme bývalú čiernu stavbu a nech máme 

s tým pokoj 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ešte má niekto diskutovať k tomuto 

Bohumír Chládek – pán starosta, len taká pod otázka, písomne oznámite v nejakej lehote pani 

Garajovej záver o vysporiadaní toho pozemku 
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Ing. Pavel Zajac – no ja jej jediné čo môžem, pošlem návrh tej zmluvy nie, že návrh zmluvy, 

pošlem jej nejaké stanovisko, že chceme od nej odkúpiť parcelu na ihrisku, to zatiaľ stačí 

Pavol Šimun – ešte chcete diskutovať, či už nie, prečítam uznesenie  

                  

UZNESENIE OcZ 28-7/2017 zo dňa 17.2.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje zámenu pozemku KN 3476 lesný pozemok o výmere 3810 m2 vo vlastníctve Obce 

Ľubietová za pozemok KN C 743/3 ostatná plocha o výmere 3396 m2 vo vlastníctve 

Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Medzibrod, ktorý sa nachádza pod futbalovým ihriskom.                

Za:  Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav 

Sedlák 

Proti : Pavel Šimun 

Zdržal sa : -,Nehlasoval : - 

 

Uznesenie bolo  prijaté 

 

Ďakujem, kto je za, Paľo Šimun bol proti 

Ing. Pavel Zajac – ďalšia dlhodobá záležitosť, Peťo Fellner a Čelienec, prosím vás, zasa sa 

tam zmenili parcely, lebo po ROEP tam nezostal kameň na kameni, tak potrebujem opätovne 

schváliť uznesenie, aby sme mohli toto konečne doriešiť, ak má k tomu niekto nejakú otázku 

tak nech sa páči. 

Ivan Kováč  - ja mám otázku takú, že či ste si to prešli, Peťo súhlasí to? Nech to schválime, 

teda 

Ing. Pavel Zajac – ale teraz riešime tú starú záležitosť  

Ivan Kováč – ja viem, to čo zaplatil a riešime to po rokoch, či je to všetko tak, ako má byť 

Peter Fellner – prerátalo sa to a malo by to sedieť 

Ivan Kováč -  z uznesenia to nevidieť, neriešite čísla, tak dúfam, že to bude dobre 

Ing. Pavel Zajac –pozrite sa, zasa musí Peter podpísať zmluvu, tak chcem, aby sa to už 

ukončilo 

Pavol Šimun – ja som nezasvätený, tak dvoma vetami, dá sa to? 

Ing. Pavel Zajac – dvoma vetami asi toľko, Peter kúpil pozemky pod maštaľami na Čelienci 

od obce Ľubietová, medzitým bol problém v tom, že on bol žiadateľ a prehodil sa na 

Kubečkovú, teraz je stále Kubečková a momentálne sme sa dopracovali k tomu, že zaplatil za 

takúto výmeru a teraz skrátka mu takúto výmeru konečne predáme, aby mal pod budovami na 

Čelienci tú výmeru, ktorú si zaplatil 

Ivan Kováč – nie, zistilo sa, že obec Ľubietová mu predala aj pozemky, ktoré neboli jej 

Ing. Pavel Zajac – po ROEP sa to skrátka zmenilo 

Peter Fellner – ale v tom čase boli obecné, ale neboli obecné, takže som zaplatil za neobecné 

pozemky 

Ivan Kováč – Peter zaplatil vlastne za pozemky, ktoré nedostal, pretože neboli obecné, od 

kupca kúpil niečo, čo nebolo jeho  

Bohumír Chládek – koho to boli pozemky?  

Ivan Kováč – pozemkový fond, slovenská republika a štátne lesy 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, vtedy bol pozemnoknižný stav, potom skrátka prišla Roepka 

a skrátka ten pozemnoknižný stav zakreslila tak, že odrazu takýto pás, cesta, je slovenského 

pozemkového fondu a teraz sme to Peťovi nahradili takým cvikom z tých pozemkov, ktoré sú 

obecné, hovorím, dostane presne to, čo má  
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Pavol Šimun – a tá zámena, čo sme tu pred rokom riešili  

Ing. Pavel Zajac – to je ďalšia vec, to je ďalšie uznesenie, nech sa páči, pán Chládek 

Bohumír Chládek – chcem sa spýtať, ja som tu bol rok, dva, vtedy sa tiež výmena pozemkov 

riešila Peťovi, boli to tieto isté veci, pokiaľ si dobre pamätám, chcem sa spýtať, keďže dneska 

mi je povedané, že to bol SPF, SPF má len správu za neznámeho vlastníka, kto je vlastníkom 

Ing. Pavel Zajac – Slovenská republika je vlastník a správca je v jednom prípade SPF  

Bohumír Chládek – podľa starých pozemkových vložiek kto bol  

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, všetky cesty v extraviláne prešli zo zákona na SPF – 

slovenskú republiku, na štát, všetky staré cesty v extraviláne 

Bohumír Chládek – áno, ale ja hovorím, že ak tam bol podľa pozemnoknižnej vložky nejaký 

pôvodný vlastník neznámy, ak sa dedičia prihlásia 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, sú to staré cesty, hovorím, tu na geometráku to pekne vidno, 

sú to staré cesty, ktoré skrátka, prešli na slovenskú republiku 

Bohumír Chládek – v tejto súvislosti sa spýtam na parcelu na Majerčoku, lebo tam, tak isto to 

prešlo na štát, ten cvik je tam, ale v podstate rodina Hiadlovská 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, ideme vyriešiť jednu vec, potom budeme toto riešiť 

v diskusii, dobre 

Bohumír Chládek – pripomeniem to 

Ivan Kováč – ale to sa takto nedá 

Bohumír Chládek – bola to čiernota a nerieši sa to  

Bc. Jana Majerová – držme sa programu 

Ing. Pavel Zajac – aby ste vedeli, tam je tá cena, ja som dneska celý deň hľadal uznesenia 

a neviem, aká cena tam skrátka bola, tá pôvodná cena, ktorú Peter zaplatil, no neviem, všetky 

papiere som prehľadal, jednoducho to nemám, berte to tak, že dopíšeme tú pôvodnú cenu, 

ktorú Peter zaplatil, prosím vás prečítajte uznesenie 

 

UZNESENIE OcZ 28-8/2017 zo dňa 17.2.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

                 schvaľuje 

 odpredaj parcely KN C 1330/6 zast. plochy a nádvoria o výmere 44m2, KN C 

1330/8 zast. plochy a nádvoria o výmere 1457m2, KN C 1330/9 zast. plochy 

a nádvoria o výmere 153m2, KN C 1330/10 zast. plochy a nádvoria o výmere 

95m2, KN C 1330/11 zast. plochy a nádvoria o výmere 78m2, KN C 1326/52 ost. 

plochy o výmere 70m2, KN C 1328 zast. plochy a nádvoria o výmere 108m2, KN 

C 1327/1 zast. plochy a nádvoria o výmere 578m2, KN C 1329 zast. plochy 

a nádvoria o výmere 157m2, pre Danu Kubečkovú, rod. Fellnerovú, trvale bytom 

Lučatín 237, za cenu  2,40 €. Obec odpredáva pozemky v zmysle § 9 ods.2 písm. a/ 

a § 9a ods.8 písm. b/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, z dôvodu, že kupujúca vlastní stavby stojace na parcelách obce 

 Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová 

        Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

                 Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ďakujem, kto je za, všetci 
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Ing. Pavel Zajac – a teraz prichádzame k druhej časti, čo sme sa bavili o tom parkovisku, čiže 

tam bolo schválené uznesenie číslo 6-22 o zámene pozemkov – to je 599/1 zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 376 m2, to je parcela pod senníkom, novým senníkom na Píle a má sa 

vymeniť za KN E 3237, ale už teraz to má nové číslo 1326/51 je to C stav, hej, ale 1326/51 

má výmeru 599 m2, čiže je tam rozdiel 223 m2 v neprospech obce, potrebujem vedieť, či 

ideme z tejto parcely oddeľovať tých 376 m2 alebo, či sa to ide zmeniť a skrátka sa to doplatí 

alebo, ako to ideme riešiť, otváram k tomu diskusiu, Peťo ak sa chceš k tomu vyjadriť, 

hovorím, tam je uznesenie 376 a 376, ale hovorím tým geometrákom vznikla parcela 

o výmere 599 m2, čiže je tam rozdiel, tak, že či to ideš odkúpiť, či sme ti to ochotní predať 

alebo, či sa to ide ešte oddeľovať geometrákom alebo, čo sa ide diať 

Ivan Kováč – ty by si to chcel Peter kúpiť, alebo čo 

Peter Fellner  - jasné  

Ing. Pavel Zajac – teraz vlastne riešim uznesenie spred roka, aby sme to nejako ukončili, nech 

to máme všetko, čiže sa dohodneme tak, že teraz je tu ďalšia žiadosť pani Kubečková chce, čo 

chce, viem, časť parcely KN C 1326/1, to je za tým penziónom smerom k trafačke a parcelu 

KN C 1330/7, to už je v zmysle toho nového geometráku 2398 m2 a to je predbežný súhlas, 

čiže to je ďalšia vec, otváram diskusiu, Peter povedz, hovorím je to tá časť, kde je urobená 

jazdiareň a je to za tým penziónom smerom k trafačke, tá časť 

Pavol Šimun – nad cestou 

Peter Fellner – teraz vznikne priestor taká kocka, čo je obecná, ostatné mám všetko predané 

a potom pri tej jazdiarni tam mám aj ---potichu, nepočuť 

Ing. Pavel Zajac – dobre, berieme predbežný súhlas, pri tom predbežnom súhlase vyriešime 

pri tej kúpno predajnej zmluve aj zámenu parciel pod senníkom  

Peter Fellner – bude treba spraviť geometrák 

Ing. Pavel Zajac – hovorím, že ja potrebujem vedieť od nich, či teda ideme tam tie metre 

navýšiť a ideme, či sa vymení 376 za 376 a zvyšok si dokúpiš a plus tie veci, ktoré sú tam 

navyše, tie, čo si žiadaš teraz  

Ivan Kováč – a kedy to doriešime  

Ing. Pavel Zajac – ja potrebujem teraz spraviť geometrák na to, na tie časti, čo sa majú 

oddeliť, tá veľká parcela 1330/7 je vyriešená, má geometrák, ale tá parcela, to oddelenie 

medzi budovou a trafačkou nie je urobená 

Ivan Kováč – veď v poriadku, ja len, aby to netrvalo ďalších 10 rokov 

Pavol Šimun – ja sa už v tom nevyznám 

Bc. Jana Majerová – strácame sa v tom 

Pavol Šimun – poďme najprv tú 599 – 376, čo s tým 

Ing. Pavel Zajac – tam máme uznesenie, 376 a 376 momentálne je stav 599 a 376  

Ivan Kováč – to sa ešte vtedy nevedelo, vymieňali sa parcely a potom vznikla nová parcela  

Pavol Šimun – čo ideme teraz robiť, lebo tá  

Ivan Kováč – zrušiť uznesenie 

Ing. Pavel Zajac – ja by som povedal, že momentálne spravme na tie ďalšie veci predbežný 

súhlas, tým, že by sa to vyriešilo jednou zmluvou, nech sa to nerieši troma zmluvami, jednou 

zmluvou, spraví sa aj výmena a zvyšok Peter doplatí a je to vybavené 

Pavol Šimun – ak máme uznesenie na 376  

Ing. Pavel Zajac – zrušíme ho pri tom, keď budeme prijímať nové uznesenie na odpredaj, lebo 

tam budú potom parcely 1326/51, potom tam bude nejaká oddelená parcela 1326/54 alebo 55 

a potom tam bude parcela 1330/7, čiže budeme mať tri C parcely, ktoré Peter akože odkupuje, 

ale odráta sa tam tých 376 m, čo nám prevádza pod senníkom 

Pavol Šimun – tú parcelu, čo je naša 599 m2 musíme kvôli tomuto rozdeliť geometrákom 
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Ing. Pavel Zajac – práve, žeby sme ju nerozdeľovali, dokúpil by tú parcelu  

Pavol Šimun – tak čo ideme, ideme schváliť predbežný súhlas na odpredaj zvyšku parcely 

1326/51? 

Ing. Pavel Zajac – nie, ja potrebujem momentálne predbežný súhlas, aby sme mohli spraviť 

ten geometrák za tou búdou, lebo táto parcela je C stav, má svoju výmeru, je to nemenné, hej 

Pavol Šimun – to je tá 1330/7 

Ing. Pavel Zajac –áno, 1330/7 a plus časť tej parcely, tam treba spraviť geometrák, na tú jednu 

parcelu, zavoláme Linkešovej, nech to tam oddelí a hotovo, čiže stačí mi dneska toto 

uznesenie na ten predbežný súhlas s tým, že potom uznesenie, ktoré sme prijali na výmenu, 

tak zrušíme, keď bude sa schvaľovať zmluva 

Pavol Šimun – aha, tak ako si povedal, tak musíme dať teraz čo 

Ing. Pavel zajac – hovorím, potom sa zruší toto uznesenie, keď schválite, lebo schválite aj 

výmenu aj odpredaj, v jednej zmluve  

Pavol Šimun – tak toto teraz nejdeme riešiť 

Ing. Pavel Zajac –toto nie, to daj preč, a schváľme ten predbežný súhlas 

Uznesenie č. 9 

Ing. Peter Sedláček – to je zle, stavebná komisia  

Ing. Pavel Zajac – dobre, dajte tam starostu, ja zavolám Linkešovej nech to tam spraví 

Dobre, kto je za, ďakujem, všetci 

Ing. Pavel Zajac – posledná, čo sa týka pozemkov, to tiež prišlo vlastne včera, pani 

Debnárová Mária, to je hore pod pieskolomom posledný dom. Pani Debnárová nás žiada 

o vysporiadanie pozemku, sa nás pýta, či nemáme záujem vysporiadať cestu pod 

pieskolomom, je to parcela KN E 655, ktorá zasahuje do pozemku pod touto cestou a vytvára 

tam takéto cviky 

Ing. Peter Sedláček  - lenže pani Mária je len polovičný vlastník,  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pán Chládek 

Bohumír Chládek – chcem len poopraviť pán starosta, prepáčte, nemám okuliare, 653 a 655, 

jedná sa len o jednu parcelu, 655, ktorá je na tej časti, z toho má pani Debnárová polovičný 

podiel a núkame z tej parcely celý podiel odkúpiť obcou. Ja, ako som splnomocnený touto 

paňou vo všetkých úkonoch jednať, ja som to dal aj do zmluvy splnomocnenie, aj s jej synom 

jednotlivo, samostatne a v tejto veci navrhujem obci, so súhlasom rodiny Debnárovej 

odkúpenie, lebo je tam cesta do kameňolomu a vodojemu, aby tam zostala pre obyvateľov 

obce do budúcna a nie, ak to kúpi vlastník, realitka, ktorá to so ziskom odpredá inému 

a nakoniec na tej ceste niečo vybuduje 

Ing. Pavel Zajac – je nám to všetkým jasné, parcela pani Debnárovej zasahuje do cesty na 

pieskolom, teraz je otázka na nás, či to chceme nejakým spôsobom vysporiadať alebo ako to 

ideme riešiť  

Pavol Šimun – určite to treba vysporiadať, cestu chceme tam, nie 

Ing. Pavel Zajac – tak podľa mňa je tá cesta pre nás potrebná, skôr však vodárom ako nám 

a neviem, lesáci chodia skôr tou vrchnou, dobre, ja súhlasím, aby sme pod cestou veci 

vysporiadali 

Ing. Peter Sedláček – ako budeme riešiť pani Miloslavu Debnárovú a pána Michalíka, pretože 

vlastnia obaja polovicu týchto parciel 

Bohumír Chládek – pokiaľ viem, majú jednu štvrtinu, spolu majú polovicu a druhú polovicu 

má Mária Debnárová, ponúkame podiel na odpredaj  

Ing. Pavel Zajac – a viete, ako tá pani Michalíková, jej ide do rodiny, či to je  
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Bohumír Chládek – je to jej sestra, ale ona bude mať do budúcna na ten rodinný dom, čo je 

tam, čiste len na rodinný dom exekúciu, čiže tam to neni reálne predávať, ani pánovi 

Michalíkovi, to by mala byť v podstate realitná kancelária  

Ing. Pavel Zajac – ja sa pýtam, či je reálne, že by sme namiesto polovice kúpili tri štvrtiny, či 

by sme sa vedeli dohodnúť s ďalšími vlastníčkami 

Bohumír Chládek – ja nie som oprávnený za tento podiel konať, len za túto polovicu 

navrhujeme len polovicu, myslím si, že je to najvyšší podiel a najvyšší podiel rozhoduje pri 

všetkých úkonoch aj na súdoch aj kdekoľvek  

Ing. Peter Sedláček – lenže ďalší traja majú v každom m2 svoj podiel  

Bohumír Chládek – podielovo sa dá odpredať a bude obec vlastniť a pán Michalík nebude 

môcť bez súhlasu obce nič v tom konať, v tomto pozemku 

Ing. Peter Sedláček – teraz bude môcť konať Mária Debnárova, ktorá je väčšinový vlastník 

Ing. Pavel Zajac – momentálne sa bavíme o polovičnom podiele, o polovici, o ničom inom sa 

nebavíme  

Bohumír Chládek – pán Michalík má menšinový podiel on nerozhoduje  

Pavol Šimun – ale to chceme potom  

Bohumír Chládek – keď sa predáva podiel, nie je potrebný geometrický plán a máme aj 

nejaké vyjadrenie od odborného poradcu na všetko a je tam aj cena slušná, nemusí sa do 

budúcna robiť ani znalecký posudok ani geometrický plán, lebo podielovo sa dá vysporiadať 

bez geometrického plánu, je to výhodnejšie aj pre obec aj pre nás 

Pavol Šimun – ja sa spýtam teraz, tá jedna pani má exekúciu?  

Bohumír Chládek – áno, to je jej sestra, na ten podiel ¼, ale len pod domom nie na tomto 

Pavol Šimun – to pôjde potom na všetko  

Bohumír Chládek – ale exekúcia je len na dome, jedine stavba, v rámci exekúcii pán Michalík 

vysporiadal po dlžníkoch, on odkúpil tieto podiely po dlžníkoch, tam padla exekúcia už zato 

sa stal tam vlastníkom toho tam 

Ing. Peter Sedláček – ak je exekúcia na dom, tak pôjde aj tam 

Ing. Pavel Zajac – dobre, nie pani Debnárová nie je v exekúcii, je tá, čo má tú štvrtinu, ale tu 

ide o to, že pán Chládek má jednu pravdu, že pokiaľ tam budeme mať podiel ½ bez nás tam 

nikto neurobí nič, ale hovorím, je to na vašom rozhodnutí 

Bohumír Chládek – ja som to prednostne ponúkol obci, lebo nie je to problém ponúknuť iným  

Ing. Pavel Zajac – priznám sa, že neviem, či je tam nejaká stará parcela, môžem to ísť pozrieť 

na mapu tá cesta alebo tam nie je, viete, ako sú staré parcely, ako boli  

Ivan Kováč – akú cenu ste vraveli ?  

Bohumír Chládek – odborné vyjadrenie – tak, ako znalecký posudok nie je potrebný 

geometrický plán, keď sa predáva podielovo a cena, vieme sa predbežne dohodnúť, taká aká 

bola  

Ing. Pavel Zajac – ja vás zastavím, jednu vec, geometrákom sa to nedá spraviť, nevieme, čo 

kupujeme 

Bohumír Chládek – podielovo sa geometrák nerobí 

Ing. Pavel zajac – ale neviem, čo kupujeme 

Bohumír Chládek – poviem vám, že ktorýkoľvek právnik podielovo spraví 

Ing. Pavel zajac – pán Chládek, čo kupujeme, podiel v celej parcele 

Bohumír Chládek – áno, celú 655 máme kúpiť 

Pavol Šimun – nie, len časť 

Ing. Pavel Zajac – bez geometráku sa to nedá, lebo nevieme metre  

Bohumír Chládek – hovoríme túto spodnú parcelu, tá je nie až tak veľká, keď pozrieme  
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Ing. Pavel Zajac – ale je to v E stave, musíme to previesť na C stav, aby sme vedeli presne 

metre, to sa nedá, tam treba spraviť geometrický plán, bez toho sa to fakt nedá  

Bohumír Chládek – ja si myslím, že podielovo nie je treba a povedala to aj pani Možuchová  

Ing. Pavel Zajac – nebudeme vedieť, v koľkých metroch máme ten podiel 

Bohumír Chládek – nemáte záujem investovať do týchto, ten podiel sa dá hravo vyrátať 

Pavol Šimun – dobre, výmera je 3220 m2 a polovica z toho okolo 1800 

Ing. Pavel Zajac – ideme vysporiadať cestu, nemajú záujem nám predať parcelu, chcú 

vysporiadať cestu 

Pavol Šimun – chcú predať podiel, ak tomu dobre rozumiem,  

Ing. Pavel Zajac – iba podiel pod cestou, nie parcelu, nie podiel v celej parcele, to sa naozaj 

bez geometráku nedá 

Bohumír Chládek – dobre, tam na tej malej, na tej veľkej, ak sa dohodneme – obec bude 

potrebovať na krytie  

Ing. Pavel Zajac – to sa bez geometráku nedá, lebo nevieme ten podiel, máme v koľkých 

metroch máme, budeme sa dohadovať, 40, 50 60 m máme podiel,  

Pavol Šimun – to je problém a všetci vlastníci budú musieť súhlasiť s tým a už sme skončili, 

nemáme sa o čom baviť 

Bohumír Chládek – hovorím, že keď sa podiel predáva nie je potrebný geometrický plán  

Ing. Pavel Zajac – nie je potrebný, ak sa predáva celý podiel z celej parcely  

Bohumír Chládek – spodná časť sa navrhuje celý podiel odpredať, na spodnej, tej menšej, 

celý, lebo tá celá je v podstate v ceste 

Ing. Pavel Zajac – ale stále je to v E stave. Kde nie je jasná výmera, pokiaľ to nie je v C stave, 

tak tá výmera nie je jasná už to nemám ako ináč povedať 

Bohumír Chládek – dobre, v poriadku ja chcem len  

Pavol Šimun – ja by som povedal takto, aby sme to ďalej nerozvádzali, zbytočne sa tu 

budeme handrkovať,  

Ing. Pavel Zajac – preložme to na ďalšie zastupiteľstvo, skúsime to zistiť aj s ostatnými 

majiteľmi, dobre, skúsime to zistiť, že posunieme to o dva týždne oslovíme aj toho Michalíka 

a ďalšiu pani, pokiaľ tam nie je plomba, tak by sme to vysporiadali a na to musíme spraviť 

geometrák 

Bohumír Chládek – dobre, ja to po dvoch týždňoch ponúknem inému, čiže nemáte záujem, 

podľa vášho vyjadrenia 

Pavol Šimun – nemôžeme predsa kúpiť mačku vo vreci,  

Bohumír Chládek – budem to riešiť predať niekomu inému podielovo  

Mgr. Ján Jančík – ja chcem povedať, že bez oddelenia  tej časti parcely vám ani nezavkladujú, 

to sa jednoducho nedá 

Ing. Pavel Zajac – dobre, takže týmto by sme skončili pozemky a ideme na pani riaditeľku, 

plán kontinuálneho vzdelávania  

Mgr. Monika Boboková – pán starosta, páni poslanci predkladám vám plán kontinuálneho 

vzdelávania na rok 2017, podľa legislatívy a rada školy ho berie na vedomie a zastupiteľstvo, 

čas prenesené kompetencie berie na vedomie a schvaľuje vzdelávanie materskej školy. Máme 

ten materiál v jednom, predložila som vám ho, je to otvorený materiál, s ktorým sa pracuje 

v priebehu celého školského roka a plán kontinuálneho vzdelávania koordinuje riaditeľ školy 

podľa možností a schopností školy. Samozrejme, nemôže prinútiť učiteľov k individuálnemu 

vzdelávaniu a aktivitám, čiže tento plán kontinuálneho vzdelávania je otvorený materiál 

v priebehu roka sa môže meniť a na konci kalendárneho roka sa vyhodnotí. V tomto školskom 

roku sme splnili takmer všetky vzdelávania, okrem vzdelávania v materskej škole  a to bolo 

atestačné vzdelávanie, aktuálne začne vzdelávanie v materskej škole, čo sme preložili na tento 
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rok 2017. V tejto súvislosti som predložila druhý materiál, a to je dodatok k vnútorným 

smerniciam ktoré platí od 1.1.2017 a to je práve tá skutočnosť, že v platnej legislatíve od 

1.1.2017 nemôže byť zástupcom riaditeľka školy pani učiteľka bez prvej atestácie, takže 

v tomto okamžiku je zástupcom pani Kútna. Pani Milena Jahodová tú atestáciu neurobila 

a bola posunutá na funkciu vedúcej MZ MŠ materskej školy. Urobili sa aj zmeny čo sa týka 

personálneho obsadenia školy, zmenil sa výchovný poradca, budú sa zúčastňovať 

špecializovaného vzdelávania, čo sa týka výchovného poradcu, triednych učiteľov, takže to je 

materiál, ktorý som predložila. 

Ing. Pavel Zajac – to je vlastne teraz stav školy po odchode Ramaja  

Mgr, Monika Boboková – áno 

Ing. Pavel Zajac – má niekto otázky? 

Ing. Peter Sedláček – čo je MZ MŠ materskej školy, 

Mgr. Monika Boboková – je to metodické združenie to znamená metodické spracovanie 

obsahu a postupu, ktoré sa používa vo vyučovaní a rôzne takéto veci 

Ing. Pavel Zajac – otázky, ak nemáme nič, porosím uznesenie 

 

UZNESENIE OcZ 28-10/2017 zo dňa 17.2.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietovej 

schvaľuje Plán kontinuálneho vzdelávania na rok 2017 pre ZŠ s MŠ T. G. Masaryka 

Ľubietová schvaľuje dodatok k vnútorným dokumentom a smerniciam platný od 01.01.2017 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac –Ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, sme pri Ľubietovských novinách, 

štatút obecných novín, Janka, nech sa páči 

Bc. Jana Majerová – na verejnom hovore v minulom roku pán farár inicioval po verejnom 

hovore, že by sa mohli znova vydávať ľubietovské noviny, periodicky nie len tak sporadicky, 

takže sme dospeli k tomu, že tie noviny sa idú vydávať už na tom pracujeme, pravidelne sa 

stretávame, ale keďže treba, aby tie noviny mali nejaký štatút, tak sme ho vypracovali, 

predložili aj kolegom aj pánovi starostovi je na nás, či ho schválime tak, ako je predložený. 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, otváram diskusiu, ak nikto, tak ja hneď dodám, že v zmysle toho 

štatútu mám ja navrhnúť oného šéfa na návrh redakčnú radu a šéfredaktora schvaľuje 

a odvoláva obecné zastupiteľstvo, navrhujem, aby to bola Janka Majerová, čiže ak ani s týmto 

nie je problém, poprosím o schválenie  

Ing. Peter Sedláček – redakčná rada, tá sa potom ako 

Ing. Pavel zajac – redakčná rada je momentálne kreovaná pánom farárom, a stretli sa tam 

ľudia, ktorí vôbec chcú 

Bohumír Chládek – ja sa len chcem spýtať, tie ľubietovské zvesti  

Ing. Pavel Zajac – idú sa vydávať ľubietovské noviny 

Bohumír Chládek – naposledy to bolo vydané pred voľbami a vtedy sme to dosť často čítali, 

mesiac čo mesiac 

Ing. Pavel Zajac – jasné 

Bohumír Chládek – voľby prebehli a to utíchlo a zasa nič, čakáme, ja som aj čakal, že niečo 

akože vyjde, aby som bol oboznámený so základnými vecami o daniach a nejakej histórii, čo 
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by sa tam udialo aj v Ľubietovej, dane, poplatky za smeti, kto umrel, kto sa narodil a tak, 

nejaké takéto, ale absolútne dva roky žiadna činnosť nebola, prečo nebola? 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek teraz hovorím, presne toto bude za účelom informácií, malo 

by to byť presne týmto smerom zamerané 

Bohumír Chládek – ale dôvod, prečo dva roky bolo mŕtve, predtým aspoň raz za polroka boli, 

mám jedno doma a dva roky momentálne nič 

Ing. Pavel Zajac – skúsime to teraz začať, hej, nemám vám na to čo iné povedať 

Bohumír Chládek – tie dvojáky? Sú tak nákladné, že  

Ing. Pavel Zajac – teraz je to prichystané tak, že zhruba 20 strán farebných, ja som zisťoval, 

že zhruba 1 € to vychádza na tlač. 

Bc. Jana Majerová – chcem povedať, že tie noviny sa idú vydávať za úplne iných podmienok, 

úplne totálne iných, to znamená, že budú mať svoj štatút, redakčnú radu, vybrala sa tlačiareň, 

ktorá to bude robiť, na úrovni profesionálne. Noviny sú už registrované aj na ministerstve, 

všetko to bude mať tie svoje čísla, ktoré to má mať a viac ako nemusíme  

Bohumír Chládek – ja som sa len pýtal, prečo, nič viacej 

Stanislav Sedláček – ja si myslím, že je to reálne, lebo to robí človek nezávislý, vie sa k tomu 

vyjadriť a o čom budú tie noviny vlastne? 

Bc. Jana Majerová – budú to noviny, ktoré budú obsahovať všetky informácie zo 

zastupiteľstva, obecného úradu, štatistiky obecného úradu, o činnosti spoločenských 

organizácií, spolkov, združení, budú tam dôležité užitočné informácie, budú tam aj nejaké 

také odľahčené články, možno recepty, aforizmy, bude tam inzercia, ľudia môžu prispievať, 

akým spôsobom sa môže prispievať do novín, aj kedy bude uzávierka ďalších, budeme do 

tých ďalších čísel vyberať tak proporčne, aby tam každý niečo mal, to prvé číslo bude taký 

odrazový mostík a uvidíme, budeme sa snažiť, aby to bolo objektívne 

Bohumír Chládek – chcem sa ešte popýtať na tie noviny, bude tam občan môcť zadať článok 

bez toho, aby tam niekto zasiahol, bez toho, aby tam bola cenzúra a podobne a dajme tomu, že 

ten zadá a ten zadá, nejaký odborník údaje o obci, čo sa týka nejakých čísel o daniach 

a podobne, že či by potom boli tie články nejak obmeňované alebo nie  

Bc. Jana Majerová – ja odpoviem, články samozrejme honorované nebudú, nevidím dôvod, 

aby bol článok honorovaný, to nebude, redakčná rada si vyhradzuje právo úpravy aj skrátenia  

Bohumír Chládek – čiže bude cenzúra, z akého dôvodu? 

Bc. Jana Majerová – cenzúra bude, obsahovo, ak bude niečo veľké, tak si dovolíme, je to 

v každých novinách, že redakčná rada si vyhradzuje právo  článok skrátiť 

Bohumír Chládek – podľa akého návrhu boli zvolení členovia rady 

Ing. Pavel Zajac – ako je to riešené v štatúte? Redakčná rada ako vznikla? 

- Odpísať zo štatútu 

Bc. Jana Majerová – ešte sme len na začiatku a už vyrábaš Bohuš, zbytočné nejaké  

Bohumír Chládek – dajme tomu, že nejaký občan tam písal pred voľbami, tak sa to nevydá, 

niekomu bude tá cenzúra akože prechádzať, niekomu nie, že na základe čoho vlastne, lebo 

pred voľbami, ako sme to už postrehli, niekto povolí, niekto zatrhne, nejaký taký článok, viete 

Jozef Grexa – tak, ako je napísané v štatúte, že nemôžu sa tam uverejňovať niektoré také veci, 

ako štvanie, je to napísané v štatúte, pokiaľ sú také technické záležitosti, článok sa dá na 

pokračovanie alebo sa článok upraví, ale vždy sa dá autorovi na podpis 

Bohumír Chládek – čiže jeho článok by sa v podstate aj upravoval?  

Jozef Grexa – áno, ale hneď sa mu to dá na podpis 

Ing. Pavel Zajac – pokiaľ viem, dáva sa spätne na autorizáciu 

Stanislav Sedláček – s jeho súhlasom to  musí byť  
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Ing. Peter Sedláček – ja som chcel len to povedať, že po x rokoch konečne sa podarí mať 

ľubietovské noviny, konečne, prekvapil ma rozsah, čo vítam, pretože môžeme za chvíľu 

zistiť, že možno nebude čo písať, ale kiež by to tak nebolo a moja jediná podmienka bola, 

s pánom farárom sme si vymenili dva, možno tri maily, moja jediná podmienka bola, aby 

každej organizácii aj obecnému úradu, poslancom, komisiám bol vymedzený rovnaký 

priestor, aby sa neuprednostňovali určité skupiny, t. z., že napríklad komisia ŽP bude mať 10 

článkov a kultúrna komisia bude mať jeden, to bola moja podmienka a ešte jedna moja 

podmienka bola, že nie len predsedu tých novín, ale aj členov redakčnej rady by mali 

schvaľovať poslanci a po prečítaní štatútu, ak to bude tak fungovať, ako je to napísané 

v štatúte, nemám s tým absolútne žiadny problém, ale musí to fungovať tak, ako je to 

napísané v štatúte 

Jozef Grexa – určite sa budeme snažiť o to, sme v začiatkoch, hľadáme ľudí, hľadáme 

príspevky, ja som obišiel veľa ľudí, niekto je ochotný dať materiál, niekto nechce, nemá čas 

a tak a každému rovnako sa asi nedá, niekto dá na tri strany, niekto dá na desať strán, musí sa 

to upravovať, rozhodne sa, pokiaľ aspoň ja tam budem, o spravodlivé rozdelenie, uverejňovať 

na pokračovanie  

Ing. Pavel Zajac – no, skúste posledný raz k tým novinám 

Bc. Jana Majerová – môžem vám oznámiť, že do prvého čísla  sme získali naozaj pekný počet 

článkov a myslím, že naplníme aj dosť strán 

Bohumír Chládek – bolo by to štvrťročne, áno, a chcem sa spýtať, či by šlo do každej 

domácnosti, či bude predajný  

Bc. Jana Majerová – pôjde do každej domácnosti a je to nepredajné 

Ing. Pavel Zajac – 100 ks bude navyše, chatárom, čo sem nechodia pravidelne  

Bohumír Chládek – bude to bezplatné? 

Ing. Pavel Zajac – áno, dobre, stačí k novinám? Ak teda nemáte problém s predsedom 

a redakčnou radou. 

  

UZNESENIE OcZ 28-11/2017 zo dňa 17.2.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

 schvaľuje Štatút obecných novín Ľubietovské noviny 

 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje za predsedu redakčnej rady Bc. Janu    

Majerovú 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová 

      Radoslav Sedlák 

Proti : -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, sme pri bode – správa o výsledku kontrolnej 

činnosti za rok 2016, poprosím pána hlavného kontrolóra 

Ing. Pavel Kútny – nebudem to vysvetľovať dopodrobna, aké stanoviská k záverečnému účtu 

Moja pracovná náplň je 8 hodín do týždňa, čiže 32 hodín mesačne, nie som na plný úväzok, 

teda reagujem na tie veci, ktoré sa stanú, na ktoré dostanem podnet a ktoré sú v pláne, tri 

kontroly boli ukončené správou. Prvá kontrola bola obecných lesov, jednalo sa o nájomnú 

zmluvu na prenájom nehnuteľností obce Ľubietová, nebolo tam spresnené, koľko euro 

a v akých objemoch sa bude v daný rok rúbať, ujasnili sme si to a povedali si, že sa bude 

platiť 6 euro za konkrétne sortimenty, je to guľatina, vláknina a palivo, bola vznesená 
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námietka, že sa tam za 5 euro zakúpi, potom to zostalo tak, čo sa má platiť v tom ročnom 

nájme. To je otázka prvej kontroly. 

Druhá kontrola – viete, že došlo k podeleniu, zasa reagujem na túto situáciu, aby nedošlo 

k tomu, že si úmyselne vyberám a robím len to, reagoval som na vzniknutú situáciu, na rok 

2016 bola zmluva, že obecné lesy dodajú 6500 m3 dreva do obecnej píly, prišiel december 

a obecná píla nemala čo píliť, chýbali jej kubíky, v podstate tam bola kontrola a zistilo sa, že 

– jednoducho vysvetlím – vedel by som to pochopiť, keby obecné lesy nemali ...... v ročnom 

pláne 2010, lenže je rok 2016 päť rokov 14500 m3, ktoré je v ročnej ťažbe sa nenapĺňa, čiže 

vzniká tam, by som povedal ročne 1000 kubíkov rezerva, rok 2016 sa ťažilo len 12600 

kubíkov, tam viac ako 1000 kubíkov sa nedoťažuje, tým pádom, ja nevidím dôvod, prečo by 

sa do tej obecnej píly požadované množstvo 6500 kubíkov ročne nedodávalo. A nakoľko som 

bol určitým spôsobom vyzvaný, aby som riešil túto situáciu, nakoniec sa jeden aj druhý 

konateľ dohodli, že ten rozdiel, tých 1113 kubíkov bude tam dodaných. Ja si myslím, že takto 

by sa malo postupovať aj v roku 2017, ale zasa nemáme plány na rok 2017 v akom objeme 

a členení dostane tá píla a znova vznikne ten problém, že píla nebude mať čo rezať, už by 

bolo konečne treba sa na tej píle zastaviť a túto vzniknutú situáciu poriešiť a nie, aby som ja 

do toho direktívne vstupoval a následne písal kontroly, toto, toto sa nesplnilo, dodávajte 

Ing. Pavel Zajac – prepáč Pavel, chcem ťa iba prerušiť, vieš predsa, že sme boli za pani 

Briakovou a povedala, že tento týždeň majú podpísať zmluvu a tento týždeň skutočne zmluvu 

podpísali, konečne máme zmluvu medzi lesmi a pílou o nejakých dodávkach a týmto sa to 

vyriešilo, podpísala sa v stredu alebo  štvrtok, mne to Briaková hovorila, že tá zmluva je 

v poriadku  

Ing. Pavel Kútny – tretia kontrola – podnet od pána Šimuna, preverovali sme Ľubietovský 

banícky deň o poskytnutej dotácii. Čo som mal možnosť dostať sa k dokladom, ja si myslím, 

že tá poskytnutá dotácia z tých dokladov, do ktorých som mal možnosť nahliadnuť, tá 

poskytnutá dotácia bola dočerpaná, normálnym, legálnym spôsobom. Je to v zápise 

z kontroly. To sú tri kontroly, potom sú tam také špeciálne veci – vydávajú sa stanoviská, 

bolo vydané stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Ľubietová za rok 2015, 

to sa robí vždy do polroka nasledujúceho roka, tak isto bolo vydané odborné stanovisko 

k hospodáreniu od 1.1.2016 do 30.9.2016, a tak isto bolo stanovisko hlavného kontrolóra 

k rozpočtu obce na rok 2017. Ja mám, dá sa povedať odporúčací charakter, nemám 

nariaďovací charakter, tak z tej kontrolnej činnosti, čo som ja mal som odporučil obecnému 

zastupiteľstvu a starostovi obce, aby sa transparentne čerpal príjem z predaja pozemkov na 

rok 2017, jedná sa o 77 900 euro, čo je dosť vysoká čiastka, na to treba dať pozor, tak isto 

upozorňujem na sledovanie čerpania nasledovných bežných výdavkov: 

- Výdavky na projektové dokumentácie 

- Výdavky na znalecké posudky  

- Výdavky za právne služby 

Tieto výdavky sa nám chronicky určitým spôsobom, je problém s prekračovaním týchto 

výdavkov, toto je v krátkosti k správe za rok 2016. 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, otváram diskusiu 

Pavol Šimun – ak by som ja mohol k tým obecným spoločnostiam, bol som tam dnes ráno  

a povedali, že už je všetko v poriadku, že sa dohodli, ako si povedal, zmluva je podpísaná 

a dohodli sa aj na dodávke. Paľo tu tvrdí, že treba tých 14500 kubíkov rúbať, lesný 

hospodársky plán ukladá, ale ak nepotrebujeme, nemusíme ich vyrúbať, lebo tie hory zostanú 

na budúci rok alebo na ten ďalší, zostanú tu, drevo sa neznehodnotí. Vidí sa mi to tak, ty ako 

lesník by si to mal poukázať na to, tu začína to, že nám tu začína nalietavať kôrovec, píla 

nevie spracovať drevo suché po kôrovcovi, nevie nájsť odbyt a preto vzniká  problém, sú 
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povinní to ratovať to, kde im ten kôrovec padne a tým pádom sa píle nedodáva guľatina, rúbe 

sa nonstop, len píla guľatinu neberie, to je jedna vec, druhá vec, hovoril si o kontrolnej 

činnosti na lesoch, čo si robil a na píle je všetko v poriadku? Tam si kontroloval?  

Ing. Pavel Kútny – čo treba na tej píle skontrolovať? Na píle boli prevedené inventúry, tie 

inventúry boli prevedené v tom období, rok 2015 – tri inventúry boli robené, štandardne sa 

robí jedna inventúra, robili sa inventúry, lebo tam boli problémy, 21.9; 14.10. a 12.11.čiže, 

keď bol problém na píle v tom období, tak sa tvrdo kontrolovala píla  

Pavol Šimun – teda teraz je všetko ako má byť, predpokladajme, inventúru na konci roka si 

bol pozrieť?  

Ing. Pavel Kútny – inventúru na konci roka, keď som bol som vyzvaný, tak som sa zúčastnil, 

každá taká inventúra na píle je dvojdňová a na lesoch je jeden deň, keď si to tak zoberieš, tak 

máš tri dni 

Stano Sedláček – môžem, ja sa len chcem opýtať, keď ste už v takomto rozhovore, prečo sa 

nezavolá všeobecný hovor lesov na toto, keď tu môže byť, keď nevieme, o čo ide presne, ty 

vieš presne o čo ide, to, čo tu teraz hovorí Kútny 

Ing. Pavel Zajac – neriešime obecné lesy, riešime správu hlavného kontrolóra za minulý rok 

Stanislav Sedláček  - keď to nevie niekto vysvetliť alebo sa nevieme k tomu, ako vy postaviť, 

alebo čo, tak ja neviem potom 

Ing. Pavel Zajac – nie je to tak, tieto veci sme riešili naozaj celý rok a myslím si, že všetci, čo 

tu sedia, vedia o čom sa rozpráva, takže ako nie je to celkom tak, že treba niečo vysvetľovať,  

Stanislav Sedláček – poviem ti, že akože z poslancov nech dvaja vedia  

Bc. Jana Majerová – všetci vedia, máme valnú hromadu  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pokračujeme v diskusii,  

Zora Garajová – ja by som mala to, že minule sa hovorilo o tom, že  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, k bodu – hlavný kontrolór, potom dostanete čas 

Ing. Peter Sedláček – ja by som, možno skôr v dobrom, chcel vytknúť niektoré veci, ktoré 

v zmysle navrhovaného plánu kontrolnej činnosti aj za minulý rok, neviem, či sa 

nekontrolovali alebo neboli, skrátka nie sú spomínané v tej správe. Napríklad, pravidelne 

robíme na všetkých zasadaniach obecného zastupiteľstva kontrolu plnenia uznesení, vždy sa 

povie, kontrolór prečíta,  ty povieš, či sa to splnilo alebo nesplnilo, ale následne sa k tomu už 

nikdy nevrátime – narážam na to, že kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

a VZN obce Ľubietová, dobre, ty nám povieš, že toto uznesenie sa splnilo takto a takto, ale už 

v živote sa k tomu nevrátiš 

Ing. Pavel Zajac – ak máte výhrady k hlavnému kontrolórovi, tak toto si preberte so mnou 

Ing. Peter Sedláček – ja len hovorím, že toto mi tam  chýba 

Ing. Pavel Zajac – môžem ja, ja ťa iba doplním, že by bolo fajn, keby sa hlavný kontrolór viac 

venoval obci ako spoločnostiam 

Ing. Peter Sedláček – tým obecným veciam tiež treba venovať podľa mňa väčšiu váhu, 

pretože nie len na píle a lesoch záleží, chceli sme napríklad prehľad organizácií, ktorým obec 

prispieva, spraviť teda kontrolu, to sme nedostali, ako nakladajú s tými peniazmi, či ich 

zúčtovali, nezúčtovali. Kontrola hospodárenia s majetkom obce, nič – len za minulý rok bolo 

nehospodárne nakladanie predovšetkým s finančnými prostriedkami, v tejto správe sa to 

nepíše. 

Ing. Pavel Kútny – bolo vyúčtovanie baníckeho dňa, ktoré končilo aj správou 

Ing. Peter Sedláček – takže, toto je jedna chyba, doporučoval by som venovať viacej 

pozornosti – kontrola hospodárenia materskej školy, nespomína sa  

Mgr. Monika Boboková – prepáčte, ja som sa pýtala hlavného kontrolóra, on u nás bol, ale 

bol u nás v roku 2016 
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Ing. Peter Sedláček – ja nehovorím, že on to neurobil, ja len hovorím, že to v tej správe nie je 

ako som si ju prečítal, dobre, zatiaľ všetko 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, diskusia 

Mgr. Monika Boboková – ešte doplním, tak tam bolo hospodárenie – páni Majerová a pán 

kontrolór si to pozrel a všetky záležitosti s pani hospodárkou prebrali, u nás bol 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, diskusia k tomuto bodu 

Bc. Jana Majerová – no ja, chýba mi naozaj taký ten prehľad, ja som už dávno, ešte keď tu bol 

Filip, tak som ho poprosila, aby nám v takých pravidelných intervaloch o tých ťahajúcich sa 

uzneseniach, a ktoré neboli z nejakých dôvodov neboli splnené a čo sa na nich robí a mali by 

sme ich sledovať, až do finálneho, finálnej podoby, že áno, tak toto uznesenie sa nám po roku 

podarilo splniť, lebo už potom ja neviem, ja neviem, treba sa k tomu vracať a tak isto, čo 

s myslím, tak keď je kontrola uznesení, tak neviem, či to máš iba čítať a starosta odpovedať, 

keď tu chodíš, mohol by si to mať zistené odniekiaľ a teraz ty nás informuješ o plnení 

uznesenia, lebo potom v podstate to môže robiť iba starosta  

Ing. Pavel Zajac – no dobre ak chcete teraz aby som mu kázal teraz ......./2:58:48 / ? 

Bc. Jana Majerová – nie, aby si ho ty informoval pred zastupiteľstvom  

Ing. Pavel Zajac – veď to presne takto funguje, prechádzame v deň zastupiteľstva všetky 

uznesenia  

Ing. Pavel Kútny – ja ti môžem dať všeobecnú informáciu, ale nemôžem ti dať tú detailnú, 

ktorú vy by ste mali aj požadovať, ja sa nemám k tomu ako dostať 

Bc. Jana Majerová – keby som chcel, tak si požiadam o podrobnejšiu informáciu, ak by som 

chcela 

Ing. Pavol Kútny – ja ti môžem povedať len splnené – nesplnené 

Ing. Pavel Kútny – poďme ďalej  

Ivan Kováč – dobre, keď Janka toto začala ja teda neviem, ja si prácu hlavného kontrolóra 

predstavujem nejako ináč v tom zmysle, teraz sme sa tu na začiatku bavili o týchto zápisoch, 

ale s tým, že keby to bolo také riešenie, ako sme sa dohodli, že budeme asi postupovať, nejaké 

pravidlá, ale od začiatku sú s tým problémy, to, čo som čítal, zmluva, ktorá je neplatná, ja si 

myslím, že kontrolór by mal aj také veci, ktoré vyskočia zo života, ty sa to nedozvieš, ale 

dobre, zasa bolo to na stránke, takže nejaké stanovisko k tomu, lebo tu sa porušujú zákony 

a kontrolór má kontrolovať dodržiavanie zákonov, samozrejme, čo sa týka obce  

Ing. Pavel Kútny – pán poslanec, ja vám môžem odpovedať na jednu vec, určite dobre viete, 

že keď uznám niečo, že je zle, tak idem po tom, viete sám, boli sme na prokuratúre koľkokrát, 

pán poslanec Šimun bol so mnou, bol ste na výsluchu, tak isto, ako som bol ja na výsluchu, 

takže keď uznám, že je tam niečo zlé idem tvrdo za tým, ale v týchto veciach, ktoré sa 

začínajú riešiť a každý má podiel na tom, každý, či stavebná komisia, či životné prostredie, 

prečo máte komisie, či finančná komisia, každý svoj podiel na riešeniach týchto problémov, 

prečo zrazu by mal hlavný kontrolór riešiť všetko na komplet, keď má len 8 hodín do týždňa 

a mal by som riešiť toto, veď to nie je postihnuteľné, to nemám šancu ukočírovať, ako 

kontrolór nie 

Ivan Kováč – ja hovorím len svoj názor, keď teda spomínaš tieto staré veci, že sme boli na 

prokuratúre a na výsluchu, ja nám na to, vzhľadom, že sme prežili dosť také búrlivé obdobie 

zrazu po nejakom čase, možno by sa to dalo aj špecifikovať, vlastne sa všetko zmenilo, 

povedal by som, z akčného hlavného kontrolóra sa stal kontrolór, ktorý, mne sa to ukázalo, čo 

som hovoril na minulom zastupiteľstve, že to stanovisko hlavného kontrolór, vyčítal som, že 

ja som tam našiel len vypísanie nejakých čísel, ktoré si vlastne vie zohnať každý, ale 

stanovisko hlavného kontrolóra na starostu alebo zastupiteľstvo mi tam chýbalo. Takže to 

vravím, že zrazu z akčného kontrolóra sa stane dobrý kontrolór. 
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Ing. Pavel Kútny – pán poslanec, viete sám, že na tom zasadnutí, kde sme bol, nie 

januárovom, ale predtým, mala sa riešiť kolkáreň, ten pán neprišiel, tu sme sedeli dve hodiny, 

nepovedal si ani slovo, že potrebuješ detailnú konečnú informáciu, mohli sme si v kľude 

posedieť, v kľude, a rozobrať detaily na detail, ale chcel si detaily riešiť na obecnom 

zastupiteľstve, na takomto fóre, keď sa rieši kopec iných problémov 

Ivan Kováč – ale podľa mňa postavenie hlavného kontrolóra je veľká pozícia, veľká pozícia , 

kde sa to má riešiť?  

Ing. Pavel Kútny – som tu 8 hodín do týždňa, tak pozor 

Ivan Kováč – treba si určiť priority 

Ing. Pavel Kútny – ako ste na začiatku povedal, že pracujete popri svojej pozícii stavebnej 

komisii, že pracujete, tak ja tak isto pracujem  

Ivan Kováč – ja to teraz zjednoduším a poviem, že poznám dvoch hlavných kontrolórov ako  

teba, do roku 15 a rok 17 radikálna zmena 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Mgr. Ján Jančík – ja som postrehol v poslednom bode, kde hlavný kontrolór hovoril k tej 

finančnej disciplíne, problém je v tom, čo sa týka geometrické plány, bola položka prekročená 

to znamená, že hlavný kontrolór, podľa mňa mal upozorniť, že táto položka je prekročená 

a musí sa urobiť rozpočtové opatrenie, táto položka nebola prekročená o 100 euro, tá položka 

bola prekročená tuším o 2000 euro, to sú geometrické plány, posudky a iné, to znamená, ako 

robila Dana Kolíková u mňa, prišla za mnou, keď to prechádzala, toto dáme na obecné 

zastupiteľstvo, táto položka sa prekročila a musí sa upraviť, ty si len skonštatoval, že sa 

prekročila a zabudol si upozorniť na tie tri položky, to sú tie geometrické plány, to sú tie 

právne služby a znalecké posudky, ale vieš, tam je to také, mali sme sa na to sústrediť minulý 

rok, pretože na čo sa už sústredíme, keď finančná disciplína je tu katastrofálna, absolútne 

katastrofálna, každý z nás si môže pozrieť zverejňované zmluvy a faktúry a porovná si ich 

s rozpočtom a vidí, že ten rozpočet je úplne zbytočná vec v tejto dedine, absolútne zbytočná 

vec. Napríklad nájdete tam výmena kolies, výmena sviečok na Škoda Fabia 16.2., poviem 

príklad, a o tri dni výmena kvapaliny, to znamená, že tri dni po sebe sa robila výmena kolies 

a aby to nevyzeralo rovnako, tak sa tam dá výmena sviečky a aj tam sa položka prekročila – 

drobné opravy, ale nikto neprišiel pred poslancov, pozor tam to hrozí, že to prekročíme 

a treba urobiť rozpočtové opatrenie 256, lebo tu ich menej nebude a ja vás žiadam, aby ste 

z tejto položky presunuli na túto, pretože to nie je tak, ako sa prijalo, tam musí byť presne 

špecifikované, že vezme sa z tejto. Tá detailná práca hlavného kontrolóra spočíva v tom, že 

povie aj  konkrétne, nie len, že sa treba sústrediť na tieto a tieto položky. Prečo, pretože už 

v januári, februári  sa prekračovali a zrejme položky rozpočtu boli nereálne, nie z toho, žeby 

boli nízke, právne služby boli prekračované úplne zbytočne, to je jasné, to už tu bolo 

hovorené a čo sa týka geometrických plánov, a ak tie geometrická plány musia byť, tak si 

zdvihnite rozpočet, na tento rok sa zvýšil rozpočet, je teraz 9000 euro na geometrické plány, 

reagovalo sa až vtedy, keď pán starosta podľa zákona, ktorý som citoval o rozpočtových 

pravidlách x krát porušil, vy ste zodpovedný, či je realizácia prác v súlade s rozpočtovanými 

prostriedkami, to nie je váš súkromný majetok, to je náš majetok a vy musíte narábať s ním 

tak, aby poslanci mali možnosť občanov zastupovať, do pozície akej ste ich dostali, sú 

občania šašovia, čo nedokážu ustriehnuť rozpočet, jednoducho to nedokážu a nepomáhal im 

v tejto situácii ani hlavný kontrolór, ktorý by mal povedať, tak stop, táto finančná disciplína 

už jednoducho hraničí s kriminalitou a to vám poviem, hraničí s kriminalitou,  pretože robíte 

veci, ktoré nemáte rozpočtované a robíte si ich svojvoľne absolútne svojvoľne, len toľko som 

chcel povedať ku konkrétnemu bodu programu. Nedá mi to, ale, keď bude správa o čerpaní 

rozpočtu niekedy v apríli, máji, tak to bude strašné čítanie, to je, ja byť predsedom finančnej 
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komisie, ja by som vám peniaze nezveril, bohužiaľ som vám ich zveril, lebo vy ste, ktorý 

hospodári s finančnými prostriedkami, bohužiaľ, nie sú to poslanci, neviem, či sa to zmení 

teraz, rátam, že nie, pretože zákony sa tu nedodržiavali 10 rokov, tak, prečo by sa mali teraz, 

ale je tam viac zákonov, ale o tom budeme hovoriť potom, ale zrejme ani hlavný kontrolór 

nepozeral na čerpanie rozpočtu 2016, ktoré je strašné. A to nehovorím, že sú prekračované len 

fakturované veci, ja neviem, čo ide cez pokladňu, do toho sa ja nerozumiem, ale zrejme o tých 

opravách to ide aj cez bločky, to znamená, že tá položka nebude nižšia, ale zrejme vyššia a to 

prekračovanie bude ešte horšie a to ja ľutujem poslancov, ako sa budú pred občanmi tváriť, že 

ako strážia ich financie, ktoré sú vyberané na dianiach, poplatkoch a všetkom inom a ktoré 

budú použité, ako bolo v rozpočte, ten rozpočet je úplne zbytočný – pozriem si ho na internete 

a poviem, toto je aký rozpočet, to je náš rozpočet alebo aký je to rozpočet, to je nejaká iná 

obec. Obce 1500 obyvateľov, nehovorím o 1000 obyvateľoch, ktoré som si zisťoval, na 

právne služby nikto nedáva toľko peňazí, dávajú aj viacej, ale väčšie obce a navyše tie, čo sú 

ešte väčšie obce majú svojho právnika a to ešte sme, poslanci stopli  

Ing. Peter Sedláček – to chcem presne povedať, poslednú vetu k tomuto, že môžeme 

naplánovať aj neviem čo, dva roky sme s tebou bojovali, kým sme vybojovali, či už poslanci, 

či prokurátor bojovali o to, aby si zrušil zmluvu s Hlinkom, k tomu prišiel pán doktor Kajba, 

neviem, prečo sa platí pán doktor Kajba, nedozvedeli sme sa to dodnes a napriek tomu je 

totálna drzosť, že v novembri alebo decembri si ten istý pán doktor Hlinka, ktorého sme po 

dvoch rokoch boja s tebou zrušili, vyúčtuje 670 alebo 700 euro za prípravu VZN o poplatku 

a návrh uznesenia. Návrh uznesenia napíšeme dvoma vetami poslanci a návrh VZN  

Ing. Pavel Zajac – presne toto som potreboval počuť, presne je to o tom, že na to je tá 

komisia, však pripravte VZN 

Ing. Peter Sedláček – ale 670 euro 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, pripravte, o tom je to celé, toto sa vám snažím doriešiť 

v rokovacom poriadku, aby ste to skrátka, aby ste začali pracovať v tomto smere  

Ing. Peter Sedláček – na tej komisii si povedal, bol tam aj Miro Chládek, bola to jedna hrúza, 

na komisii sme prerobili všetko to, čo on ti poslal za 670 euro, bola to pravda?  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pani Garajová 

Zora Garajová – ja sa chcem opýtať, chodím poslednú dobu na tieto zastupiteľstvá a vždy je 

tu tento problém, nerešpektuje sa ani rozpočet, ani uznesenia, nič, nedá sa s tým, prosím vás, 

už niečo urobiť, nie sú na to nejaké zákony, ja viem, že je bodrel v celej republike, ale nie je 

už na to prosím vás nejaký zákon? Veď predsa sú volení nami a nás zastupujú, pán starosta 

veď predsa si nemôžete robiť, čo chcete, bez ich súhlasu, to sa tu hovorilo už x – krát, mňa 

toto už rozčuľuje, veď nemôžete toľko tisíc tam a toľko tisíc tam. 

Ivan Kováč – ja som chcel len toľko povedať, že sa opakovane porušuje zákon, potom 

dostaneme správu kontrolóra, že v podstate tam vlastne nič nie je 

Zora Garajová – tak už s tým spravte poriadok, prosím vás 

Pavol Šimun – nemôžeme robiť poriadok, lebo občania si zvolili tohto starostu a chcú ho mať 

Ing. Peter Sedláček – môžeme vypísať referendum o odvolaní starostu, ale keďže  

Mgr. Ján Jančík – aj to je taký paradox, že stanovisko k tej žalobe robí pán Hlinka, ale 

zastupuje pán Kajba, tak ak pán Hlinka urobil stanovisko, tak prečo si ešte zazmluvnil pána 

Kajbu  

Ing. Pavel Zajac – pozor, to sú dve rozdielne veci 

Mgr. Ján Jančík – toto je k tej pokute, ktorá bola, k tej pokute, on má vydať stanovisko 

k pokute, ktorú vydalo ministerstvo financií na základe správy finančnej kontroly, 8 tisíc 

alebo koľko to bolo a mal dať stanovisko pre možné podanie na súd, ale podanie na súd dal 

pán doktor Kajba, je to tak?   
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Ivan Kováč – dvakrát to isté sa zaplatilo  

Ing. Pavel Zajac – nie, nie je to celkom tak, pán Hlinka vypracovával podanie na generálnu 

prokuratúru 

Mgr. Ján Jančík – ale v tej faktúre je to trošku ináč 

Ing. Pavel Zajac – môžeme sa tu dohadovať 

Pavol Šimun – a podstata tu je v tom, že vlastne starosta podpisuje zmluvy s právnikmi bez 

toho, aby to odsúhlasilo obecné zastupiteľstvo, on by mal dupľom vedieť, že je to 

protizákonné, lebo každú zmluvu by malo odsúhlasiť obecné zastupiteľstvo, ja viem, že tebe 

je to smiešne 

Ing. Pavel Zajac – dobre, najbližšie príde niekto podpísať zmluvu na hrobové miesto, tak vám 

to takto budem posúvať 

Ivan Kováč – a zasa je časový stres 

Ing. Pavel Zajac – ale nie, vôbec nie, žiadny časový stres 

Ivan Kováč – ale ty to tak hovoríš, musíme to rýchlo, lebo bude neskoro 

Pavol Šimun – čo sa týka rozpočtu  

Ing. Pavel Zajac – budete to riešiť,  

Bc. Jana Majerová – hrobové zmluvy nie, to sa nedá porovnať  

Ing. Pavel Zajac – budete to riešiť 

Pavol Šimun – platíme za to hrobové miesto 

Ing. Pavel Zajac – ale je to zmluva 

Bc. Jana Majerová – ale to sa nedá porovnávať, oproti dôležitým zmluvám 

Ing. Pavel Zajac – zmluva ako zmluva, prosím vás, poďme ku kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra a k jeho správe 

Pavol Šimun – ja by som sa ešte  spýtal hlavného kontrolóra, teraz je to aktuálne, Mláky, Klin 

je tam nejaká partia a vyrezáva sa tam, čistí obecné pozemky, vieš o tom, kto dal na to súhlas, 

kto podpísal zmluvu. Kto to robí? 

Ing. Pavel Zajac – ja budem odpovedať,  

Ing. Pavel Kútny – mňa sa pýtal  

Pavol Šimun – odsúhlasilo to obecné zastupiteľstvo  

Ing. Pavel Kútny – je to na základe nájomnej zmluvy poľnohospodárov Slobodné patrí 

Pavol Šimun – to je jedno, kde je napísané, že bez súhlasu majiteľa môžu robiť čo chcú 

Ing. Pavel Kútny – nechaj ma dohovoriť 

Pavol Šimun – no, počúvam 

Ing. Pavel Kútny – Klin má Mikulina, Jahoda, čiže pokiaľ sa začalo s výrubom tých určitých 

drevín na štiepku bolo ústne prejednané s nimi, áno, prvá vec, druhá vec,  

Pavol Šimun – kto s nimi prejednal, starosta alebo kto 

Ing. Pavel Kútny – firma, ktorá má výrub  

Pavol Šimun – to sa ako máme k tomu stavať, objedali si ťa agropodnikatelia alebo obec   

Bohumír Chládek – vlastník si objednal, vlastník? 

Bc. Jana Majerová – ja neviem, o čom sa tu teraz rozprávame  

Ing. Pavel Kútny – hmota na štiepkovanie, to je podstata  

Bc. Jana Majerová – zaujíma ma, kto to robí 

Ing. Pavel Zajac – firma Suchomel 

Pavol Šimun – ako sa k tomu dostala  

Ing. Pavel Zajac – pán Suchomel požiadal o povolenie výrubu na obecných pozemkoch, 

s tým, že to bol odsúhlasiť s užívateľmi pozemkov a ja som to odsúhlasoval aj s lesmi, či 

vôbec obecné lesy majú niečo z týchto pozemkov, to som vám už hovoril na minulom 

zastupiteľstve, bol som za Jožom Rosenbergerom tuto mám takúto žiadosť, prosím ťa prejdi si 
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parcely a povedz toto, toto a toto mám z toho vyhodiť, Jožo povedal túto parcelu, to bolo 

Dolné pole, vyhodiť z tej žiadosti a to sa vyhodilo a spravil som povolenie na výrub, firma 

zaplatila poplatok a plus, skrátka tam bola dohoda, že spravia geometrické plány, že budú 

skrátka čistiť, aby sa nerúbalo nič iné a za druhé prevedú E parcely, ktoré sú obecné napr. 

Majerovská do C stavu 

Bc. Jana Majerová – ja sa chcem opýtať teda, že aké stromy sa tam rúbu? Veľké alebo len do 

štiepky, aj také sa berú 

Ing. Pavel Zajac – akože sa to plošne rúbe, ja som bol dvakrát pozrieť, že aká je tam guľatina 

a viem, že tam bola dokonca aj pani Briaková pozrieť, ale je to z pasienkov, je to hrčaté, je to 

nepoužiteľné 

Bc. Jana Majerová – ale odváža sa preč, hej  

Ing. Pavel Zajac – no áno 

Ivan Kováč – takže sa predáva, kde to odvážajú 

Ing. Pavel Zajac – ja neviem, čo s tým robia,  Ivan majú vyvážačku, zhromažďujú to tam  

Ivan Kováč – boli sme sa tam pozrieť, nerobia to zadarmo, musia platiť stroje, ľudí  

Pavol Šimun – čiže, ty si dal súhlas na to, že to môžu robiť  

Ing. Pavel Zajac – áno 

Pavol Šimun – zasa si rozhodol o obecnom majetku sám 

Ing. Pavel Zajac – ale, ako ešte raz hovorím, hlavne sú to parcely, ktoré majú v užívaní 

súkromne hospodáriaci roľníci, jedna veľká parcela, ktorá je nad Slobodným – Sedlák, tých 

sedem hektárov, je tam parcela Jahodova, teraz mi volal Jano Holík, či by mohli vyčistiť aj tie 

parcely, ktoré on dostal, dal som súhlas na to, čo som vedel, že poľnohospodári s tým 

súhlasia, na nič iné som povolenie nedal  

Pavol Šimun – je stanovená inventarizácia porastu?  

Ing. Pavel Zajac – ale ktorého porastu? 

Pavol Šimun – toho, ktorý sa čistí 

Ing. Pavol Kútny – môžem ja odpovedať, všetky parcely, ktoré som si požiadal boli 

dozorované a dával som si sakramentský pozor, lebo som vedel, že do toho skočíte, tak vám 

to vysvetlím, geodet každú jednu parcelu zameral, vytýčil, spravil geometrický plán, spravil 

službu pre obec, že váš E stav previedol do C stavu a máte to zapísané v katastri, čo chcete 

viacej. Druhá vec, pán poslanec, vy si myslíte, výrub, ťažba, vypílenie, vyblíženie, 

zoštiepkovanie, odvezenie je zadarmo? Kto vám bude robiť, aká firma zadarmo 

Pavol Šimun – ja podľa názoru pána starostu a občanov tuná by to mali robiť  

Ing. Pavel Kútny – výsledkom tejto činnosti je, že máte to ako obec napísané v cečkovom 

stave na liste vlastníctva to, čo by mal každý jeden, ktorý sa do takejto činnosti pustí, toto by 

malo byť výsledkom, rozumieme sa,  

Pavol Šimun – prečo to bolo nevyhnutné teraz pustiť, keď sme sa rozprávali o tom, že predsa 

máme kotolňu na štiepku a nebudeme to mydliť len tak, ako príde, ale že si to necháme 

a budeme to postupne čistiť, lebo sa stane presne to, čo je hore na Hliniskách, katolícka cirkev 

to zdrvila, štiepku predala a choďte sa tam teraz prejsť, po tej hore ste sa aspoň mohli prejsť, 

teraz tam neprejdete 

Ing. Pavel Kútny – pán poslanec, nebavíme sa o tom, bavíme sa o Kline 

Pavol Šimun – pán hlavný kontrolór, vieš o tom, že o majetku obce podľa zákona rozhoduje 

obecné zastupiteľstvo?  

Ing. Pavel Kútny – rozhoduje obecné zastupiteľstvo a čo je  

Pavol Šimun – ukáž mi nájomcu, kde má v zmluve napísané, že si tam môže robiť čo chce, 

má ho využívať pre agrotechnické účely  
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Ing. Pavel Kútny – a ako to bude užívať na agrotechnické účely, keď to tam nebude mať 

vyrúbané?  

Pavol Šimun – ale takúto zmenu môže urobiť len so súhlasom majiteľa a majiteľ je kto, obec 

a za obec rozhoduje kto? 

Ing. Peter Sedláček – ty si Paľo povedal, že toto nebudete robiť zadarmo, za to, že nám to 

vyrúbu, vyvezú, zoštiepkujú, že nám predajú guľatinu, stromy, boli na to nejaké náklady, za 

to nám ponúknu všetky tieto parcely zamerať a previesť do C stavu, ale náklady majú takéto, 

prevedenie do C stavu stojí toľkoto a rozdiel je kde? To dostane obec  

Ing. Pavel Kútny – vieš koľko to je 

Ing.. Peter Sedláček – práve preto chceme vidieť v zmluve vyčíslené náklady, koľko stojí 

prerobenie E na C, ani to neviem, to znamená, že ich náklady pokryjú tie ečka na cečka, tak 

dobre, je to jedna k jednej, ale ak majú  

Ing. Pavel Kútny – vieš, koľko boli náklady na zápis parciel 6240 euro bez DPH, nerátam 

náklady na vlastné štiepkovanie, tak aká ziskovosť tam môže byť?  

Ivan Kováč – ale dali sa na to, zadarmo to nerobia  

Ing. Pavel Kútny – máte to zapísané na cečkovom stave, máte  

Pavol Šimun – s kým má pán Suchomel zmluvu? Za akých podmienok a s kým má pán 

Suchomel zmluvu, ak robí na obecných pozemkoch 

Ing. Pavel Zajac – je to na základe prenájomných zmlúv, o tom sme hovorili, ja som si 

dohliadol skrátka na to, že volal jednému, druhému, tretiemu a povedal dobre, vy ste si dali 

žiadosť na to vyčistenie a on vám to vyčistí, hovorím druhá vec, keď mi doniesol tie parcely, 

urobil som to, že som išiel na obecné lesy, takto som to ukázal Jožovi Rosenbergerovi a pýtal 

som sa, prejdi tieto parcely a povedz, dobre, toto nechcem, aby ste rúbali, Jožo to prešiel 

a tieto štyri parcely odtiaľ vypadnú, ostatné pre nás nie sú zaujímavé  

Ivan Kováč – je to aj tak vyťažené, je to presne?  

Ing. Pavel Zajac – je to zamerané 

Ivan Kováč – len aby to tak bolo a ešte sa chcem spýtať, ty si to pred chvíľou vravel, že máš 

len 8 hodinový úväzok, a že nemáš čas, teraz chodíš a koordinuješ to, to stojí kopu času, nie  

Ing. Pavel Kútny – dozorujem to, pán poslanec, dozorujem, lebo som vedel, že toto nastane  

Ivan Kováč – veď ťa ľudia vidia, že si tam stále   

Bc. Jana Majerová – robíš to pre obec, dozoruješ to pre obec ?  

Ing. Pavel Kútny – ja to robím, aby tam boli jasné vzťahy, čo sa tam vyberá, chceš to tam ísť 

pozrieť?  

Bc. Jana Majerová – ja sa pýtam pre koho to dozoruješ  

Ing. Pavel Kútny – to čo ti hovorím sa tam prevádza 

Pavol Šimun – ešte raz, to všetko robíš ako hlavný kontrolór a ako hlavný kontrolór si nedbal 

na to, aby obecné zastupiteľstvo rozhodlo o tom, že sa na obecných pozemkoch bude niečo 

robiť, to mi chceš povedať Paľo, tak sa už tu naozaj môžeme na všetko vysrať. Starosta si 

rozhadzuje peniaze ako chce, hlavný kontrolór si ťaží, kde chce, výborne, tak na čo sme tu? 

Môžeme sa zbaliť a ísť preč. To je príklad ako nás máte hlboko v nose, načo sme tu ?   

Ing. Pavel Zajac  - hovorím ešte raz, ja som si dohliadol na jednu vec, skrátka, všetky parcely 

ktoré sa ťažili, má niekto s poľnohospodárov v nájme a skrátka riešili, potrebovali vyrúbať 

Pavol Šimun – ale so súhlasom majiteľa 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, veď  my sme sa predsa dohodli aj s Jahodom, že to ide čistiť, veď 

sme tu sedeli na tom stretnutí, neboli sme tu?  

Pavol Šimun – ale druhá vec je podstata, schváliť to musí niekto, dočerta, nie 

Ing. Pavel Zajac – podpisovali ste tie zmluvy, ja už som tam bol dvakrát s Jožom ohľadom 

Holíka, kde sa dohadovali, ja som tam bol ako štatista, dohodli sa, že to bude čistiť, ja iba to ti 
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chcem povedať, že poľnohospodári to nedokážu urobiť bez takejto techniky akú títo doniesli, 

to je presne to, že mne Jano Holík volal, prosím ťa, ja to nezvládam, mohli by prísť ešte sem, 

ja to nebudem toto riešiť, nech sa dohodnú s tou firmou, hovorím, ja to nebudem riešiť, ale 

hovorím ešte raz, keďže s Holíkom nevolali, tak jeho parcely v tom povolení na výrub nie sú.  

Pavol Šimun – ešte som nedostal odpoveď na otázku, či je urobená inventarizácia porastov 

alebo nie je spravená inventarizácia porastov. 

Ing. Pavel Kútny – akých porastov? 

Pavol Šimun – tie, ktoré sa čistia  

Ing. Pavel Zajac – máš ich presne napísané po parcelách 

Pavol Šimun – ja chcem vidieť inventarizáciu porastu, inventarizácia porastu znamená, že sa 

porast prejde, zmerajú a zhodnotia sa stromy, hmota, ktorá tam je, stromy sa zmerajú, ktoré 

majú nad 110 cm väčší priemer ako 40 sa zapíšu a ja chcem vedieť, koľko kubíkov tam bolo, 

ak chcete povedať, že ani jeden tam nebol, tak nemáte pravdu, ja som tam bol a mám to 

všetko nafotené, ja som tam bol 

Bohumír Chládek – pán starosta, ja sa chcem opýtať, či je táto zmluva zverejnená na 

internete,  

Ing. Pavel Zajac – aká zmluva 

Pavol Šimun – na to nie je zmluva žiadna 

Bohumír Chládek – dobre, nie je zmluva, spomínate, že za účasti nájomcov – Strelníky, pán 

Mikulina za ich účasti, pokiaľ je v nájomnej zmluve, že majú v prenájme poľnohospodársku 

pôdu na využívanie a je tam aj klauzula, že môžu rozhodovať aj o drevnom poraste, je to 

v poriadku, ale ak majú túto pôdu v prenájme, kde nie je, že môžu rozhodovať aj o drevnom 

poraste, tak vtedy o tom rozhoduje vlastník parcely, vy, so súhlasom obecného zastupiteľstva, 

preto sa pýtam, je toto v tejto zmluve zakotvené? 

Ing. Pavel Zajac  - pán Chládek, pri stretnutí s poľnohospodármi presne dohodli, kto, čo ide 

riešiť  

Bohumír Chládek – nerozhoduje ani užívateľ ani nájomca o drevnej hmote, vždy rozhoduje 

vlastník  

Ing. Pavel Zajac – ešte raz hovorím, presne sme sa dohodli, však pre to sme to dávali SHR 

a skrátka niekto si to rieši svojpomocne, napríklad Miro Belička teraz čistí hmotu 

z pasienkov, ktoré dostal a čistí ich, choďte sa pozrieť, čo tam vyťahuje, ale čistí ich tie 

pasienky,  

Bohumír Chládek – ale predpokladám, že vlastník je obec 

Ing. Pavel zajac – áno a niekto to rieši tak, ako napríklad Sedlák, čo sa dohodol s týmto 

chlapom, že mu to celé skrátka vyťahajú a dajú preč   

Bohumír Chládek – to je v poriadku, ale musí to byť ošetrené v nájomnej zmluve, pokiaľ tam 

táto drevná hmota nie je vtedy o drevnej hmote rozhoduje vlastník, čiže obec s obecným 

zastupiteľstvom 

Ing. Pavel Zajac – dobre, pán Jančík, nech sa páči  

Mgr. Ján Jančík – ja by som to len troška dal do správnej polohy, toto vyplýva zo zákona 204 

o prenájme pôdy, kde v časti 1, § 1 sa hovorí, nepoviem to presne doslova, že nájomca 

poľnohospodárskej pôdy pri využívaní na poľnohospodárske účely je oprávnený brať z tejto 

pôdy úžitky, ďalej sa tam odkazuje na zákon 320 o ochrane pôdneho fondu  - vlastník alebo 

užívateľ poľnohospodárskej pôdy používanej na poľnohospodárske účely je povinný 

udržiavať tú plochu tak, aby súhlasila s údajmi v katastri to znamená, TTP musí očistiť, keď 

na to dostáva dotácie a nečistí ju, tak mu tie dotácie zoberú, to znamená, obec sa preto vzdala 

povinnosti, keď to dala do prenájmu nájomcom a nájomcovia boli povinní, ak to obec 

nečistila to vyčistiť, ale úžitky sú jej, hovorím to preto, že sa to bytostne dotýka aj mňa, 
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pretože na Košariskách vyrúbali mojej manželke hektár lesa a bol som za právnikmi, tým 

momentom, keď ste to dali do užívania a nevyčistili ste to a raz je to vedené ako TTP, tak ten 

nájomca je povinný čistiť, druhá vec je, že v mojom prípade došlo k tomu, že ten nájomca 

informoval majiteľa o tom, že takéto zásahy budú, myslím si, že keby sme toto riešili právnou 

cestou tak obec – prehráme, pretože sme neznášali náklady, ale chceme výnosy. Náklady na 

čistenie má niekto, to znamená, že výnosmi pokrýva náklady z tejto činnosti. Ja hovorím, že 

obec  

Ing. Pavel Zajac – ja ešte raz chcem zopakovať, ja som si preveril len jednu jedinú vec, že 

nájomcovia chcú – bol som pri tom, keď komunikovali spolu a na niečom sa dohodli a ďalšia 

vec je tá, ak máte ten pocit, aj páni poslanci, že toto sa ďalej diať nebude, tak chyťte 

a zastavte to, dovidenia  

Mgr. Ján Jančík – pán inžinier, to zastaviť nemôžete, podpísali ste zmluvu 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, teraz viete sa vyrubuje, čo si Jozef Sedlák dal ako verifikovanú 

pôdu a on to skrátka potrebuje, aby sa to vyčistilo, vybavoval som to aj s Poľanou, kde sa má 

nechať 50 metrový pás národnej prírodnej rezervácie a myslím si, že tam nebola urobená 

absolútne žiadna čiernota a aká je dohoda medzi užívateľmi poľnohospodárskej pôdy a touto 

firmou, priznám sa neviem, aká je dohoda, ja som dal len súhlas na to, že poľnohospodári to 

majú vyčistiť 

Ivan Kováč – čiže žiadne dreviny s takým veľkým priemerom tam neboli 

Ing. Pavel Zajac – ja som bol pozerať, hovorím, dvakrát som bol pozerať tú guľatinu, ktorú 

akože sa rozpráva, že mala ísť na pílu, ale skrátka tam boli veci, ktoré mali nejaký priemer 

nejakých 30, ale bolo to hrčaté – ako voľne rastúce smreky, to skrátka na piliarsku guľatinu 

nebolo  

Mgr. Ján Jančík – nenechajte sa zavádzať 

Ivan Kováč – určite nie 

Mgr. Ján Jančík – zákon hovorí, že vás museli požiadať o povolenie, pretože zákon hovorí – 

je to výrub stromov a tam je definované, že je tam to, to, to a vy by ste mali vedieť aká hmota 

odišla, tie náklady si vyrovnali tými výnosmi z toho, predávajú štiepku, my ako obec sme sa 

toho vzdali podpisom zmluvy, využili a poľnohospodárom, čo to vyčistili zoberú dotácie, 

zákon, čo bol pred dvoma rokmi prijatý hovorí, že kto si nedá do súladu  

Ing. Pavel Zajac - o tom hovorím, nemáme v súlade veci TTP nie je TTP, ale hovorím ešte 

raz, ja som ešte išiel za Jožom, že idú prevádzať TTP do lesov, tak prosím ťa Jožo, tuto mi 

preveď, toto ideme prevádzať do lesov, tak tohto sa nikto nedotkne, hotovo, vybavené 

Ivan Kováč – veď, keby ste boli videli ten kamión, čo bol naložený a to nebolo z cirkevného 

Ing. Pavel Zajac – skade to išlo? Nevieme z kade to išlo  

Ing. Pavel Kútny – ak útočíte na tuto stranu, poľský kamión vozí tú zadnú časť okolo Skalky  

Ivan Kováč – veď vy ste už mali aj povolenie z Poľany a robia sa tu takéto zásahy a o tom nič 

nevieme ako majitelia alebo zástupca majiteľov 

Bc. Jana Majerová – ja si veľmi dobre, keď sme tu mali podnikateľov a boli sme veľmi radi, 

keď povedali, že to budú aj čistiť, ale na druhej strane sme sa rozprávali aj o tom, že kto to 

skontroluje, či budú čestní a budú čistiť iba to, čo ako nie je také veľké a nebude to taká strata 

pre nás, že budú čistiť len tú papečinu a do určitého priemeru  

Ing. Pavel Zajac – len si treba uvedomiť, že celá tá robota niečo stojí a skrátka to musí byť 

niečím zaplatené  

Zora Garajová – ja chcem vedieť, čo sa ide robiť s pozemkami majiteľov, to isté sa týka aj 

mňa, ja neviem, či na mne sedíte alebo čo  

Ing. Pavel zajac – a čo som vám ja spravil, pani Garajová?  

Zora Garajová – kto dal na mojim pozemku súhlas na výrub stromov  
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Ing. Pavel Zajac – na ktorom? 

Zora Garajová – na Košariskách, nie teraz, ale asi pred dvoma rokmi 

Ing. Pavel Zajac – tieto veci riešila čisto CHKO Poľana  

Zora Garajová – nič tam neriešili, tam to nie je chránené 

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová ešte raz, ako pred dvoma rokmi, tak aj teraz to rieši CHKO 

Poľana  

Zora Garajová – ale nie moju parcelu, do druhého stupňa ochrany dávate povolenie vy 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz vám to zopakujem, na Košariskách ani v ich blízkosti žiadne 

povolenie sme nedávali  

Zora Garajová – a kto vyrúbal?  

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, robila tam zásah CHKO Poľana aj pred dvoma rokmi 

Zora Garajová –  rúbali tam 

Ing. Pavel Zajac – určite to nerúbali ochranári,  CHKO Poľana  objednávala práce  

Zora Garajová – ale to je nižšie 

Mgr. Ján Jančík – dnes som bol svedkom na stretnutí so zástupcami CHKO Poľana, táto 

parcela do ochrany nepatrí a to, čo vyrúbali bolo po schválení  obecného zastupiteľstva, aj mi 

ho ukázali 

Ing. Pavel Zajac – obecného zastupiteľstva? Ale hovorím povolenie na výrub sme tam nedali 

žiadne  

Zora Garajová – tak svätý Peter vyrúbal 

Ing. Pavel Zajac – to, ak niekto vyrúbal to ja musím vždy všetko vedieť, hovorím vám, žiadne 

povolenie sme nedávali a na vašu parcelu už vôbec nie, ja si na tieto veci dávam 

sakramentský pozor  

Mgr. Ján Jančík – a druhá vec je, že užívateľ t. z. Jahoda má vlastníka informovať, pretože sú 

to zásahy väčšieho rozsahu, keď som citoval tie zákony, tak tam sa hovorí že užívateľ 

upozorní na zásahy, ktoré sú odlišné ako je kosenie, mal vás informovať a vy ste mal 

informovať poslancov 

Ing. Pavel Zajac – dobre, hovorím, ešte raz, ak je s týmto taký obrovský problém, tak chyťme 

a zastavme to, ja s tým nemám problém, ja vám poviem jednu vec, momentálne akurát 

ublížim Jožovi Sedlákovi skrátka, to čo sa má vyčistiť a čo bolo plánované sa nevyčistí alebo, 

ak poviete, že to ide čistiť niekto iný, tak nech to čistí niekto iný  

Ing. Pavel Zajac – veď ste povedali, že na toto dozrie aj hlavný kontrolór    

Bc. Jana Majerová – v rámci výkonu kontrol 

Ing. Pavel Kútny – čo sme povedali, povedzte, čo chcete spraviť, vytýčené sú hranice, 

geodeticky zamerané, chcete, aby sa v tom pokračovalo ďalej alebo nie?  A štiepka si zarába 

na geometrický plán, nestačí, málo vám je to? Čistenie týchto plôch sa robí profesionálne, no 

tak to zastavte, dajte tam niekoho iného, nejakého príštipkára s jedným traktoríkom s nejakou 

frézou, viete, ako sa to robilo doteraz, robilo sa to frézou, že sa ten strom zvalil, choďte tam, 

nedalo sa prejsť, a keď sa to robí profesionálne, že sa to odreže, vyvezie, otvorí sa tá plocha 

môže sa tam pásť, tak je zle  

Ivan Kováč – ale prečo sa to všetko dozvedáme až potom  

Pavol Šimun – čiže, ty na tom participuješ  

Ing. Pavel Kútny – neparticipujem, chcem len, aby to bolo urobené poriadne, podľa tej 

výmery a geometrického zamerania  

Bc. Jana Majerová – neexistuje 

Bohumír Chládek – pán starosta, ja sa chcem spýtať, pán Jahoda on má stroj na mulčovanie, 

lebo nakoniec aj moje zmulčoval doslova hrubé borovice, chcem sa spýtať, či pán Jahoda 

nebol nejako oslovený v tejto veci 
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Ing. Pavel Zajac – pán Chládek takto, ak viete jedná sa väčšinou o letný čas, minulý rok pán 

Jahoda si to riešil svojou cestou a mal dohodu s nejakou inou firmou, riešil výruby tých 

parciel po svojej línii, ak si pamätáte, tak minulý rok bola na Čelienci taká hŕba, tak to bolo 

pánove Jahodove  

Bohumír Chládek – len tak informatívne, ak viete, celkovo sa tam predpokladá koľko ton tej 

drevnej štiepky a v prípade, či ešte je dačo na štiepkovanie, ak to poslanci pozastavia  

Ing. Pavel Zajac – na štiepkovanie jesto, väčšina na štiepkovanie zostala aj na pílenie  

Bohumír Chládek – čiže je tam toho moc 

Ing. Pavel Zajac – ale teraz viete, vás štát zastaví, tlačí vás termín, máte možnosť to spilovať 

do konca marca, hotovo, potom sa vlastne stojí  

Mgr. Ján Jančík – ale to zastaviť nemôžu, išli by v rozpore zo zákonom, majiteľ alebo 

nájomca musí pozemky udržiavať v takom stave ako sú zaevidované na katastri, je to TTP 

a idú tam stále tie náletové dreviny  

Ing. Pavel Zajac – pán Jančík, ja to opakujem ešte raz, ja som bol za Jožom Rosenbergerom, 

lebo viem, že sa idú prevádzať TTP do lesov, ja som skrátka chcel, Jožo toto si pozri a ja 

viem, že napríklad je problém tá veľká parcela 89 hektárov je na Dolnom poli, chytil a takto 

vyškrtol 

Mgr. Ján Jančík – pán inžinier, Krásna roveň sa nikdy  ........... je to breza  

Ing. Pavel Zajac – ale ja práve toto hovorím, však obec tam má dve parcely, má tam 2140, 

ktorú má Jahoda a druhú má pán Sedlák, ktorý sa dohodol s touto firmou a ešte im musia 

poskytnúť súčinnosť, lebo by to nemali kadiaľ vyvážať, ja už ako neviem 

Bc. Jana Majerová – ja by som bola rada, keby sme sa nič nedomnievali a netápali, ako to je, 

pravdu 

Ing. Pavel Kútny – ale čo vám poviem pani poslankyňa 

Bc. Jana Majerová – chcem vedieť pravdu, akú úlohu, ty to dozoruješ, čo je vo veci, si obecný 

kontrolór, neskáč mi do reči, si obecný kontrolór, si tam dozorujúci človek, ako obecný 

kontrolór alebo ťa niekto poveril, alebo ťa niekto zamestnal na to, veď, tak si povedzme, 

nebudeme tu hádať, odídeme stadeto a aj tak nevieme nič, tak nech je to jasné 

Ing. Pavel Kútny – ale, čo chcete vedieť?  

Bc. Jana Majerová – konkrétnu odpoveď, všetci ste pochopili, čo chceme, nie  

Ing. Pavel Kútny – na toto ti nemám čo odpovedať 

Bc. Jana Majerová – no tak ďakujem, neodpovedal si mi   

Pavol Šimun – nedostali sme odpoveď ani na to, či je urobená inventarizácia porastu  

Ing. Pavel Zajac – ja som, ja  

Pavol Šimun – na základe čoho si vydával povolenie 

Ing. Pavel Zajac – na základe čistenia TTP – žiadosti 

Mgr. Ján Jančík – pán inžinier, ale keď niekto žiada o výrub, tak musí povedať, čo žiada 

Ing. Pavel Zajac – áno, tamtie rozsahy napísané boli jasné, na parcely to bolo určené, pri 

týchto plošných výruboch, však ja som si na zavolal Poľanu, na tie najväčšie parcely som si 

zavolal Poľanu a to mi skrátka povedali, neurobíš to na stromy, skrátka povedali tuto necháte 

ochranný pás, nanajvýš nejaký solitér, tie najstaršie smreky, ktoré tam, boli vyberajú len brezy 

a veci, ktoré sú dole  

Mgr. Ján Jančík – na plochy sa zameriavajú kroviny, nie stav 

Ing. Pavel Zajac – no veď dobre, ale keď tá breza tam naletí, kto to bude rátať tam, na 7 

hektároch, veď to nikto rátať nebude, to bolo vyjadrenie ochrany prírody, ešte raz, Poľana 

vyznačila, na tomto pozemku zostane toto, toto a toto ostatné preč  

Mgr. Ján Jančík – a ja by som ešte zopakoval Janinu otázku, funguje inžinier Kútny na Kline 

ako obecný kontrolór alebo ako poverený zástupca súkromnej firmy, toto sa Jana pýtala, buď 
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povieš, bol som tam ako kontrolór alebo zástupca tej firmy, nie je to jednoduchá otázka, som 

tam ako hlavný kontrolór alebo som aj v tej aj v tej funkcii, to je jedna jednoduchá otázka 

a nikto ťa nechce tlačiť do kúta ani do ničoho. 

Pavol Šimun – navrhujem, aby sme štiepku uzavreli, ja navrhnem nasledovné riešenie, dobre, 

toto nech sa dokončí, ale nasledujúce štiepkovanie čo bude, nech je obecné zastupiteľstvo 

o tom informované a ja osobne navrhujem, že na valnej hromade treba tvrdo pretlačiť toho 

človeka na obecné lesy, aby si to spravovala obec, aby mala obec z toho osoh, lebo ako sám 

Paľo povedal, 6000 tisíc euro stáli geometráky, tak aký je tam potom zisk. Teraz sa spýtam, 

akí sme hospodári, ako gazdujeme na tom obecnom majetku, je nám to jedno, a takto to 

vyzerá, čo sa týka rozpočtu a všetkého 

Stanislav Sedláček – ja sa opýtam, na tie Košariská, pretože tam máme po starých rodičoch 

lúku a bol som sa tam vlani pozrieť, lebo mi bolo oznámené zo Strelník, že nám vyrúbali 

horu, šiel som sa tam pozrieť a prečo sa reže, nie akože výhľad na skaly, ideme brať tú úvahu, 

čo si povedal, že to robili s CHKO Poľana, dobre, beriem to, ale 800 metrov dole, tam je 

výrub a narátal som vyše 200 stromov nad 30 – 35 cm priemer a kde to drevo išlo, keď mi 

nevedeli povedať ani na obecných lesoch, nikto nevie. 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, hovorím bola to akcia CHKO, objednali si niečo u nejakej firmy 

a mali si túto firmu ustriehnuť, to, že to neurobili to je druhá vec, ešte raz, neboli sme 

k tomuto prizvaní ani lesy ani obec nikto, skrátka CHKO išlo robiť zásah na Veporské skaly, 

pustili tam firmu, ktorá im tam narobila paseku a zmizla 

Stanislav Sedláček – nikto, vieš čo je tam za skazu 

Ing. Pavel Zajac – CHKO ide podľa jedného zákona a nie o výrube stromov, ide o ochrane 

prírody  

Pavol Šimun – CHKO môže si robiť v katastri bez súhlasu alebo o informovaní 

zodpovedného obce 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, je to chránená lokalita, tá lokalita je chránená a majú opatrenia 

v pláne, že čo majú robiť 

Ivan Kováč – na tom svojom území 

Ing. Pavel Zajac – ale to nie je ich územie, ešte raz v chránenom území majú skrátka nejaký 

plán ochrany a ak je tam v tom pláne ochrany výrub, tak to zrealizujú, nikoho sa nepýtajú 

Pavol Šimun – to chceš povedať, že napríklad majitelia alebo obec ako správca sa nemusí 

k tomu vyjadriť 

Ing. Pavel Zajac – dneska to riešili s cirkvou a nemusia sa vyjadriť, skrátka CHO si nabehne, 

príde a nikomu nič neoznamuje 

Ivan Kováč – ale niekto im určí to chránené územie  

Ing. Pavel Zajac – toto je určené vyhláškou  

Ivan Kováč – ale nemôžu si len tak povedať 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, vyhláškou, ale ja neviem, kedy boli vyhlásené Veporské skalky, 

naše územie, netuším, kedy to bolo, tie chránené územia sú jasne stanovené, ale hovorím, 

v tom území si môžu robiť čo chcú, ale hovorím, skrátka, pred dvoma rokmi pustili firmu, 

ktorá tam narobila paseku a zmizla, vráťte sa k správe 

Ivan Kováč – ja som len chcel povedať to, že na tej správe som sa dozvedel, že kontrolór robí 

len to, čo mu zadáme, také veci čo som spomínal, že sa tu opakujú a na druhej strane tu pre 

mňa zatiaľ nevysvetliteľným spôsobom funguješ ako dozor, či ako si to nazval koordinátor 

týchto výrubov, tak to mi nie je jasné, ešte si hovoril, že máš len 8 hodín, pre mňa to je, 

musím to tu povedať, také podozrenie , že – môžem dohovoriť 

Ing. Pavel Kútny – buď sa bude pokračovať ďalej alebo sa zastaví ten výrub, len to som chcel  

Ivan Kováč – keď ma necháš dohovoriť, tak to poviem,  
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Ing. Pavel Kútny – nezvyšujte tu hlasy 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, dosť, Ivan dohovorí a potom bude reagovať Paľo 

Ivan Kováč – kde som skončil, no vzhľadom na to, že máš možnosť a angažuješ sa v týchto 

priestoroch a pri týchto prácach, nech sa na mňa nehneváš, ale je mi to v tom zmysle jedno, 

ale my sme ti dávali povolenie, že môžeš robiť hlavného kontrolóra, ak sa dobre pamätám – 

obecné zastupiteľstvo,  

Pavel Šimun – nie hlavného kontrolóra ale živnosť  

Ing. Pavol Kútny – živnosť, že môžem podnikať, to si nepovedal  

Ivan Kováč – ja v podstate navrhujem, aby sme to uznesenie zrušili 

Pavol Šimun – rozhodneš sa, buď budeš hlavným kontrolórom alebo budeš podnikať 

Ivan Kováč – pretože vo mne to ako, nevysvetlil si to nijakým spôsobom, že sa tam s týmito 

ľuďmi vlastne tam riadiš alebo, ja neviem, ako presne, ale, no nedostal som žiadne 

vysvetlenie, logické a normálne 

Pavol Šimun – a na tvoju odpoveď, či sa to má dokončiť, alebo nie, neviem, ako sa rozhodnú 

poslanci, ja navrhujem, aby sa to dokončilo, čo je rozrobené, nech sa dokončí, ale do budúcna, 

keď sa takéto veci  budú robiť, informovať o tom a dúfam, že sa dohodnete a ja dúfam, že  

Ing. Pavel Zajac – ja s týmto problém nemám, keď si stanovíte niekoho, chlapa, ktorý to bude 

mať na starosti a bude to riešiť, bude to fajn, lebo hovorím, lebo momentálne, skrátka, 

užívatelia to potrebujú vyčistiť, a ako, Jahoda to rieši sám raz s nejakými Oravcami, raz to 

rieši takto a každý to rieši nejako  

Ivan Kováč – no mali by sme to dať niekomu, veď je to náš majetok 

Bc. Jana Majerová – určite 

Ing. Pavel Zajac –hovorím vám príklad, ten Jahoda nemá sám, čo s tým spraviť  

Pavol Šimun – teraz sme za hlupákov  

Ing. Pavel Zajac – prečo Paľo 

Pavol Šimun – lebo sme to nemali v prenajať, no vidíš  

Ing. Pavel Zajac – veď, ale sme to všetko prechádzali,  

Pavol Šimun – no vidíš, sme za hlupákov, lebo sme prenajali aj to, čo sme nemali prenajať, 

v tom je ten problém, vieš, tam sme nerozmýšľali, to bola velikánska chyba, nemali sme 

prenajať a bol by problém vyriešený  

Ing. Pavel Zajac – no dobre Paľo, to isté   

Pavol Šimun – pri dobrej vôli, keď sme to odsúhlasovali a ja nevidím toto, ja som nikde 

nevidel v tej nájomnej zmluve, že on si môže robiť čokoľvek  

Ing. Pavel Zajac – Paľo, hovorím, zober si, veď teraz to isté, keď pôjdeš na Majer starý, choď 

sa pozrieť, tak Miro Belička robí presne to isté, len to robí sám, skrátka ťahá to traktorom, 

a neviem, čo s tým spraví, ale skrátka robí presne to isté a hovorím, keď chcú udržať to TTP 

s tou pastvou v akom takom stave, tak skrátka to musia robiť 

Ivan Kováč – no dobre, Paľo, teraz sa to robí vo veľkom, teraz to vidno hneď, robia to 

profesionáli, nie, keď si to tam nejaký sám a ľudia sa spýtajú, prečo si nám to nepovedal, je to 

takto, príde taká firma, prečo?  

Ing. Pavel Zajac – ja som urobil jednu zásadnú vec, hovorím, prešiel som si tieto veci s Jožom 

Rosenbergerom, viem, že chce previesť tieto veci do lesa  

Pavol Šimun – toto ti nikto nevytýka, problém bolo to, že na jednej strane máme obecné lesy 

bez piliarskej guľatiny a na druhej strane piliarska guľatina, ktorú hlavný kontrolór dozoruje 

nedali do obecnej píly, ale sa vyvezie von  

Ing. Pavel Zajac – hovorím, ja som tam bol dvakrát, pozrieť sa, čo to je za guľatina, hovorím, 

bola to guľatina pre pílu nepoužiteľná 

Pavol Šimun – ja to mám nafotené  
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Ing. Pavel Zajac –ja som bol aj s Briakovou, ako Briaková tá tiež  

Pavol Šimun –ja som tam bol pred troma týždňami, potom som bol po týždni minulý týždeň 

zasa som bol tam,  

Ing. Pavol Kútny – pán poslanec, chcete ísť so mnou a profesionálne sa debatovať, nie tu za 

stolom 

Pavol Šimun – a o čom sa budeme baviť profesionálne 

Ing. Pavol Kútny – o tých stromoch 

Pavol Šimun – neodpovedali ste mi, ja som na životné prostredie volal, povedali mi, že môžu 

to robiť, ak je spravená inventarizácia porastu, bola alebo nebola inventarizácia 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz,  

Pavol Šimun – že, keď mi je to kamarát, tak mu to spravím takto 

Ing. Pavel Zajac – ale toto, hovorím ti, vôbec nešlo cez okresný úrad, žiadny Ratica, ja som si 

zavolal k tomuto Poľanu, ja som si k tým najväčším parcelám zavolal Poľanu a skrátka tí to 

prešli, pracovníci, hovorím, ja som tiež skrátka nebol nadšený, keď som zavolal Poľanu 

a polku tam nechali, bohužiaľ, rešpektujeme presne to ich vyjadrenie, ktoré spravili  a ja som 

to rešpektoval v tom rozhodnutí  

Mgr. Ján Jančík – ja už keď sme je to náš majetok, a hovoríme tu o profesionalite, ja by som 

sa teraz spýtal, že či táto istá firma bude robiť aj frézovanie  tých pňov a toho všetkého, lebo 

ak sa má..........tak potom nemá veľký zmysel, lebo to už začne rašiť, tam treba frézovať tie 

veci, ak Paľo hovorí o profesionalite, že akým spôsobom to ide ďalej pokračovať  

Ing. Pavel Kútny – každý poľnohospodár má frézu - mulčovač, spýtajte sa pána Tokára, pána 

Jahodu  

Mgr. Ján Jančík – čiže si to budú sami robiť  

Ing. Pavel Kútny – viete, musíte chápať, aj keď tvoja stará mama chodila na družstvo každý 

rok, chodila čistiť, čiže urobíš radikálny zásah jeden rok a to samotné udržiavanie už potom 

musíš robiť cez mulčovanie 

Mgr. Ján Jančík – čiže frézovanie nebudete robiť 

Ing. Pavel Kútny – nie 

Ing. Pavel Zajac – ešte, ja poviem jednu vec, ako určite je to vždy lepšie, ako to robil Jahoda 

s tou frézou, keď to len váľal na zem  

Stanislav Sedláček – ale, prečo to ochranári, keď už je tam tá ochrana na Košariskách, 

neurobili po rokoch po dvoch neurobili, drbú na to, choď sa tam pozrieť, ja ti poviem, aký je 

tam mrdník,  

Ing. Pavel Zajac –ale ja s týmto plne súhlasím, ja som bol na Košariskách, asi pred ich 

výrubom, toto robili asi pred 6 rokmi, keby to aspoň odstránili, ale všetko to tam nechali 

a ešte to rozťahali po lúkach, čiže je to tam všetko zahádzané, ja som povedal, že nech sa to 

stade aspoň zoberie 

Stanislav Sedláček – nech sa to zoberie, že po roku sa to má alebo, keď im to patrí, tak nech si 

to robia, kto je zodpovedný za to, ak nie, tak prášte a páľte tam robiť, lebo budú dáke sankcie 

za to ani  

Ing. Pavel Zajac –ja ti ešte poviem jednu vec, kľudne sa nám ešte môže stať aj to, že prídeme 

do doby, že CHKO Poľana povie, viete čo, toto je chránené územie a ste majitelia, tak to tam 

choďte urobiť, aj to sa môže stať 

Mgr. Ján Jančík – poslednú otázku, počuli sme správu o kontrolnej činnosti a chcem len 

povedať, že možno v čom je príčina nedodržiavania finančnej disciplíny. Podľa mňa je to 

v tom, že základné VZN, ktoré ste prijali pred rokom – zásady hospodárenia s finančnými 

prostriedkami obce hovorí, že do 30. júna rozpočtového roku má starosta obce vypracovať 

monitorovaciu správu a najneskoršie tri mesiace od tohto termínu ju má predložiť poslancom, 
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tam by sa ukázalo ako ten polrok dopadol, čo sme hovorili predtým, tam bolo prečerpané, tam 

nebolo a to by malo byť v koordinácii s hlavným kontrolórom a hlavný kontrolór 

nekonštatoval, že táto správa starostom vypracovaná nebola a poslancom obecného 

zastupiteľstva nebola predložená, to znamená, ako keby si pán starosta neplnil svoju úlohu, 

ani v tom, čo podpíše, to znamená VZN o nakladaní s finančnými prostriedkami. Predložili 

ste? 

Ing. Pavel Zajac – nie 

Mgr. Ján Jančík – ja som to na internete nenašiel a to ste mali urobiť, pretože pri polroku sa 

väčšinou ukáže  

Ing. Pavel Zajac – polepším sa  

Mgr. Ján Jančík – ale čítali ste 4:03:46 

Ing. Pavel Zajac – čítal, monitorovacia správa nie je spravená 

Mgr. Ján Jančík  - takže nečakajte ani, že nastane nejaké zlepšenie 

Pavol Šimun – ja môžem povedať za finančnú komisiu – na prvom sedení finančnej komisii 

dve členky finančnej komisie ma upozornili, pán Šimun, môžete robiť, čo chcete, pán starosta 

si aj tak bude robiť, čo chce, môžem povedať, že sme mali v utorok finančnú komisiu a sa ma 

spýtali, no čo, mali sme pravdu ? Bohužiaľ, áno.  

Ing. Pavel Zajac – dobre, vrátime sa k správe pána hlavného kontrolóra  

Pavol Šimun – ja by som navrhoval, ak nemáme čo už diskutovať, môžeme uznesenie 

 

UZNESENIE OcZ 28-12/2017 zo dňa 17.2.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

berie na vedomie správu o výsledkoch kontrolnej činnosti za rok 2016, predloženú hlavným 

kontrolórom obce 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

konštatuje, že hlavný kontrolór neupozornil na dlhodobé prekračovanie položiek obecného 

rozpočtu a nehospodárne nakladanie s finančnými prostriedkami. 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Radoslav Sedlák, Mgr. 

Eva Chebeňová 

Proti :-Zdržal sa : -Nehlasoval : - 

 
Mgr. Ján Jančík  - tam by malo byť aj, že hlavný kontrolór neupozornil na nedodržiavanie 

finančnej disciplíny, niečo navrhujete a konštatujete, že svojím spôsobom si nesplnil úlohu 

v oblasti rozpočtovej disciplíny, to znamená v oblasti zákona 583 o hospodárení s majetkom 

obce 

Ivan Kováč – treba to presnejší termín  

Pavol Šimun – čítam ešte raz uznesenie č. 12 

Ing. Pavel Zajac - Ďakujem, kto je za, všetci, Peter ideme preberať tie znížené sadzby 

poplatkov  

Ing. Peter Sedláček – ešte máme jedno uznesenie sa mi vidí 

Pavol Šimun – ešte ideme zrušiť uznesenie na základe tohto 

Ing. Pavel Zajac – tak dobre, idem sa len Petra opýtať, aký mal s tým problém, lebo bol za 

Zuzanou 

Ing. Peter Sedláček – nemal som problém, ale  

Ing. Pavel Zajac – ja, aby som poslancom vysvetlil, o čo sa jedná, lebo v minulých rokoch 

sme o týchto poplatkoch rozhodli my, ako úrad, čiže, ja len chcem, aby sa to zoficiálnilo, že 

budú sa tie poplatky vyberať takýmto spôsobom, tie odpustenia 
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Ing. Peter Sedláček – a presne to chcem povedať, že nemám problém s týmto, čo sa vyberalo, 

ale schválili sme VZN o komunálnom odpade, ale nie poplatkoch, sadzbu sme schválili 

základnú 18,25 

Ing. Pavel Zajac – práve zato chcem, aby ste sa k tomu nejakým spôsobom vyjadrili, lebo 

takto to potom vyzerá tak, že teda si sami určíme 

Ing. Peter Sedláček – ja by som, ja viem, že pani Černáková bola na obecnom úrade 

a povedala  

Ing. Pavel Zajac – ale ona riešila len ZŤP a sociálne 

Ing. Peter Sedláček – nie sociálne, ona riešila aj také, ktoré sú tu nie na trvalý pobyt ale 

prechodný pobyt, a tak ďalej, majú žiadosti takí, ktorým by sa vyhovieť, podľa mňa, nemalo, 

to znamená, že ja do budúceho zastupiteľstva to pripravím, ja som to so Zuzanou všetko 

prešiel a vo VZN máme presne napísané, že kedy si človek môže uplatňovať a akým 

spôsobom a aké potvrdenie má doniesť 

Ing. Pavel Zajac – prepáč, ja ti iba poviem, preto sme dali do toho VZN, že to môže doniesť 

dopredu, lebo nám sa potom strašne ťažko v tom DCOM-e tie veci menia, a respektíve aj 

vracajú, potom obrovsky narastá administratíva, čiže, keď raz niekomu spravíme výmer a po 

roku, dvoch si požiada, že mu to máme vrátiť, súhlasím, že je to v zmysle zákona a všetkého 

a nám strašne narastá administratíva a potom to hlavne nedokážeme urobiť v polke roku 

Ing. Peter Sedláček – prichystám to na najbližšie zastupiteľstvo, pretože VZN nerieši, rieši 

rôzne úľavy, hej, opatrovateľky, študentov, vo výkone trestu, to máme jasne, taxatívne 

stanovené, nerieši ZŤP, bezdomovci na pobyte na obci to je iná skupina, ale tí ostatní, tí 

musia doniesť papier 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, ja s tým súhlasím, len hovorím, že ja viem, ako to funguje, veď 

ja som toto hlásil asi 3 – 4 krát a máme tu ľudí, ktorí tieto veci absolútne neakceptujú a ďalšia 

vec je potom tá, že potom sa sem prídu vadiť, keď sa výmery vystavia a potom máme s tým 

obrovský problém. 

Ing. Peter Sedláček – jednoducho VZN je schválené, od 1.1. platné, o ZŤP sa tam nehovorilo, 

budeme ich riešiť, napríklad pri tých kompostéroch  

Ing. Pavel Zajac – dobre, poprosím to uznesenie, vráťme sa k tomu 

 

UZNESENIE OcZ 28-13/2017 zo dňa 17.2.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

r u š í uznesenie číslo OcZ 26 – 8/2014 o schválení vykonávania podnikateľskej činnosti na 

základe živnostenského  oprávnenia HK Ing. Pavlovi Kútnemu. 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Radoslav Sedlák, Mgr. 

Eva Chebeňová 

Proti : - Zdržal sa : - Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Peter Sedláček – tu by asi bolo treba teraz povedať, že dokedy sa Paľo vyjadrí, že či chce 

podnikať alebo robiť kontrolóra 

Ing. Pavel Kútny – to je otázka, zajtra o deviatej 

Ing. Pavel Zajac –prosím vás, ja ešte raz zopakujem, ak to chcete počuť, tu mám mail od pána 

Michala Šveca, ktorý rieši akože poistku, prečítam presne, čo v prípade realizácie prác, tak 

ako sú kalkulované a bude doložená faktúra, bude ju vedieť akceptovať, poistné plnenie 

vieme v prípade požiadavky poukázať priamo dodávateľovi, prípadne aj zálohovo, z výšky 

poistného budeme musieť odrátať 5 % poistného, lebo podľa zistenia hasičského zboru došlo 
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k porušeniu povinností požiarnej bezpečnosti. Ja som mu poslal ponuku a ešte som potom 

písal, že ešte je potrebné obnoviť Majerovcom dva komíny a cena materiálu a práce je cca 

1000 euro, napíšte mi, či by to ešte šlo. Odpoveď – opravu jedného komína po požiari 

môžeme akceptovať, druhý komín nebol poškodený požiarom, ten nebudeme vedieť preplatiť 

z poistnej zmluvy – ponuka Skladaného 13 962,20, z toho latenie je 2242 euro. To je vlastne 

k Majerovcom a poprosím ešte raz schváliť tú dobrovoľnú zbierku, hej, aby sme to mohli 

vyhlásiť a od pondelka to môžeme propagovať 

Bc. Jana Majerová – a môžeme teda aj povedať, že ten oznam o dobrovoľnej zbierke bude aj 

v novinách 

Bohumír Chládek – na internete je, že je zriadený účet obce do leta, tu ste sa vyjadrili, na 

začiatku, že účet by bol na tri mesiace, ste povedal 

Ing. Pavel Zajac – no skrátka, do júla 

Bohumír Chládek – skrátka ste sa vyjadril, že na tri mesiace 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, zriadil som účet, sa mi zdá do konca júla, tak som povedal 

zle, ospravedlňujem sa, ak nikto nič nemá, poprosím to uznesenie 

Zora Garajová – minule sa hovorilo o tej zbierke pre Majerovcov, vyhoreli a tam ste navrhli, 

že by vám mohli darovať vyhorený dom aj s pozemkom, že urobíte 4 dvojizbové byty 

Ing. Pavel Zajac – no je to jedno z riešení, ale to musia súhlasiť, prijali by skôr to nájomné 

bývanie  

Zora Garajová – takže to padlo a ja som potom rozmýšľala, predsa tu sú dve budovy 

obchodný dom a  dole lesy, tam sa krásne dajú urobiť byty 

Ing. Pavel Zajac –ja som toto celé myslel skôr trošku inak, viete, že máme obrovský problém 

s prístupovou cestou na to Dolné pole, kde je VN-ka za lesy, viete, že tam pani Beniačová 

a pani Muránska, to je jedna vojna, tuto Dušan Potančok, skrátka tam sa nedá dostať, dá sa 

tam ísť jedine spod Dubiny  

Zora Garajová – o čom hovoríte, ja hovorím o obchodnom dome 

Ing. Pavel zajac – ja vysvetľujem, aký bol zámer s Majerovcami, hej,  

Zora Garajová – prečo sa to neurobí tam, tie budovy chátrajú a sú obecné a aspoň na tento 

účel, tam je možnosť urobiť tieto byty, prerobiť 

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, ja sa vám snažím vysvetliť jednu vec, ja som skôr myslel 

naozaj na rozvoj obce, aby sa vybudovala prístupová komunikácia, kde sa skrátka nevedia 

majitelia pozemkov dostať, toto bol skôr taký záujem, aby sa to odkúpilo ako samostatná 

bytovka, to vám chcem povedať, že Majerovci by radšej prijali to nájomné bývanie a je 

otázne, koľko tam budú, ale ak to poisťovňa preplatí, ja som mal obavy, že im to skrátka 

nepreplatí, akonáhle by im to nepreplatila, tak sa budeme všetci skladať na to, aby sme im 

opravili dom 

Ing. Pavel Zajac –skúsme uznesenie 

Ing. Pavel Zajac – nedávajte od 1.3., dneska máme 17, tak dajte od pondelka 20.2. 

 

UZNESENIE OcZ 28-14/2017 zo dňa 17.2.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje vyhlásenie dobrovoľnej zbierky v súlade § 9 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a § 5 ods. 1 písm. e/ zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov pre pomoc rodine Majerovej po požiari rodinného domu. 

Termín: od 20.2.2017 do 30.6.2017 
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Za:  Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : - ,Nehlasoval : - 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

r u š í uznesenie OcZ 27 – 7/2017 o finančnej zbierke. 

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Radoslav Sedlák 

Proti : - Zdržal sa : - Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

 

Ďakujem, kto je za, všetci  

Ing. Pavel Zajac – dobre sme v diskusii 

Ing. Peter Sedláček – ešte kompostéri 

Pavol Šimun – ja by som navrhol, keď sme prijali toto uznesenie, aby sme zrušili to 

uznesenie, ktoré bolo prijaté v januári, lebo tam sme vyhlásili finančnú zbierku  

Ing. Pavel Zajac – ale dobrovoľnú, nechajte to tak 

Pavol Šimun – aby nás niekto nechytal, rušíme uznesenie o finančnej zbierke 

Uznesenie č. 15  

Ing. Pavel Zajac – kto je za, všetci, sme v diskusii, nie ešte kompostéry 

Ing. Peter Sedláček – ja som to vlastne v rámci diskusie, lebo nemusíme prijímať uznesenie, 

zasa to bude predmetom toho rozpočtového opatrenia, vymysleli sme to v podstate tak, že za 

chvíľu je jar a bude sa kosiť, takže tie kompostéry, rozprávali sme sa už vlani o nich a chceli 

sme nakupovať, bola taká možnosť vyše 100 euro plastové, teraz sme vlastne vymysleli 

alternatívu, ktorá nebude presahovať 30 – 33 euro. Takú alternatívu, že v podstate Ivo 

dohodol s pani Briakovou dosky 1,10 dlhé, oslovili sme, bude to zapadať jedna do druhej, 

môžete sa pozrieť, jedna súprava toho kompostéra by malo byť 40 dosiek z jednej strany 

ohobľované, nič sa s tým nebude robiť, len sa zapília zuby a ľudia si postavia vlastnú 

skladačku  svojpomocne, meter krát meter, také, aké sme chceli kúpiť za vyše 100 euro 

Ivan Kováč – s tým, že to bude zabalené v nejakej streč fólii, aby sa to dalo ľahko odniesť, dá 

sa to nakladať hore, keď sa jedna doska zničí, môžu si to aj natrieť, ale nemali by sa tam 

používať nejaké laky a ešte ja som si robil taký prieskum, že je dosť žiadostí takých, že 

nechcú na záhrade plast, preto sme chceli akože drevo a okrem toho, máme takýto materiál 

a bude to lacnejšie,  

Ing. Pavel Zajac – tak akože to vyrobí píla 

Ing. Peter Sedláček – nie, našli sme človeka, čo to spraví, píla to len z jednej strany ohobľuje, 

naozaj mali sme dve ponuky, táto bola do 20 euro, že to urobí komplet celý  

Bc. Jana Majerová – a aká je životnosť tohto kompostéra približne 

Ing. Peter Sedláček – pokiaľ nezhnije 

Bc. Jana Majerová – to viem, že zhnije, ale približne  

Pavol Šimun – ja mám doma spravený z klasických paliet a už ich mám 10 rokov  

Bc. Jana Majerová – veď sa len pýtam  

Ing. Pavel Zajac – kedy treba dodať ten materiál  

Pavol Šimun – nemáme to v rozpočte, ak s tým súhlasíme, musíme to dať  

Ing. Pavel Zajac – ale tu by to chcelo, však nech píla dodá a pokiaľ dá faktúru, tak by to 

prešlo, však píla nechce, aby sme jej to zaplatili v hotovosti, ak teda chceme, aby sa to 

spravilo  

Ing. Peter Sedláček – on má aj inú robotu, kým to spraví, tých 150 kusov, podľa mňa, zatiaľ 

by možno stačilo 100 kusov, zatiaľ a ľudia, ktorí to budú vidieť  
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Ing. Pavel Zajac – a Briaková  vie, veď robia metrové a dvojmetrové  

Ivan Kováč – všetko sme to vyriešili  

Pavol Šimun – ešte sme mali takú pripomienku, že ak by nám dali z toho enviropaku alebo 

vlastne potom, ten návod na kompostovanie a ja som si potom spomenul, že moje dieťa takú 

prácu robilo o tom, ale  

Ing. Pavel Zajac – ja som stiahol kompostovanie a dal som ho do novín,  

Pavol Šimun – ale ja som, keby sa to rozložilo a do tej streč fólie by sa to pribalilo  

Ing. Pavel Zajac – ja som stiahol od Priateľov zeme CEPA dvojstranový návod ako 

kompostovať 

Pavol Šimun – tak potom sa to môže celé nakopírovať, nech je to pri tom 

Ing. Pavel Zajac – lebo vieš, tam je rozobratý celý ten pomer uhlíka a dusíka  

Bc. Jana Majerová -  hej, hej, to je dôležité  

Bohumír Chládek – pán starosta, ale tie noviny čo začnú vychádzať, tam by to mohlo byť 

obsiahnuté všetko 

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová nech sa páči 

Bc. Jana Majerová – ja mám také drobnosti, že či by sa nedali zrezať tie veľké smreky pri 

obecných lesoch, chodia tam starší ľudia na vodu a zasahuje do chodníka  

Ing. Pavel Zajac – poviem ti, že keby bolo na mne, ja ten smrek dám spíliť, začína byť 

nebezpečný, ak chcete odrezať spodné konáre, nie je problém, pamätaj na to, že ten smrek 

tam bude ešte navždy asi 

Bc. Jana Majerová – padol taký návrh, či by sa nedal urobiť taký drevený prístrešok ku 

grantu, keď aj prší tam veľa, veľa ľudí chodí, stačí to pozrieť a skúsime  

Ing. Pavel Zajac – neviem si to tam predstaviť, tam je chodník a tam, no neviem 

Ivan Kováč – to nie je moc dobré 

Bc. Jana Majerová – len kúpiť nejaké také prestrešenie  

Bohumír Chládek – aj na Libákoch by sa to dalo?  

Bc. Jana Majerová – ja neviem, len či by to stálo za úvahu 

Zora Garajová – ja som chcela k tomu hovoriť, pretože Táňa asi aj mne to hovorila, aj tebe to 

hovorila, zamrzla jej voda a má ťažko chorého manžela, riadiť treba každý deň, chodí tam po 

vodu, skĺzla sa a spadla, tak hovorila, či sa nedá pár dosiek na prístrešok, keď tam aj snehu 

napadne, zľadovatie to, niečo urobiť a nie len tam, ale aj tu – nejaký taký prístrešok 

Ing. Pavel Zajac – tam je jeden jediný problém, na tých lesoch, je to naozaj blízko cesty 

a viete, ten prístrešok nedokážeme urobiť bez nôh a tie nohy budú na hranici medzi cestou 

a chodníkom, čo by potom bol veľký problém,  

Zora Garajová – pri plote 

Bc. Jana Majerová – uvidíme, znova ťa prosím o osvetlenie pred nás aj pani Vidová  

Ing. Pavel Zajac – ja viem, Vidová bola tu, majú prísť na budúci týždeň, ja som to už aj pani 

Vidovej povedal 

Bc. Jana Majerová – dobre a ešte jedna vec  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, tieto veci, ak treba lampy meniť, hláste to Zuzana, píše si to na 

papier a mne to potom skrátka dá a ja potom prejdem tie lampy 

Bc. Jana Majerová – dobre a ešte jedna vec, prosila by som, že keď už ideme rozdeľovať 

peniaze, že stojí za úvahu sa pozrieť na ten klub mládeže, okná, povypadávané, namaľovať, 

nevravím, že vymeniť, aby to vyzeralo trošku lepšie, tam to už treba, no a ešte jedna vec, 

chcela by som poprosiť, keby sa začali aj upratovať priestory knižnice  

Ing. Pavel Zajac – s tým nemám problém, poslať tam niekoho, len najväčší problém je 

s prístupom, lebo nikto sa tam okrem Oľgy nedostane  

Bc. Jana Majerová – dostane, neboj sa, ja ti to potom poviem 
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Pavol Šimun – a keby horelo? Musíte mať aj na obci kľúče  

Bc. Jana Majerová – sú, nevravím vždy, ale bolo by to dobré 

Ing. Pavel Zajac – ale čo, tak raz mesačne, sú tam päťkrát do mesiaca 4 – 5 hodín 

Bc. Jana Majerová – ale vidíš, ako to tam vyzerá 

Ing. Pavel Zajac – ale však je tam baba, to si nevie upratať? No dobre, skúsim, pani Garajová 

nech sa páči 

Zora Garajová – tretíkrát idem teraz hovoriť, dvakrát vám, tretíkrát teraz, urobilo sa to na to, 

aby sa zvýraznila dominanta Ľubietovej, zatiaľ je to v reklamácii, nesvieti, čiže reklamáciu 

urgujte, aby to prišli urobiť, tretíkrát hovorím, boli aj Vianoce je to dominanta, tak načo sa to 

potom robilo, je to pekné  

Bohumír Chládek – v rámci diskusie by nemal byť uprednostňovaný poslanec, skúsim ten 

Majerčok, parcela v C stave 1360 vlastní ju rodina Villantová ako záhradu vo výmere 2660 

m2, tam po ROEP nastalo, tam je na mape určeného operátu zakreslená prístupová cesta až 

hore vo vlastníctve obce, teraz je stav taký, nejaký trojuholníček vo vlastníctve štátu, ale 

v podstate niekoľko desiatok metrov až po majetok Mišúthovej Anky a Vidovej Marienky, 

čiže je to úplne po plot a tá prístupová cesta. Čo bola do roku  2012 už neexistuje, lebo záber 

je v rámci ROEP pre rodinu Villantovcov, ja tu už tretíkrát hovorím, vy ste dali už nejaký 

návrh, že darovacou zmluvou, ale je to už niekoľko mesiacov, nič sa nedeje, ja som pozrel na 

tom katastri ten stav, či nie je nejaká zmena, zmena nenastala, skutočne budeme mať problém 

dostať sa na svoje záhrady nejakým tým strojom alebo traktorom, aby sme si tam odviezli 

hnoj a podobne, lebo ak sa rozhodne rodina  Villantovcov to odpredať, a veľmi rýchlo k tomu 

môže prísť, sused vedľajší, nejaký veľký pán, bude mať o to záujem a zrazu zbadáme, že čo 

bola prístupová cesta doľava aj doprava, že už zrazu neexistuje, to sú tie prístupové cesty do 

polí, hovorím, prístupová cesta musí zostať zachovaná, ROEP prihrala niekomu naviac 

vlastníctvo a ubrala z majetku obce, či sa vôbec budeme s tým zaoberať, páni poslanci 

Ing. Pavel Zajac – no nie, ja som vám sľúbil, že oslovím Oľgu a ja to aj spravím  

Bohumír Chládek – no dobre, dajme si termín, do budúceho zastupiteľstva, aby sa to 

doriešilo,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, súhlasím  

Bohumír Chládek – treba to ísť obzrieť, v akom je to stave a že je to skutočne zabrané naviac 

Milan Hiadlovský – čo bude s tou strednou cestou, tá cesta je už zahradená,  

Ing. Pavel Zajac – s ktorou cestou 

Pavol Šimun – pod Šibenice, mali sme v utorok finančnú komisiu a prechádzali sme zmluvy, 

spytoval som sa aj Moniky, ako skončila platba za ističe, BFC údajne nezvýšilo, ale napriek 

tomu bol taký podnet z finančnej komisie a oslovili sme aj stavebnú komisiu a dávame návrh, 

že ak budeš súhlasiť, žeby sme prešli všetky tie obecné budovy a odberné miesta, ktoré  

máme, že či tam máme také ističe, aké v skutočnosti potrebujeme, lebo, tak si povedal na 

chvíľočku to zastavia a je to len otázka času, kedy to zasa zodvihnú, keby sme si to prešli 

Ing. Pavel Zajac – ja som toto mal na pláne minimálne kino, ale ten deón, aj keď je len 40 

wattový, aj tak ho treba vymeniť, to je prvá vec, druhá vec, druhý problém určite bude na 

klube mládeže, lebo tam tiež bolo kúrenie akumulačkami, ďalšia vec, bol tu teraz Kováč, že 

teraz by sa dalo, ak by sa menilo verejné osvetlenie, tak tiež posťahuje ističe a ešte veľký 

problém je tu, ale tu je problém len v tom, že na toto sú napojené tie skrinky, ktoré sú po 

parku  a môžeme mať problém v prípade tej akcie, že skrátka to bude vyhadzovať  

Pavol Šimun – prešli by sme to a posúdili, neviem napríklad ako je škola hore, v škôlke bolo 

tak isto elektrické kúrenie,  
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Ing. Pavel Zajac – poviem vám pravdu, ja som to chcel riešiť s Janom Majerom na Šajbe, 

žeby to ako dôchodca urobil – vybavil, lebo Jano tam má aj svoje kontakty, aj svoje konexie 

a hneď nám spraví aj revíziu 

Pavol Šimun –spravili by sme to tak, čo je, kde je a Jano to už potom môže doriešiť, lebo to aj 

tak bude potom treba v tom konať  

Ing. Pavel Zajac – lebo, to vám chcem vlastne povedať, že teraz nám SSE dali tak dobré ceny 

energie, že odídeme od BCF, aby to bolo jasné, hej  

Pavol Šimun – preto zdvihli cenu za ističe, lebo cena za elektriku išla dolu a potrebovali si to 

vyrovnať, to je jedna vec a druhá vec, či sú hodiny odpisované, dajte to do poriadku, ja som to 

aj Monike vravel  

Ing. Pavel Zajac – Monika to  má poznačené, nie je problém, ja si sadnem a podpíšem jej to  

Ing. Peter Sedláček – niektoré zmluvy sú nezmyselné 

Ing. Pavel Zajac – ktoré 

Ing. Peter Sedláček – napríklad so spoločnosťami, kontakt starý, dodatok  

Ing. Pavel Zajac – no nateraz, ja iba to ti chcem povedať, myslel som, že to vyrieši kontrolný 

orgán, nemôžeme tú starú, pôvodnú zmluvu nejako meniť, alebo zrušiť, rieši sa to nejakými 

dodatkami 

Pavol Šimun – parcely treba na E stav 

Pavol Šimun - ďalšia vec, už tu bolo spomenuté, obecné lesy, obecné lesy sa síce hore 

presťahovali, ale tá budova Štrelingerovcov je stále na obecné lesy zaknihovaná, je funkčná, 

je platná, tú zmluvu pre lesy si povedal, vyriešime potom, nevyriešili sme, ja dávam návrh do 

budúceho zastupiteľstva, aby sa starosta a zastupiteľstvo dohodli, čo s tým ideme robiť, či sa 

lesy vrátia naspäť a zmluva zostane alebo táto zmluva sa zruší a potom treba povedať, čo 

s tým, lebo môj osobný názor je taký, ženy sa sťažujú, majú problém s archívom, ty vieš, čiže 

dačo o tom, u tých Štrelingerovcov si hore môže Milena strážiť archív, keď tam presťahujeme 

lesy, môže tam spraviť archív pre lesy, hotovo 

Ing. Pavel Zajac – budeme rozmýšľať  

Pavol Šimun – je to len môj návrh, nechcem, aby sme dneska rozhodovali, ale sme tu na to 

aby sme to vyriešili 

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči, Janka 

Bc. Jana Majerová – ja ešte by som chcela poprosiť, kolegov, predsedu finančnej komisie aj 

teba, boli sme v divadle v nedeľu, vypočula som si aj nejaké kritické pripomienky, boli aj 

oprávnené, síce si zohnal stoličky, ale stoličky sú vyradené, kadejaké dotrhané, bola by som 

veľmi rada, keby sa nám tento rok podarilo naozaj kúpiť do kultúrneho domu minimálne sto 

nových stoličiek, nájdime na to financie 

Pavol Šimun – ja vám môžem rovno povedať, schválime záverečný účet, veď vieme, že 

máme peniaze, je na nás, ako sa rozhodneme, ako s peniazmi naložíme 

Ing. Pavel Zajac – ja iba poviem, že ako toto, čo sme doniesli teraz stoličky sú z Perly, ja 

nehovorím, že sú svetové, ale sú pevné, ako ja hovorím, jediné, čo chcem, vyhodiť tie čierne 

nešťastné, kovové, lebo to sú zlé stoličky, máme tam štyri druhy stoličiek 

/ prekrikovanie, nerozumieť/ 

Milan Hiadlovský – nebolo by dobré prečalúniť tie stoličky, ešte by som jednu vec chcel, 

zima je skoro za nami a s tým traktoríkom chodil vždycky niekto, chodil prehŕňať dedinu, aj 

tie chodníky, ale jedno mi nie je jasné, prečo neprehŕňajú všade, napr. išiel tadiaľto dole, 

zhodou okolností som išiel za ním a už asi dvakrát som si to všimol, išiel dolu poniže 

chodníka, čo je Holíkovie dom, tam neodhrnul, išiel zasa ďalej, dolu prišiel ako je Ondro 

Kútnych až po Vančovcov, potom došiel po Anku Rovných, neviem prečo, toto neodhrnie, 

napríklad chodí po tom parku a neodhrnie to riadne 
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Ing. Pavel Zajac – Milan zistím to 

Pavol Šimun – a keď ide napríklad naspäť, keď ide dole, nejde druhou stranou 

Ing. Pavel Zajac – zistím 

Zora Garajová – šetrí naftu 

Bohumír Chládek – ak môžem, ja by som k tomu istému teraz, malý traktorík obecný, áno, ale 

ja som si povšimol zasa inú vec, tie veľké traktory ako čistia, mladý pán Kútny očistil 

perfektne, ozaj sa snažil, odišiel a za pár dní pluhoval ten istý úsek iný traktor, z lesov, pán 

Belička, predpokladám, sedel v tom, vyhrnul jednou stranou, ako šiel hore, všetko nám 

nahádzal na očistené, takže prečo nám vlastne obec dáva prácu 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek odhŕňa obec, iba Miro Belička, teraz tým, že bolo veľa  

Bohumír Chládek – prečo to nahŕňa na nehnuteľnosti a nie na tú druhú stranu 

Ing. Pavel Zajac – poviem vám, tá vaša strana by sa mala odhŕňať na jednu stranu, asi 

zospodu hore, ale tam viem, že je to zle riešené  

Bohumír Chládek - ....................a nám to dá pred chalupy a ešte, ak môžem, pán starosta mám 

ešte jednu vec, prečo obec predáva poľnohospodárske pôdy za rok 2016, lebo som 

......................a zákon číslo   /2014 o predaji poľnohospodárskej pôdy je v platnosti od roku 

2016 od júna rieši to, že môže sa pôda predávať len tomu, kto má v predmete podnikania 

poľnohospodársku činnosť  

Ing. Pavel Zajac – áno, viem a nebojte sa toto dobre vie aj kataster, kataster nás 

Bohumír Chládek – zistil som, že od účinnosti zákona obec predáva a nie každému, kto 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz pán Chládek, musíme nejakým spôsobom vydokladovať, že zákon 

neporušujeme, kataster to od nás žiada a čo sa týka toho snehu, pán Belička pluhuje svojím 

spôsobom za obec a teraz bolo veľa snehu, tak som požiadal o výpomoc, vypomohol, ale 

následne, ako on skončil, to rieši pán Belička, ja by som povedal toľko, ja si to s ním vyriešim 

a vyriešim aj mojich chlapov, lebo keď sa niečo robí, chcem, aby sa to robilo poriadne a mne 

chýba tento prístup od ľudí, že akože, viete, aj by som čakal od Mira Beličku, že bude hrdý na 

to, že dobre vypluhoval obec, ale asi sa toho nedočkám 

Bohumír Chládek – My sme dôchodcovia, a keď sa im tam nakydá ten sneh, to si neviem 

predstaviť, treba sa s ním porozprávať 

Ing. Pavel Zajac – dobre, skúsim, niečo s tým spravím, vyriešim, veď už máme po snehu  

Bohumír Chládek – ešte aj tento rok napadne  

Pavol Šimun – pýtal som sa ako skončil oporný múr pri škôlke  

Ing. Pavel Zajac – teraz ho máme nanovo, máme ho oprášiť a malo by sa to tento rok riešiť, 

lebo skrátka tam, lebo tam fungujú veci po nový rok, zasa je nový rok, tak zasa sa dá nový 

havarijný stav, skrátka mňa vyzval okresný úrad, aby som potvrdil že áno, že havarijný stav 

trvá, to sme urobili a tým pádom by sa to malo riešiť  

Pavol Šimun – a cez ten havarijný stav by sa nedali poriešiť aj tie parkety, tie údržby, čo treba 

spraviť 

Mgr. Monika Boboková – volala som na okresný úrad, takže oporný múr áno, ale parkety, že 

tam ešte nie sú vybavené havarijné situácie z roku 2012, že áno, môžeme podať, ale povedala 

tá pani, s ktorou som sa rozprávala, že tá šanca 

Ing. Pavel Zajac – Monika máš nejaký akože papier, že čím si to nahlásila, odfoť mi to 

a dones  

Mgr. Monika Boboková – nemám teraz, lebo to poradie, ktoré bolo pôvodné, bolo zrušené, 

a celý proces sa musí obnovovať  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ale máš, že čo vlastne chceš, aby si mi to dala a aby som to ja vedel 

a prerokoval  
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Mgr. Monika Boboková – lebo tie parkety treba vybrúsiť, hovorili sme na rade školy, že ich 

treba vybrúsiť a vlastne následne natrieť  

Pavol Šimun – a potom ich bude treba správne ošetrovať  

Mgr. Monika Boboková – na to je taký prípravok, čo sa udržiava ako do telocvične, čo sa 

udržiava alebo potom čisto novú, odporučiť čisto novú 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Mgr. Monika Boboková – chcela by som buď poprosiť stavebnú komisiu a aj zriaďovateľa, 

musíme poriešiť to zábradlie pred školou, musíme dať vyššie. Zavolala som pána Benča, 

ktorý s tým pracuje a potrebovali by sme odkonzultovať, či to tak môžeme spraviť a či to tak 

bude dobre, námestie, je to budova  školská 

Ing. Pavel Zajac – aký to má mať priemer, lebo hovorím, ideme likvidovať tie stĺpy verejného 

rozhlasu a keby sa vám to hodilo tak  

Ivan Kováč – to sú nejaké štyridsiatky, taká hrúbka   

Mgr. Monika Boboková – najprv sa musíme dohodnúť na tej forme, ako to bude vyzerať 

Ing. Pavel Zajac – no dobre 

Ivan Kováč – potrebujete to len zvýšiť 

Mgr. Monika Boboková – ale nie dorovna, lebo tie deti si na sadnú, čím vyššie tým lepšie, 

bude vyššie sedieť, ale mohli by sme zvýšiť tie bočné oporné mury a tak trochu do oblúka 

dať, aby si na to nesadli 

Pavol Šimun – potom sa budú kĺzať dolu  

Mgr. Monika Boboková – práve toto treba vyriešiť 

Ing. Pavel Zajac –pán Chládek  

Bohumír Chládek – roky je na evanjelickom cintoríne, pani Garajová tu začala osvetlenie, tak 

na evanjelickom cintoríne sa urobili výrezy tých stromov, tam odspodu asi 15 metrov je tie 

zbytky toho, to ani nepučí  

Ing. Pavel Zajac – odpílime to aj tak, všetko drevo dávame evanjelickej cirkvi, máme tam 

žiadosti asi na päť stromov, dobre, vyriešime  

Ivan Kováč – ešte sa spýtam, Ivanovi sa to vyriešilo? Tam bolo prekopanie, kopal tam 

Ing. Pavel Zajac – má to tam niečo dokončiť, no tak teraz to dokončí, teraz má prísť finišér 

riešiť Majerčok a išiel by tadeto. Ešte niečo niekto. Ďakujem    

   

 

 

Starosta sa poďakoval a zastupiteľstvo bolo ukončené o 22,51 hod 

Z rokovania bol vyhotovený zvukový záznam 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Peter Sedláček                                    ............................................................. 

 

Pavol Šimun                                               ............................................................ 

 

 

 

Starosta obce Ing. Pavel Zajac                     .......................................................... 


